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 با اجرای طرح جوانی جمعیت ۵۰۰ هزار زن به بیمه شدگان ما اضافه
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مسئولیت سنگین منتخبان ملت
------------ حمیدرضا مقدم فر / تحلیلگر مسائل سیاسی -----------

ناامید کردن مردم  افتاد که دشمن برای  اتفاق  انتخابات ۱۱اسفند  در شرایطی  رخداد بسیار مهم  حضور  و مشارکت مردم در 
هزینه های زیادی را صرف کرد اما ناکام ماند.

را متوجه برگزیدگان و منتخبان  ازسویی دیگر مسئولیت سنگینی  ایجاد می کند و  را درمیان جامعه  انتظار فراوانی  همین مساله 
مردم می کند.

نمایندگانی که به خانه ملت راه پیدا کردند طبعا باید مسئولانه اقدام کنند، اما رایی که مردم در روز ۱۱ اسفند به صندوق ها ریختند 
بیش از گذشته این مسئولیت را سنگین می کند. از این رو منتخبان ملت در این دوره از فعالیت مجلس شورای اسلامی باید شرایطی 

را در خودشان ایجاد کنند تا همه دغدغه های آنها معطوف به حل مسائل و مشکلات مردم باشد.
ما امروز با معضلاتی مثل موضوع معیشت و اقتصاد مواجه هستیم و در چنین وضعیتی انتظار این است که مسئولان با تلاش و 

کوشش خود بتوانند پاسخ این اقبال مردمی را بدهند.
نمایندگان باید لزوما از اقشاری باشند که مشکلات و معضلات جامعه را درک کنند.

این همان موضوعی است که امام راحل در وصیتنامه سیاسی و الهی خودشان به آن تاکید کردند و به این نکته اشاره داشتند که 
مسئولان باید از قشر متوسط و پایین جامعه باشند تا درد مردم را بفهمند و برای آن چاره اندیشی کنند.

و  مشکلات  شناسایی  مصروف  را  تلاش شان  تمامی  می کنند  پیدا  حضور  مجلس  در  که  نمایندگانی  که  است  این  انتظار  طبعا 
معضلات جامعه و آسیب ها و چالش های اقتصادی و اجتماعی در جامعه کنند و بدانند اقشار مردم به ویژه طبقات فرودست جامعه 

چه مشکلاتی دارند.
علاوه بر این نمایندگان مجلس مسئولیت مهمی هم در عرصه سیاسی دارند. آنها باید با درک درست شرایط دشمن شناس باشند.

از این جهت که تمام تلاش دشمنان و معاندان آن است که وضعیت داخلی کشور را از انسجام و اتحاد ملی تهی کند و البته برای 
پیشبرد اهدافش هم برنامه های متعددی از جمله اعمال تحریم هایی که به قول اوباما و ترامپ، فلج کننده است، دارد. طبعا یکی از 

شیوه های ایستادگی مقابل  چنین تهدیداتی شناخت کامل تکنیک ها و ترفند های دشمنان است.
در کنار همه این موارد باید به این نکته در خصوص تحلیل انتخابات ۱۱اسفند نیز توجه کرد که در کنار تمام فهرست های متعددی 
که جریان ها و گروه های مختلف ارائه دادند انتخاب مردم نه بر مبنای رای دادن برای لیست بلکه مبتنی بر شناخت و آگاهی بود.

پیام مردم در انتخاب افراد کاملا روشن بود.
برخی از نامزد ها شعار ها و وعده های ضد فساد داشتند و به همین خاطر مورد توجه مردم قرار گرفتند. این رویکرد نشان می دهد که 
رای مردم جریانی و حزبی نبود و انتظار هم این است که نمایندگان درک کنند که جامعه رای سیاسی نداده بلکه کاملا هوشمندانه 

براساس شعار ها و معیار های نامزد ها آرای خود را به صندوق ها ریختند.
نامزد هایی که فریاد مقابله با فساد را سر دادند باید به این نکته توجه کنند که وعده ها و شعار ها ازحافظه مردم خارج نمی شود؛ 

بنابراین مجلس دوازدهم بیش از رفتار های سیاسی باید به مشکلات مردم توجه نشان دهد.
رقابت های سیاسی صرفا مربوط به زمان انتخابات است واکنون باید دربرابر دشمن صف آرایی کرد ونباید با جدل های سیاسی 

فرصت ها را برای حل مشکلات مردم و رویارویی با معاندان سوزاند.

کلام نخست

 معاون امور جنگل سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور از کاشت 
روزانه ۵ تا ۶ میلیون اصله نهال در عرصه های طبیعی کشور خبرداد و 
گفت: طرح مردمی کاشت یک میلیارد درخت طبق برنامه ریزی پیش 

می رود و از برنامه عقب نیستیم.
نقی شعبانیاندر نخستین روز درختکاری - ۱۵ اسفندماه افزود: در بحث 
اجرای طرح مردمی کاشت یک میلیارد درخت در مرحله اول تولید ۲۵۰ 
میلیون اصله نهال در دستور کار قرار گرفت که این مهم عملیاتی شده و 

حتی از برنامه جلوتر هستیم.
 معاون امور جنگل سازمان منابع طبیعی کشور با بیان اینکه نهال های 
منابع طبیعی به صورت رایگان در اختیار مردم جهت کاشت قرار می گیرد 
اظهارداشت: امسال بین ۲۴۰ تا ۲۵۰ میلیون اصله نهال بومی استان ها 
و استاندارد مربوط به عرصه های منابع طبیعی تولید شده که برحسب 

شرایط آب وهوایی در زمان های مختلف کشت می شود.
شهریورماه  درخت  میلیارد  یک  کاشت  مردمی  طرح  کرد:  تصریح  وی 
امسال توسط رییس جمهوری مطرح شد و اجرای این طرح به صورت 
نمادین از ۱۱ آذرماه در برخی استان های کشور برحسب شرایط آب و 

هوایی کلید خورد.
 ۶ تا   ۵ روزانه  اسفندماه   ۱۵ از  درختکاری  روز  آغاز  با  گفت:  شعبانیان 
میلیون اصله نهال استاندارد وارد عرصه ها می شود که این طرح کاشت 

درخت تا ۱۵ فروردین ماه انجام می شود و البته به دلیل شرایط آب و 
هوایی در برخی استان های کشور تا نیمه اول اردیبهشت ماه نیز ادامه 

پیدا می کند.
دبیر ستاد طرح مردمی کاشت یک میلیارد درخت افزود: از ابتدای اجرای 
بخش  نهال  اصله   ۴۰( استاندارد  نهال  اصله  میلیون   ۸۵ تاکنون  طرح 
دولتی و ۴۵ اصله نهال بخش خصوصی( در عرصه های منابع طبیعی 
کشت شده است و به تدریج سایر نهال ها وارد عرصه های منابع طبیعی 
می شود و به نظر می رسد تا پایان اردیبهشت ماه به ۱۶۰ میلیون اصله 
نهال برسد.وی اظهارداشت: البته بخشی از نهال ها با توجه به گونه و 

ارقام باید از لحاظ اندازه به ۲ تا ۳ سال برسد تا وارد عرصه شود.
شعبانیان به استقبال مردم برای کاشت نهال های زراعت چوب در این 
مدت اشاره کرد و گفت: امسال حدود ۱۰۰ میلیون اصله نهال زراعت 
بخش  توسط  نهال  اصله  میلیون   ۴۰ و  خصوصی  بخش  توسط  چوب 

دولتی تهیه شده است که بخشی از آن وارد عرصه ها شده است.
وی درباره آبیاری طرح کاشت یک میلیارد درخت افزود: کاشت درخت 
در عرصه های طبیعی استان های مختلف متفاوت است به طور مثال 
کاشت در عرصه های هیرکانی شاید به یک دوره بیشتر آب نیاز نداشته 
آب  و  دریا  از  مصرفی  آب  عمده  چوب  زراعت  های  عرص  در  باشد 
خاکستری خواهد بود بنابراین نگرانی در تامین آب کاشت درخت نداریم.

اتحادیه پوشاک ایران با ارسال نامه  ای به فرمانده فراجا، خواستار برخورد 
مستمر، مؤثر و مستقیم با پوشاک قاچاق در سطح عرضه و بازار شد.

به گزارش خبرنگار مهر، اتحادیه تولید و صادرات نساجی و پوشاک ایران در 
نامه ای به فرماندهی فراجا خواستار برخورد مستمر، مؤثر و مستقیم با پوشاک 

قاچاق در سطح عرضه و بازار شب عید شد.
در این نامه آمده است: بدین وسیله از توجهات ویژه و پیگیری های مجدانه 
حضرتعالی بابت مقابله با قاچاق پوشاک به ویژه در سطح عرضه تشکر و 
سالهای  طی  پوشاک  قاچاق  مستحضرید  که  همانطور  می نمائیم  قدردانی 
گذشته بسیار گسترش یافته و بازار تولیدکنندگان داخلی را به شدت محدود 
نموده است و با توجه به ماهیت استوک و گاهاً دست دوم آن علاوه بر قریب 

مصرف کنندگان سلامتی ایشان را نیز به مخاطره انداخته است.
با توجه به اینکه برخوردهای اخیر در سطح، عرضه صرفاً با برندهای محرز 
اند صورت  نداشته  فعالیت در کشور  اجازه  از سال ۹۶  پوشاک قاچاقی که 
گرفته لذا این برخوردها با توجه به شناسایی های صورت گرفته هیچ گونه 
نگرانی را در سطح عرضه ایجاد نمی نماید. لذا توجه حضرتعالی به نکات ذیل 

جهت اثر بخشی این برخوردها لازم و ضروری است.
از  به صورت جهادی  منسوجات می بایست  و  پوشاک  قاچاق  با  مقابله   -۱
مبادی ورودی تا سطح عرضه )فیزیکی و )مجازی( به صورت مستمر مؤثر 
و مستقیم صورت پذیرد که این مهم بارها در فرمایشات مقام معظم رهبری 

تاکید گردیده است.
۲- اقدامات صورت گرفته باید در عمل نیز ملموس و قابل مشاهده باشد. 
بر میزان احکام  ارائه شده مبتنی  آمار  این مهم وقتی حاصل می گردد که 
مورد  کالاهای  نمودن  معدوم  میزان  با  قضائیه  قوه  سوی  از  جرم  قطعی 

تخلف باشد.
ضمن تشکر مجدد از مساعدتهای صورت گرفته توسط حضرتعالی و اقدامات 
ارزنده اخیر زیر مجموعه های آن نیرو به ویژه سردار رحیمی معاونت محترم 
بر  نظارت  پلیس  ریاست  نوروزی  سردار  اقتصادی  مفاسد  با  مبارزه  پلیس 
پلیس  معاونت  مسئول سطح عرضه  امینی  جناب سرهنگ  اماکن عمومی 
مبارزه با مفاسد اقتصادی فراجا، امید است با استمرار این اقدامات ارزنده و 

قابل تقدیر شاهد پویایی صنعت پوشاک کشور باشیم.

 معاون امور جنگل سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور :

روزانه ۵ تا ۶ میلیون اصله نهال در کشور کاشت می شود

اتحادیه پوشاک ایران :

پوشاک قاچاق از بازار جمع آوری شود
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اخبار  شماره 2۱۴۴۹
چهار شنبه
۱۶ اسفند ۱۴02 

دوازدهم گفت:  منتخب مجلس  و  یازدهم  در مجلس  البرز  نماینده 
مردم  مشکلات  حول  منتخبین  تلاش  باید  دوازدهم  مجلس  در 

مخصوصاً در بخش اقتصادی و معیشتی متمرکز باشد. 
علی حدادی درخصوص انتخابات انتخابات ۱۱ اسفند ۱۴۰۲ اظهار 
بود که نظام سلطه  انتخابات سرنوشت سازی  اخیر،  انتخابات  کرد: 
امپراطوری رسانه ای سعی  انقلاب اسلامی و مخصوصاً  و دشمنان 
کردند مردم را دلسرد کرده تا پای صندوق های رأی نروند و تمام 
سرمایه گذاری شان روی این متمرکز شده بود که مشارکت ضعیفی 

اتفاق بیفتد.
خود،  حضور  با  اسلامی  ایران  مردم  دیگر  بار  اما  داد:  ادامه  وی 
مشارکت بسیار خوبی پای صندوق های انتخابات داشتند و به یاوه 
گویان داخلی که با دشمنان انقلاب اسلامی همراهی داشتند و به 
مشارکت  و  این حضور حماسی  دادند.  پاسخ محکمی  نظام سلطه، 
که  است  این  نشانگر  خود  شد،  انجام  کشور  سطح  در  که  مردمی 
ارزیابی نظام سلطه و دشمنان از مردم نه تنها ارزیابی درستی نیست، 
که  بصیرتی  با  بسیار  نگاه  با  مردم  باطنیشان  میل  رغم  علی  بلکه 

دارند، تمام توطئه ها و دسیسه آنها را خنثی می کنند.
مجلس  در  چهارباغ  و  طالقان  نظرآباد،  ساوجبلاغ،  حوزه  منتخب 
دوازدهم در ادامه گفت: در روز ۱۱ اسفند حماسه بزرگی که نشانه 
قدرت ملی در راستای امنیت، آرامش و مردم سالاری دینی بود، به 
معنای واقعی در کشور محقق شد و به نسبت سنوات گذشته حضور 

و مشارکت عالی را شاهد بودیم. قطعاً در برابر این حضور، مسئولیت 
نمایندگان منتخب سنگین تر شده  است.

حدادی اظهار کرد: در مجلس دوازدهم باید تلاش منتخبین حول 
متمرکز  معیشتی  و  اقتصادی  بخش  در  مخصوصاً  مردم  مشکلات 
باشد، اگر قوانینی ایراد دارد و نیاز است که اصلاح شود و اگر قوانینی 
شود،  ایجاد  مردم  مشکلات  راهگشایی  راستای  در  که  است  نیاز 
وظیفه منتخبین است که این قوانین را چه در حوزه لوایح دولتی چه 
در حوزه های دیگر پیگیری کنند تا بتوان این بار مسئولیت محول 
شده و اعتمادی که مردم کرده اند، از این طریق پاسخ داده و یک 

اعتماد سازی خوبی را محقق کنند.
این نماینده مجلس افزود: اعتماد سازی خوب زمانی محقق می شود 
مراحل  در  منتخبین  و  بگیرد  صورت  صادقانه  رسانی  خدمت  که 
نظارتی وظیفه خود را به نحو احسن در مجلس دوازدهم انجام دهند. 
انشالله  آغاز خواهد شد،  از سال جدید  که  برنامه هفتم  به  توجه  با 
فرایند خوبی را در تحولات و توسعه اقتصادی در بخش هایی مختلف 
به ویژه اقتصاد دیجیتال و آنچه که در مجلس یازدهم مصوب شده، 
بخش  از  جانبه  همه  حمایت  بنیان،  دانش  تولید  جهش  قانون  در 
این  از  تا  بیافتد  اتفاق  پایه  مردم  حکمرانی  مخصوصا  و  اقتصادی 

طریق اعتمادسازی بیشتری فراهم شود.
مجلس  در  چهارباغ  و  نظرآباد  ساوجبلاغ،  طالقان،  مردم  نماینده 
است؛  مهم  اقتصاد  در  که  آنچه  کرد:  تصریح  اسلامی  شورای 

واگذاری به معنای واقعی آن به خود مردم است. اگر در هر صحنه 
و عرصه ای مردم ورود کردند، شاهد پیروزی در آن بوده ایم. لذا در 

بخش اقتصادی هم باید این کار انجام شود.
جدید  دوره  در  استانی  نیازهای  پیگیری  اولویت های  درباره  وی 
فعالیت در مجلس گفت: در استان البرز یکی از محورهای مهم این 
است که یک بازنگری درست و جامعی نسبت به آمایش سرزمینی 
انجام شود. ایرادهایی چه در بخش کشاورزی، بهره وری کشاورزی 
و چه در بخش صنعت در مورد نواحی صنعتی وجود دارد و لکه های 

صنعتی حتما باید به نواحی صنعتی تبدیل شود.
باید در  ادامه داد: آنچه که مهم است در مجلس دوازدهم  حدادی 
بخش تولید دقت و حمایت لازم را داشته باشیم. ضروری است در 
پیدا کند.  افزایش  آنها  اختیارات  بانک ها و  این خصوص تسهیلات 
متاسفانه در حال حاضر با مشکلاتی در استان در خصوص تسهیلات 
بخش کشاورزی مواجه هستیم. در زمینه کشاورزی بیشترین توسعه 
گلخانه ای را داریم و باید مشکل اعتبار و بودجه مربوط به تسهیلات 

و اعتبارات بخش گلخانه ای بازنگری شود.
وی در ادامه افزود: در بخش صنایع هم باید فعالسازی کارگاه های 
شود.  فعال تر  باید  گفتگو  شورای  و  شده  پیگیری  صنعتی  تولیدی 
همچنین در بخش گردشگری توانمندی ها و ظرفیت بسیار خوبی در 
استان البرز مخصوصا در غرب استان وجود دارد که باید به آنها توجه 

جدی شود که کار به یک سرانجام خوبی برسد.
استان  ورزش  و  آموزش  درمان،  سرانه های  به  کرد:  بیان  حدادی 
باید توجه بیشتری کرد، در این زمینه نیاز است که برای چهار سال 
آینده یک پیگیری جدی صورت بگیرد و حتی اگر نیاز به پیگیری 
در سطح ملی دارد، حتما باید انجام شود. عقب ماندگی های سرانه 
درمان، آموزش و ورزش را باید به دقت پیش ببریم که یک فضای 

خوبی ایجاد شود.
به آن  باید  تولید مسکن هم  قانون جهش  افزود: در خصوص  وی 
توجه کرده و با توجه به نیازهای جمعیتی و ظرفیت استان در این 
جوانان،  بهترین  از  البرز  استان  شود.  انجام  جدی  اقدام  خصوص 
بهترین استعدادهای درخشان و نیروی انسانی مستعد برخوردار است 
که باید در موضوع شرکت های دانش بنیان، مجموعه های مختلفی 
علمی و تولیدی مورد توجه قرار گیرند. لذا با وجود این ظرفیت ها و 
در ارتباط با بخش های مختلف جوانان باید دیده شوند که در این 

دوره پیگیری بیشتری خواهیم کرد.

نماینده مردم طالقان، ساوجبلاغ، نظرآباد و چهارباغ در مجلس شورای اسلامی :

مجلس دوازدهم باید بر مشکلات اقتصادی
 و معیشتی مردم تمرکز کند

مدیر عامل صندوق بیمه کشاورزان، روستاییان و عشایر :

۵۰۰ هزار زن روستایی
 بیمه می شوند

رئیس مرکز آموزش عالی امام خمینی )ره( خبر داد؛

برگزاری رویداد ملی کارآفرینی و 
فناوری های نوین آموزشی در البرز

مدیر عامل صندوق بیمه کشاورزان، روستاییان و عشایر از جذب ۸۰۰ هزار بیمه شده جدید در این 
صندوق خبر داد و گفت: با اجرای طرح جوانی جمعیت ۵۰۰ هزار زن روستایی به بیمه شدگان ما 

اضافه خواهد شد.
به گزارش خبرنگار مهر، بیت اله برقراری مدیر عامل صندوق بیمه کشاورزان، روستاییان و عشایر در 
همایش شرکت های برتر و بهره ور زیرمجموعه صندوق های بازنشستگی تابعه وزارت تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی اظهار کرد: بهره وری حلقه گمشده اقتصاد است. هرجا بهره وری باشد حتماً کارآمدی 
نیز وجود خواهد داشت. سطوح مختلف بهره وری در همه حوزه ها وجود دارد و مهم ترین آن بهره 

وری سازمانی است. آن چیزی که بهره وری را محقق می کند برنامه راهبردی است.
وی با اشاره به اینکه روستاییان، کشاورزان و عشایر در کشور مولد هستند ادامه داد: برای برون 
رفت از مشکلات باید برنامه راهبردی مبتنی بر علم داشت. یکی از مشکلات و چالش های موجود 

در کشور مشکلات صندوق های بازنشستگی است.
برقراری ادامه داد: عدم تعادل منابع و مصارف از بزرگ ترین چالش های صندوق های بازنشستگی 
است. اگر محاسبات بیمه ای نباشد هر حرکتی با شکست موجه می شود. صندوق بیمه روستاییان، 

عشایر و کشاورزان وارد بنگاه داری نشده است.
وی گفت: بررسی نقدینگی صندوق، خرید و فروش به موقع و اقدام به موقع موجب رشد دارایی های 
صندوق شد است. در دولت سیزدهم حدود ۷۸ درصد سرمایه گذاری را در صندوق افزایش داده ایم.
وی با اشاره به اقدامات انجام شده در این صندوق، بیان کرد: چهل و پنج اقدام در این صندوق 
انجام شده است؛ که مهم ترین آن جذب ۸۰۰ هزار بیمه شده جدید است که موجب جلوگیری از 
تورم می شود. با اصلاحات انجام شده، اراده و افزایش بهره وری توانستیم در چند ماهه اول سودهای 
خوبی را کسب کنیم.مدیرعامل بیمه کشاورزان، روستاییان و عشایر تصریح کرد: مردم سپاری یکی 
از اولویت های مهم صندوق است. حدود ۶ هزار نفر در سراسر کشور برای صندوق کار می کنند. در 
حوزه سرمایه گذاری معتقدیم که باید مبتنی بر سیاست های دولت حرکت کرد.برقراری گفت: بعد 
از تأمین اجتماعی بزرگ ترین بیمه در کشور هستیم. با اجرای طرح جوانی جمعیت ۵۰۰ هزار زن به 
بیمه شدگان ما اضافه خواهد شد و تعداد کلی بیمه شدگان صندوق از ۳ میلیون نفر عبور خواهد کرد.

و  کارآفرینی  ملی  رویداد  برگزاری  از  )ره(  خمینی  امام  عالی  آموزش  مرکز  رییس   
فناوری های نوین آموزشی در این مجموعه خبر داد و گفت: ۱۰ ایده در این رویداد به 

عنوان برترین ها انتخاب شدند.
 سید داوود حاجی میر رحیمی در حاشیه اختتامیه رویداد ملی کارآفرینی و فناوری های 
نوین آموزشی که در مرکز آموزش عالی امام خمینی )ره( برگزار شد، در جمع خبرنگاران 
گفت: این رویداد با هدف شناسایی نخبگان و کارآفرینان حوزه فناوری های نوین آموزشی 

برای نخستین بار در کشور در حال برگزاری است.
وی تشکیل شبکه کارآفرینان و نوآوران صنعت تکنولوژی آموزشی ایران و هدایت این 
شبکه به سمت فعالیت هایی که منجر به تقویت نظام آموزش و یادگیری کشور می شود، 
را از دیگر اهداف برگزاری این رویداد برشمرد و افزود: تکنولوژی های نوین آموزشی از 
... فناوری های نوینی هستند که می توانند به  جمله متاورس، هوش، واقعیت مجازی و 

کمک نظام آموزشی کشور بیایند.
رئیس مرکز آموزش عالی امام خمینی )ره( بیان کرد: این تکنولوژی های نوین می توانند 
به ایجاد تحولات عمده در بخش های مختلف اقتصادی کشور نیز کمک کنند، از جمله 
در بخش هایی که نیاز بیشتری به فناوری های نوین وجود دارد، مانند بخش کشاورزی که 

دانش بنیان شدن آن از اولویت های توسعه امنیت غذایی کشور است.
حاجی میر رحیمی عنوان کرد: در این رویداد حدود ۷۰ ایده و فناوری به مرحله نهایی راه 
یافتند که از این تعداد ۱۰ مورد به عنوان برترین ها برگزیده شده اند که امروز از آنها تقدیر 
می شود. پیش بینی ما این است که برای سه نفر اول فضا و امکانات لازم در این مرکز 
فراهم شود. برای سایرین نیز به دنبال جذب اسپانسر و سرمایه گذار هستیم تا تجاری 

سازی ایده های آنها سرعت بگیرد.

 سرپرست اداره کل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان البرز :

۲۱۰ میلیارد ریال تجهیزات آموزشی در مدارس 
البرز توزیع شد

رییس پلیس راهنمایی و رانندگی البرز :

 نظارت بر آلاینده های متحرک در البرز
 تشدید شد

جانشین فرمانده انتظامی استان البرز :

دستگیری هکر۱۶ ساله توسط پلیس فتا البرز

 سرپرست اداره کل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان البرز از توزیع بیش از ۲۱۰ میلیارد ریال 
تجهیزات آموزشی در مدارس و هنرستان های این استان خبر داد.

حمید مسعودی افزود: با توجه به تاکید رهبر معظم انقلاب و رییس جمهور در خصوص حرفه آموزی 
در  هنرستانی  و  آموزشی  آموزشی، کمک  نوین  تجهیزات  توزیع  هنرستان ها،  در  آموزان  دانش  به 

کشور آغاز شده است.
وی بیان کرد: در همین زمینه، وزارت آموزش و پرورش و سازمان نوسازی مدارس کشور تامین 
اعتبار برای تجهیز هنرستان ها را با جدیت دنبال می کنند و در سال تحصیلی جاری اعتباراتی برای 

خرید تجهیزات هنرستان های فنی استان البرز تخصیص داده شد.
رشته  تجهیزات  شامل  ابزار  ماشین  و  تجهیزات  قلم   ۵۵۲ اعتبارات  این  با  کرد:  اضافه  مسعودی 
مکانیک،رایانه، چرخ خیاطی ، اتوبرقی و دوربین عکاسی برای هنرستان های البرز خریداری شده 
آموزشی  کمک  و  اداری  تجهیزات  خرید  برای  ریال  میلیارد   ۷۰ بر  بالغ  اعتباری  گفت:  است.وی 
مدارس عادی از قبیل صندلی، نیمکت، فایل، کمد، تخصیص یافته که این تجهیزات در مرحله خرید 
و توزیع است.مسعودی افزود: دولت سیزدهم در راستای ارتقای مهارت آموزی ، رفع مشکلات و 

محرومیت زدایی و ایجاد نشاط در مناطق کم برخوردار برنامه ریزی کرده است .

البرز اعلام کرد: نظارت بر آلاینده های متحرک به سبب کاهش  رییس پلیس راهنمایی و رانندگی 
کیفیت هوا در این استان تشدید شد.

سرهنگ  حمد اله رحمتی پور اظهار کرد: براین اساس ورود خودروهای آلاینده و فاقد معاینه فنی به 
معابر درون شهری به دلیل افزایش آلایندگی در استان البرز ممنوع است و شهروندان تا حد ممکن از 

هر گونه فعالیتی که منجر به افزایش آلودگی هوا می شود، خودداری کنند.
وی اضافه کرد: امسال ۷۹۸ هزارو ۶۸۹ دستگاه خودرو فاقد معاینه فنی و ۲ هزارو ۲۸۷ دستگاه کامیون 
فاقد مجوز در استان البرز اعمال قانون شدند و ۵۷ دستگاه خودروی آلاینده نیز به تعمیرگاه انتقال یافتند. 
رحمتی پور افزود: خودروهایی که عمر تولید آن ها کمتر از چهارسال است نیازی به معاینه فنی ندارند 
اما بالای چهارسال باید برگه معاینه فنی دریافت کنند. وی بیان کرد: با توجه به وضعیت هوای استان 
البرز انتظار می رود شهروندان نسبت به انجام معاینه فنی خودروهای خود و رفع نواقص فنی آنها اقدام 
نمایند.رییس پلیس راهنمایی و رانندگی البرز افزود: اکنون ۲۲ مرکز معاینه فنی خودرو در استان البرز 
فعال هستند که از این تعداد سه مرکز معاینه فنی خودروهای سنگین در شهرستانهای کرج، نظرآباد، 
اشتهارد و ۱۹مرکز معاینه فنی خودروهای سبک شامل ۲ مرکز در نظرآباد، سه مرکز در ساوجبلاغ، 

چهارمرکز در فردیس، یک مرکز در اشتهارد و بقیه در شهرستان کرج قرار دارند.

جانشین فرمانده انتظامی استان البرز از دستگیری یک نوجوان ۱۶ ساله که با ایجاد درگاه بانکی 
جعلی مشاهده میزان سود سهام عدالت و ابلاغیه قضائی اقدام به هک حساب کاربران و خالی کردن 

موجودی آن ها می کرد، خبر داد.
به گزارش خبرگزاری فارس از کرج،  محمد نادربیگی،  جانشین فرمانده انتظامی استان البرز،  امروز 
در جمع اصحاب رسانه،  گفت: در پی ارجاع پرونده های متعدد کلاهبرداری اینترنتی  با شیوه ارسال 
لینک های جعلی از طریق پیامک به پلیس فتا استان، پیگیری موضوع در دستورکار اداره مبارزه با 

جرائم سایبری پلیس فتا  استان البرز قرار گرفت.
جعلی  پیامک  ارسال  طریق  از  متهم  روش  این  در  شد  اولیه مشخص  بررسی های  در  افزود:  وی 
مشاهده میزان سود سهام عدالت و ابلاغیه قضائی سوژه های خود را به درگاه جعلی هدایت و با 
نصب بدافزار بر روی گوشی آنها به اطلاعات بانکی شهروندان دسترسی پیدا می کردند و از این 
طریق ضمن خالی کردن حساب مالباختگان، با  تلفن همراه آن ها اقدام به ارسال کسترده پیامک 
های کلاهبرداری می کردند.جانشین فرمانده انتظامی استان البرز  بیان کرد: پس از انجام اقدامات 
را  پرونده  پلیسی، هکر ۱۶ ساله  پیچیده  اقدامات  انجام  با  فتا  پلیس  فنی حوزه سایبر، کارشناسان 

شناسایی و با ردزنی مخفیگاه او در شهر تهران، با هماهنگی مقام قضائی او را دستگیر کردند.
سرقت  تاکنون  گفت:  متهم،  از  کارت  سیم  چندین  و  همراه  تلفن   ۲ کشف  به  اشاره  با  نادربیگی 
اطلاعات ۲۱۵ کاربر از سوی این هکر ۱۶ ساله محرز و ۳۲ نفر مالباختگان در سراسر کشور شناسایی 
شده اند.وی با بیان این که تحقیقات برای شناسایی سایر مالباختگان ادامه دارد،  خاطرنشان کرد:  
از   www.cyberpolice.ir آدرس  به  فتا  پلیس  سایت  ارتباطی  راه  طریق  از  می توانند  هموطنان 

آخرین هشدارهای سایبری و روش های پیشگیری از جرایم فضای مجازی مطلع شوند.

معاون حمل و نقل اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای البرز :

کارت هوشمند خودروهای باری غیرحضوری 
تمدید می شود

معاون حمل و نقل اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای البرز گفت: طی ۱۱ ماه سال  
تمدید  استان  نقل کالای  و  رانندگان حوزه حمل  از ۹ هزار کارت هوشمند  بیش  جاری 

شده است.
کارت  و ۴۴۱  هزار   ۹ ماه  بهمن  پایان  تا  ابتدای سال جاری  از  کرد:  اظهار  قدمی  میثم   

هوشمند رانندگان حمل و نقل کالای استان تمدید شده است.
وی با بیان اینکه کارت هوشمند برای رانندگان ناوگان باری و مسافری به عنوان مدرک 
شناسایی رانندگان در بخش حمل و نقل جاده ای محسوب می شود، گفت: دراین بازه زمانی 
۴۸۸ کارت هوشمند برای رانندگان حمل و نقل کالا و ۸۶۵ کارت هوشمند برای ناوگان 

باری صادر شده است.
این مسئول با اشاره به اینکه امکان شناسایی دقیق رانندگان، تشخیص رانندگان فعال از 
غیرفعال، جلوگیری از صدور کارت های تکراری یا تقلبی، ایجاد گردش کار و ثبت تخلفات 
راننده از جمله مزیت های کارت های هوشمند رانندگان است، گفت: درحال حاضر کارت 

هوشمند رانندگان حمل  و نقل جاده ای به صورت غیرحضوری تمدید می شود.
قدمی در پایان از رانندگان، شرکت های حمل و نقل کالا و همشهریان خواست؛ شکایات 
و  راهداری  اداره کل  به  راه ها،  مدیریت  مرکز   ۱۴۱ سامانه  طریق  از  را  خود  نارضایتی  و 
تخلفات  به  مربوطه  کمیسیون های  در  تا  دهند  اطلاع  البرز  استان  جاده ای  نقل  و  حمل 

آنها رسیدگی شود.



میهنآ ن00مار
<<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>

جامعه  شماره 3۱۴۴۹
چهار شنبه
۱۶ اسفند ۱۴02 

ویژه  نگاه  به  اشاره  با  خانواده  و  زنان  امور  در  نیرو  وزیر  مشاور 
دولت سیزدهم به جایگاه ویژه بانوان اعلام کرد: اکنون ۱۱۳ بانوی 
متخصص در برنامه ریزی های و تصمیم گیری های کلان این 

وزارتخانه نقش آفرینی می کنند.
و  جوانی جمعیت  از  در حاشیه همایش حمایت  سمیه خداپرست 
بانوان صنعت آب و برق و شرکت های وابسته به وزارت نیرو در 
سالن اجتماعات شرکت توزیع نیروی برق استان البرز افزود: این 
وزارتخانه اقدامات موثری در حوزه توانمند سازی بانوان در دستور 

کار قرار داده است.
وی ادامه داد: این اقدامات در چهار محور شامل شناسایی بانوان 
تصمیم  در  بانوان  مشارکت  سازی،  توانمند  توانمند،  و  متخصص 
گیری ها و تحکیم بنیان خانواده است؛ تمام سازمان ها و شرکت 
در  محور  چهار  این  تحقق  به  موظف  نیرو  وزارت  تابعه  های 
در  خانواده  و  زنان  امور  در  نیرو  وزیر  هستند.مشاور  بانوان  امور 
توانمندسازی  برای  اعتبارات ویژه ای  این وزارتخانه  افزود:  ادامه 
تابعه  های  شرکت  و  ها  سازمان  در  شاغل  بانوان  از  حمایت  و 
بانک  نیرو  وزیر  دستور  به  کرد:  بیان  است.وی  داده  اختصاص 
آنان  های  توانمندی  از  استفاده  و  بانوان  خصوص  در  اطلاعاتی 
در این وزارتخانه تشکیل شده است؛ تلاش می شود از توانمندی 
در  نیرو  وزارت  تابعه  های  شرکت  و  ها  سازمان  تمام  در  بانوان 
به  و فرهنگی  ریزی  برنامه  اجرایی،   ، زمینه های مختلف علمی 

خوبی استفاده شود.

افزایش سه برابری مدیران زن در البرز
در  البرز  استانداری  بانوان  امور  دفتر  کل  مدیر  آقایی  معصومه 
برق و  بانوان صنعت آب و  و  از جوانی جمعیت  همایش حمایت 
در۲  بانوان   : گفت  کرج  در  نیرو  وزارت  به  وابسته  های  شرکت 

عرصه خانواده و اجتماع نقش اثرگذاری در کشور دارند.
وی افزود: بر همین اساس شمار مدیران زن در استان البرز طی 

۲ سال گذشته نسبت به قبل از آن سه برابر شده است که البته 
این رقم کافی نیست و باید بیش از این از توانمندی ها بانوان در 

عرصه های مدیریتی البرز استفاده شود.
آقایی تاکید کرد: بهره مندی از توان مدیریتی بانوان به نفع مردم، 

نظام اسلامی و کشور است .
وی افزود: شمار بانوان متخصص در بخش های مختلف فراوان 
است و باید از این ظرفیت ها به خوبی در عرصه های علمی و 

اجرایی کشور و استان البرز استفاده کرد.

حضور بانوان در پست های کلیدی صنعت
 آب و برق البرز 

برق  و  آب  صنعت  بخشی  انسجام  شورای  رییس  نجفیان  داود 

به  گذشته  سال   ۱۰ در  کرد:  اعلام  همایش  این  در  البرز  استان 
ندرت دیده می شد که به بانوان کارهای مدیریتی در این صنعت 

واگذار شود و در حد یک کارشناس و یا مشاور بودند.
کلیدی  های  پست  در  بانوان  حضور  شاهد  امروز  داد:  ادامه  وی 
بخش  در  بانوان  این  و  هستیم  البرز  استان  برق  و  آب  صنعت 
های مدیریت ، آموزش و تربیت نیروی متخصص به خوبی نقش 

آفرینی می کنند.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای البرز افزود: بخش عمده بانوان 
شاغل در شرکت های آب و برق این استان آموزش های لازم 
را فرا گرفته و در تصمیم گیری های اداری حضور فعال هستند.

و  نظارتی   ، مدیریتی  های  بخش  در  بانوان  کرد:  اظهار  نجفیان 
آموزشی به خوبی امتحان پس داده اند.

مدیر کل دفتر امور بانوان استانداری البرز :

بهره مندی از توان مدیریتی بانوان به نفع مردم است

مدیرکل میراث فرهنگی ، گردشگری و صنایع دستی استان البرز :

ثبت ملی سه اثر تاریخی تپه ازبکی البرز
اثر  ملی سه  ثبت  از  البرز  استان  دستی  و صنایع  گردشگری   ، فرهنگی  میراث  مدیرکل 

غیرمنقول به دست آمده از کاووش های علمی تپه تاریخی ازبکی این استان خبر داد.
پایه سفالی  آبخوری، سبوی دسته دار و کاسه سه  اثر شامل  این سه  رحیم خاکی گفت: 
متعلق به فرهنگ سفال خاکستری و عصر آهن ۲ و سه )هزاره اول پیش از میلاد( هستند 
که امسال در فصل هشتم کاوش های باستان شناسی در محوطه ازبکی شهرستان نظرآباد 

به دست آمد.
وی اظهار کرد: موضوع ثبت این آثارز غیرمنقول تاریخی به تازگی در نشست سیاستگذاری 
وزارت  کاووش  تیم  امسال  خاکی،  گفته  به  شد.  بررسی  منقول کشور  تاریخی  آثار  ثبت 
میراث فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی به سرپرستی دکتر مهرداد ملک زاده این آثار را 

در جیران تپه محوطه ازبکی کشف کرد.
وی کشف و ثبت این آثار را اقدامی ارزشمند برای استان البرز و نشان دهنده تاریخ غنی 

و چندین هزار ساله این استان عنوان کرد.
تپه تاریخی ازبکی یکی از آثار مهم باستانی کشور است که خشت ۹ هزار ساله آن در 

سازمان ملل متحد نگهداری می شود.

رییس اداره نظارت و بازرسی اتاق اصناف مرکز البرز :

معرفی واحدهای صنفی جذب اتباع خارجی
 غیر مجاز در البرز به تعزیرات حکومتی

با اشاره به طرح ممنوعیت جذب  البرز  اتاق اصناف مرکز  بازرسی  اداره نظارت و  رییس 
و بکارگیری اتباع بیگانه غیرمجاز در واحدهای صنفی اعلام کرد: در اجرای این طرح ، 
۹۷ واحد صنفی متخلف از اول آبان ماه امسال تاکنون شناسایی و به تعزیرات حکومتی 

استان معرفی شدند.
»طرح ویژه ممنوعیت بکارگیری اتباع بیگانه غیرمجاز درواحدهای صنفی از اول آبان ماه 

سال جاری در استان البرز آغاز شده است.«
مهدی سیاهوشی اظهار کرد: از ابتدای طرح ویژه ممنوعیت بکارگیری اتباع بیگانه تاکنون 
تعداد ۹۷ واحد متخلف  بازدید شده و  البرز  استان  از یک هزارو ۵۶۰ واحد صنفی  بیش 

شناسایی شدند.
وی اضافه کرد: تصمیم ممنوعیت بکارگیری اتباع غیرمجاز برای ارتقای امنیت اجتماعی 

اتخاذ شده و از بکارگیری این افراد در مشاغل مختلف جلوگیری می شود.
سیاهوشی گفت: چنانچه متصدیان امور صنفی اتباع خارجی فاقد پروانه کار و یا افراد دارای 

پراونه منقضی کار را بکار گیرند با آنان برخورد قانونی خواهد شد.
اتباع و مهاجرین  امور  اداره کل  با مشارکت فراجا و  افزود: روزانه گشت های ویژه  وی 
خارجی  اتباع  غیرمجاز  نیروی  بکارگیری  تخلف  با  و  بازدید  را  واحدهای صنفی  خارجی 

برخورد می کنند.

سیستم مدیریت یکپارچه / کد ۱۰/43/۰۲/ف

آگهي تجدید مناقصه عمومي یک مرحله اي )شماره ۲۵3/ م ج/۱4۰۲(

شناسه آگهی :۱۶۷۸۹5۶

شرکت آب و فاضلاب استان البرز در نظردارد واگذاری عمليات شناسايی , جمع آوری وتبديل انشعابات غيرمجاز به مجاز آب و  ساير تخلفات 
در محدوده تحت پوشش شهرستان فرديس )شهرهای فرديس و مشکين دشت( از محل منابع داخلي شرکت را از طريق مناقصه عمومي و 

به پيمانکار واجد شرايط واگذار نمايد.
کليه مراحل برگزاري مناقصه از دريافت اسناد مناقصه تا ارائه پيشنهاد مناقصه گران و بازگشايي پاکت ها از طريق درگاه سامانه تدارکات 
الکترونيکي دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir با شماره فراخوان 2002005186000253 انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران 
در صورت عدم عضويت قبلي, مراحل ثبت نام در سايت مذکور و دريافت گواهي امضاي الکترونيکي را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.

مدت اجراي پروژه، نوع و مبلغ تضمين شرکت در مناقصه: مدت اجراي کار 12 )دوازده( ماه شمسي و مبلغ تضمين شرکت در مناقصه 
3,290,000,000 ريال  به صورت واريز نقدي به حساب شرکت, ضمانتنامه بانکي، چک تضمين شده بانکي و يا مطالبات قطعي تاييد و بلوکه شده 

نزد شرکت آب و فاضلاب استان البرز مي باشد.
مهلت تحويل اسناد مناقصه: مناقصه گران علاوه بر بارگذاري فايلهاي PDF تا ساعت 19 روز شنبه مورخ 1403/01/25، موظف به ارائه 

تضمين شرکت در مناقصه در پاکت لاک و مهر شده تا ساعت 16 همان روز  به دبيرخانه شرکت آب و فاضلاب استان البرز مي باشند.
تاريخ بازگشايي پاکات: ساعت 14:30 روز يکشنبه مورخ 1403/01/26 خواهد بود.

نحوه دريافت اسناد مناقصه: داوطلبان مي توانند به منظور دريافت اسناد مناقصه از تاريخ 1402/12/15 تا ساعت 19 روز چهارشنبه مورخ 
1402/12/23 از طريق سامانه ستاد به آدرس www.setadiran.ir اقدام نمايند. تلفن تماس : 32117150 - 026

ساير اطلاعات و جزئيات در اسناد مناقصه مندرج است. 
جهت کسب اطلاعات بيشتر به سايت پايگاه ملي اطلاع رساني مناقصات به آدرس )iets.mporg.ir( مراجعه نماييد%

شرکت آب وفاضلاب استان البرز - »سهامی خاص«

نوبت دوم

رئیس کل دادگستری استان البرز :

ممنوعیت اعطای مرخصی به زندانیان جرایم سرقت
رئیس کل دادگستری استان البرز گفت: در پی دستور رئیس قوه 
قضائیه، برنامه های پیشگیرانه برای مقابله با تغییر کاربری های 
استان  قضایی  حوزه های  کلیه  به  تعطیلات  ایام  در  غیرمجاز 

ابلاغ شد.
به گزارش ایسنا به نقل از دادگستری البرز، دوازدهمین نشست 
شورای معاونین دادگستری کل استان البرز با حضور اعضاء در 
محل حوزه ریاست دادگستری کل استان برگزار شد. این جلسه، 
البرز  استان  کل  دادگستری  معاونین  شورای  نشست  آخرین 
»بررسی مصوبات جلسات  با محوریت  که  بود  در سال جاری 
به  ارجاع  دستورالعمل  اجرایی  نامه  شیوه  »بررسی  و  پیشین« 
کارشناسان رسمی دادگستری و مدیریت زمان و فرآیند آن« به 

ریاست رئیس کل دادگستری استان البرز برگزار شد.
این  در  البرز  دادگستری  کل  رئیس  هریکندی  فاضلی  حسین 
نشست با تاکید بر اجرای برنامه ابلاغی قوه قضائیه در خصوص 
با  امیدواریم  شد:  متذکر  مسن  و  مانده  پرونده های  رسیدگی 
تلاش مضاعفی که واحدهای قضایی استان همواره در رسیدگی 

به پرونده ها از خود نشان داده است در روزهای منتهی به پایان 
سال، به اهداف ترسیمی در خصوص پرونده های مانده برسیم.

بخش دیگری از اظهارات عالی ترین مقام قضایی استان البرز به 
موضوع تعیین کشیک قضایی در ایام نوروز اختصاص داشت که 
وی با تشریح دستور رئیس قوه قضائیه در نشست روز گذشته 
تدابیر  اتخاذ  و  اقدامات  در خصوص  قضاییه  قوه  عالی  شورای 
ساخت وسازهای  و  اراضی  تصرفات  با  مقابله  برای  پیشگیرانه 
در  بزهکاران  از  برخی  گفت:  عید،  تعطیلات  ایام  در  غیرمجاز 
زمینه تغییر کاربری غیرمجاز، تصرف اراضی ملی، تصرف حریم 
با  و بستر رودخانه و به طور کلی متعرضان به حقوق عمومی 
از  ابتدای سال در صدد سوءاستفاده  توجه به شرایط تعطیلات 
این وضعیت هستند که مطابق دستورات رئیس قوه قضائیه، به 
همه حوزه های قضایی استان ماموریت داده شد ضمن هشدار به 
دستگاه های متولی، با تعیین کشیک قضایی و انتظامی در این 

ایام، رصد و اشراف کافی وجود داشته باشد.
وی در تبیین بخش دیگری از تدابیر دادگستری کل استان در 

خصوص  در  سخت گیری  به  نو،  سال  ایام  تعطیلات  خصوص 
محکومان سرقت و جرایم خاص در روزهای پیش از پایان سال 
نو و تعطیلات نوروز اشاره و تصریح کرد: با توجه به تاکیدات 
این  در  قوه قضائیه  عالی  در جلسه شورای  قوه قضائیه  رئیس 
امکان  و  مرخصی  خاص  جرایم  محکومان  و  سارقان  به  ایام، 
بهره مندی از نهادهای ارفاقی اعطا نخواهد شد تا زمینه برای 
ارتکاب جرم فراهم نشود و لازم است تا دادستان مرکز استان 
و معاون پیگیری پرونده های خاص و معاون نظارت بر زندان 
البرز نظارت لازم را  ها و اجرای احکام دادگستری کل استان 

اعمال نمایند.
عالی ترین مقام قضایی استان البرز در بخش دیگری از سخنان 
خود با تاکید بر تکریم مراجعان و کارکنان توسط مدیران متذکر 
شد: ارائه خدمات شایسته و در شان، کمترین انتظار مراجعان به 
دستگاه قضایی است؛ در کنار مراجعان، باید تکریم و حفظ شان 
همکاران نیز توسط مدیران در دستور کار باشد و روزهای خاصی 

جهت دیدار کارکنان با مدیران تخصیص یابد.

مدیرعامل صندوق ذخیره فرهنگیان:

شرکت های زیان ده در مجموعه صندوق ذخیره 
فرهنگیان را تحمل نمی کنیم

مدیرعامل صندوق ذخیره فرهنگیان با بیان اینکه شرکت های زیان ده در مجموعه صندوق 
را تحمل نمی کنیم گفت: فرهنگیان عضو ماهانه ۳ تا ۵ درصد از حقوق خود را به صندوق 

واریز می کنند و انتظار دارند در زمان بازنشستگی عایدی و دریافتی مناسبی داشته باشد.
جمع  در  آموزشی،  صنایع  شرکت  تولیدی  بخش های  از  بازدید  ضمن  احمدی  محسن 
مدیرعامل، اعضای هیات مدیره و مدیران این شرکت، از صنایع آموزشی به عنوان یک 
برند ملی خوشنام و خوش سابقه یاد و تاکید کرد این مجموعه باید با تغییر رویکردها و 
ذخیره  صندوق  سودآور  شرکت های  از  یکی  به  کارآمد  و  های صحیح  استراتژی  تعیین 

تبدیل شود.
کارنامه  در  آموزشی  افتخاراتی که صنایع  کنار همه  در  مدیرعامل صندوق تصریح کرد: 
خود دارد، باید اولویت نخست آن سودآوری برای فرهنگیان عضو صندوق باشد چون که 
فرهنگیان عضو ماهانه ۳ تا ۵ درصد از حقوق خود را به صندوق واریز می کنند و انتظار 
دارند در زمان بازنشستگی عایدی و دریافتی مناسبی داشته باشد. مدیرعامل صندوق با 
و  بنیان  دانش  توان شرکت های  از  مندی  بهره  با  را  آموزشی  اینکه شرکت صنایع  بیان 
مجموعه ای  میان  در  آموزشی  صنایع  کرد: شرکت  تاکید  گردانیم  بازمی  اوج   به  خلاق 
از سازمان ها و نهادهای علمی و پژوهشی، شرکت های دانش بنیان و برترین دانشگاهای 
باید در اسرع وقت به دانش روز مجهز شده و به عنوان  لذا  کشور در تهران قرار دارد، 
یک شرکت دانش بنیان احیا شود و در این زمینه نیز می توانید از ظرفیت اتاق فکر مدیران 

آموزشگاه ها استفاده کند.
احمدی با بیان اینکه شرکت صنایع آموزشی قدمت بالایی دارد و در تغییرات نظام آموزشی 
کشور از وضعیت سنتی به ساختار مدرن نقش مهمی ایفا کرده است گفت: برای برون 
رفت از وضعیت موجود و برای رسیدن به نقطه مطلوب و درخشان، ساختار این شرکت 

نیاز به تحول جدی دارد.
احمدی با اشاره به اینکه صنایع آموزشی به عنوان یک برند خوشنام ملی می تواند احیا 
شود و بازار خاورمیانه را تصاحب کند اعلام کرد: در این مسیر، حاکمیت نیز پشتوانه و 

حمایتگر ما خواهد بود.
سوی  از  بلندمدت  و  میان مدت  کوتاه مدت،  برنامه  تهیه  لزوم  ذخیره  صندوق  مدیرعامل 
شرکت صنایع آموزشی به منظور خروج از زیان و سودآور شدن را یادآور شد وگفت: از 
وقتی فعالیتم را در صندوق آغاز کردم برای خودم نسبت به اعضای یک میلیون و ۶۰۰ 
هزار نفری اعضای صندوق تعهد ایجاد کردم و در رسانه ها هم اعلام کردیم که شرکتی 

که برای سودآوری برنامه نداشته باشد باید تعیین تکلیف شود.
دیجیتال  اقتصاد  و  دانش روز  توجه  را  آموزشی  صنایع  سودآور شدن شرکت  راه  احمدی 
عنوان کرد و افزود: حرکت در این مسیر زمینه رقابتی شدن شرکت را ایجاد و باعث توسعه 

بازار فراتر از بازار آموزش و پرورش خواهد شد.



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه   شماره ۴۱۴۴۹

چهار شنبه
۱۶ اسفند ۱۴02  میهنآ ن00مار

اروزنامه

معاون سیاسی اجتماعی استاندار آذربایجان شرقی لزوم توجه به رفاه 
های  انسان  بازنشستگان  گفت:  و  خواند  ضروری  را  بازنشستگان 
مختلف  های  سازمان  در  زمانی  که  هستند  کشی  زحمت  و  کوشا 

کار کرده اند.
برگزاری  به  اشاره  با  سالمندان  شورای  جلسه  در  محمدی  تراب 
دشمن،  تبلیغاتی  بمباران  رغم  علی  افزود:  اسفند   ۱۱ در  انتخابات 

حضور مردم در پای صندوق های رأی همه آنها را بی اثر کرد.
ایران  داد:  ادامه  شرقی  آذربایجان  استاندار  اجتماعی  سیاسی  معاون 
در  شرکت  برای  محدودیتی  گونه  هیچ  آن  در  که  است  کشوری 
انتخابات وجود ندارد و و مردم کاملًا با اختیار خود در این رویداد مهم 
کامل  سلامت  در  امسال  انتخابات  افزود:  می کنند.محمدی  شرکت 
برگزار شد؛ سیستم انتخاباتی ایران به نحوی است که در آن امکان 

تقلب وجود ندارد.
را  بازنشستگان  شرقی  آذربایجان  استاندار  اجتماعی  سیاسی  معاون 
سرمایه های اجتماعی خواند و اظهار داشت: سازمان ها و نهاد برای 
اقدامات حمایتی به ویژه بیمه تکمیلی آنها تدابیر لازم را انجام دهند.

محمد تاکید کرد: دستگاه های استانی با تعامل و پیگیری های لازم 
از طریق وزارت خانه های خود، موضوع بیمه تکمیلی بازنشستگان و 
افراد تحت تکفل آنها را پیگیری کرده و مسیر را برای سایرین هموار 
و  خواند  ضروری  را  بازنشستگان  رفاه  به  توجه  لزوم  به  نمایند.وی 
گفت: بازنشستگان انسان های کوشا و زحمت کشی هستند که زمانی 
در سازمان های مختلف کار کرده و زحمات زیادی را متحمل شده 
انتظارات  تاکید کرد:  پایان  در  استاندار  اجتماعی  معاون سیاسی  اند. 
دستگاه های این است که برای آینده بازنشستگان خود برنامه ریزی 
لازم را انجام دهند و ما نیز در مجموعه استاندری حمایت های لازم 

را انجام خواهیم داد.

معاون سیاسی اجتماعی استاندار آذربایجان شرقی:

توجه به رفاه بازنشستگان ضروری است

 دادستان عمومی و انقلاب اسکو :

آدم ربایان دختر ۲۶ ساله در شهر جدید سهند 
دستگیر شدند

در یک عملیات  آدم ربایان دختر ۲۶ ساله  اسکو گفت:  انقلاب  و  دادستان عمومی   
ضربتی شبانه در شهر جدید سهند دستگیر شدند.

حسین وطن خواه در گفت و گو با خبرنگاران افزود: به دنبال شکایت فردی مبنی بر 
ربوده شدن دختر ۲۶ ساله اش در شهر جدید سهند و مطالبه بیش از ۶ رمز ارز بیت 
کوین )حدود ۲۰۰ میلیارد ریال( از سوی آدم رباها، اقدامات قضایی و قانونی لازم در 

این زمینه انجام شد.
وی با بیان اینکه نیروهای فراجا و اداره اطلاعات اسکو وارد عمل شده و اقدامات 
اطلاعاتی را در این زمینه انجام دادند، اظهار کرد: سربازان گمنام امام زمان )عج( و 
نیروهای فراجا پس از پنج روز تلاش شبانه روزی موفق به شناسایی محل اختفای 

آدم رباها شدند.
وطن خواه، ادامه داد: در یک عملیات شبانه، فرد ربوده شده آزاد و متهمان دستگیر و 

با قرار بازداشت روانه زندان شدند.

س کل دادگستری آذربایجان شرقی: 

ریی برخورد با مخدوش کنندگان پلاک خودروها 
الزامی است

سرپرست معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل آذربایجان شرقی :

نگهبان محله در ۲۶4 نقطه از محلات تبریز
 ایجاد می شود

رییس کل دادگستری آذربایجان شرقی بر لزوم برخورد با جرائم رانندگی بدون گواهینامه 
و مخدوش کردن پلاک خودروها در استان تاکید و اضافه کرد: وقوع روز افزون جرائم 
ناپذیر  اجتناب  را  جرائم  گونه  این  با  برخورد شدید  و  پیشگیری  لزوم  استان  در  رانندگی 

می کند.
موسی خلیل اللهی در جلسه شورای پیشگیری از وقوع جرم استان، اظهار کرد: باید توجه 
داشت چنین جرائمی زمینه ساز جرم های متعدد دیگر مثل سرقت، قاچاق و حتی قتل 

می شوند که شاید کشف آن جرائم برای مراجع قضائی و انتظامی آسان نباشد.
وی بر لزوم پیشگیری از حوادث چهارشنبه آخر سال از طریق هشدار و انظار عمومی در 
فضاهای مجازی و شبکه های اجتماعی و رسانه های گروهی تاکید و اضافه کرد: در این 

راستا نیازمند همکاری و تعامل سازنده نهادهای متولی با رسانه های عمومی هستیم.
وی با بیان اینکه حوادث مربوط به چهارشنبه آخر سال با فرهنگ سازی و تلاش های 
رسانه ای کاهش می یابد، اظهار کرد: استفاده از ظرفیت آموزش و پرورش و اطلاع رسانی 
به دانش آموزان و خانواده ها باید بیشتر مورد توجه قرار بگیرد تا شاهد کاهش تلفات جانی 

و مالی در روزهای پایانی سال و آیین های چهارشنبه آخر سال باشیم.
انجام  ضرورت  تا  خواست  دولتی  ادارات  و  دستگاه ها  مدیران  از  همچنین  اللهی  خلیل 
اقدامات حفاظتی و پیشگیرانه برای مقابله با سرقت از اماکن دولتی در تعطیلات نوروزی 

را جدی بگیرند.
وی با اشاره به اینکه یکی از راهکارهای پیشگیری از سرقت به ویژه سرقت های خُرد، 
جمع آوری معتادان متجاهر در سطح شهرهاست، یادآور شد: افزایش و استفاده از ظرفیت 

مراکز نگهداری، درمان و کاهش آسیب موضوع ماده ۱۶ در این زمینه ضروری است.
خلیل اللهی تجربه حفاظت از اراضی ملی و منابع طبیعی در تعطیلات نوروزی با اجرای 
گشت های تلفیقی در سال های گذشته را موفق ارزیابی کرد و از مدیران تعزیرات حکومتی 
و سازمان صمت و سازمان بازرسی استان خواست بر قیمت اجناس و کالاها در آستانه 

سال جدید نظارت جدی داشته باشند.
وی گفت: در این راستا مدیران بانک های استان نیز در خصوص تأمین وجه نقد خودپردازها 

در تعطیلات نوروزی اقدامات لازم را از هم اکنون تدارک دیده و انجام دهند.

سرپرست معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل آذربایجان شرقی 
گفت: طرح »نگهبان محله« در تعداد ۲۶۴ نقطه از محلات کلانشهر تبریز ایجاد و 

راه اندازی می شود.
احمد موقری، راه اندازی نگهبان محله را یکی از طرح های اولویت دار دادگستری 
آذربایجان شرقی برای کاهش سرقت از منازل و خودرو اعلام و اظهار کرد: این طرح 
با همکاری شهرداری و اهالی محلات تبریز در دست اجرا است که در ادامه باید با 

افزایش این تعاملات، نگهبانان محله در تمام نقاط شهر به کار رفته شوند.
وی افزود: تاکنون طرح نگهبان محله در تعداد ۶۴ نقطه از محلات شناسایی شده 
تبریز ایجاد شده است که در این مسیر همکاری اهالی محلات اصل محوری به شمار 
می رود و هر محله ای که ساکنان آنها همکاری بیشتری داشته باشند، مقدمات ایجاد 

این طرح نیز بلافاصله ایجاد می شود.
دادگستری  جرم  وقوع  از  پیشگیری  و  اجتماعی  معاونت  اینکه  بر  تاکید  با  موقری 
آذربایجان شرقی با حساسیت و جدیت خاصی طرح فوق را دنبال می کند، از ساکنان 
نگهبان  ایجاد  مقدمات  با شهرداری  با همکاری  با  کرد  درخوسات  محلات مختلف 

محله را فراهم نمایند.
وی راه اندازی نگهبان محله را یکی از عوامل مهم و اصلی در بازدارندگی سارقان از 
منازل و اموال منقول و غیرمنقول مردم ارزیابی کرد و ادامه داد: متاسفانه سرقت از 
منازل و خودروهای سواری جزو معضلات جدی استان و شهرهای بزرگ مثل تبریز 

به شمار می رود.
موقری دلیل اصلی افزایش سرقت از منازل و خودروهای مردم را آپارتمان نشینی و 
بی توجهی به مسایل ایمنی و به کارگیری تجهیزات لازم در دفع سارقان دانست و 
یادآور شد: به علت کمبود پارکینگ در تعدادی از آپارتمان ها، پارک خودروها در معابر 

منجر به وسوسه سارقان می شود.

 رییس سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان غربی :

ساخت بنای مسکونی در اراضی کشاورزی آذربایجان غربی ممنوع است

مدیرکل منابع طبیعی آذربایجان غربی:

4 کانون گرد و غبار فعال در حاشیه دریاچه ارومیه وجود دارد

و  آذربایجان غربی گفت: ساخت  رییس سازمان جهاد کشاورزی   
اخذ مجوز ممنوع  بدون  اراضی کشاورزی  در  بنای مسکونی  ساز 

بوده و با متخلفان طبق قانون برخورد می شود.
خسرو شهبازی افزود : طی روزهای اخیر خبرها و کلیپ هایی در 
فضای مجازی مبنی بر آزاد شدن و امکان ساخت و ساز در اراضی 
کشاورزی بدون نیاز به اخذ مجوز منتشر می شود که واقعیت ندارد 

و کذب است .
به رای شماره ۷۲۴ سال ۱۳۹۱ هیات  استناد  با  وی اضافه کرد: 
عمومی دیوان عالی کشور، به هیچ وجه ساخت و ساز در اراضی 
با  که  را  سوداگر  افراد  فریب  مردم،  و  نیست  آزاد  کشاورزی 
عنوان های وکیل و یا کارشناس زمین به نشر اطلاعات نادرست در 

فضای مجازی می پردازند، نخورند.
رییس سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان غربی گفت: به هم استانی 
ها توصیه می شود، قبل از انجام هرگونه معامله زمین کشاورزی از 
دارا بودن مجوز بنای احداثی اطمینان حاصل و از خرید املاکی که 

دارای ساخت و ساز غیرمجاز می باشد، خودداری کنند.
شهبازی اظهار کرد: مالکان، متصرفان و کشاورزان که قصد ایجاد 
بنا اعم از اتاق نگهبانی و یا طرح کشاورزی و صنعتی و تولیدی در 
زمین کشاورزی را دارند، قبل از هرگونه خرید مصالح و اقدام به 
ساخت با مراجعه به مدیریت های جهاد کشاورزی شهرستان مجوز 
مربوطه را اخذ کنند، در غیر اینصورت قانون هیچ گونه مماشاتی با 

مرتکبان تغییرکاربری غیرمجاز نخواهد داشت.

وی ادامه داد: حفظ و حراست اراضی کشاورزی ضامن تامین امنیت 
غذایی کشور بوده و مستلزم همکاری و مشارکت و تعامل دوسویه 
دولت و مردم است.وی افزود: در این راستا هر یک از شهروندان 
می توانند در صورت مشاهده هرگونه تغییرکاربری غیرمجاز اراضی 
 ،۱۳۱ مردمی  ارتباطات  تلفنی  سامانه  طریق  از  را  آن  کشاورزی 
سایت جامع اطلاعات مکانی)CMS( سازمان امور اراضی کشور 
)https://cms.laoi.ir ( و ثبت تخلف با اپلیکیشن امور اراضی 

اطلاع دهند.
آذربایجان غربی دارای یک میلیون هکتار اراضی زراعی و باغی 
است که سالانه ۶.۵ میلیون تن محصول در این اراضی تولید و 

روانه بازار می شود.

چهار  گفت:  آذربایجان غربی  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  مدیرکل 
کانون گرد و غبار فعال در استان و در مناطق حاشیه دریاچه ارومیه 

وجود دارد.
به گزارش خبرنگار مهر، میرنبی قائمی در گفت و گو با خبرنگاران 
افزود: منطقه آق زیارت و چوپانلو در سلماس، آق داش در میاندوآب، 

جبل و منطقه سپورغان ارومیه از جمله این مناطق هستند.
گردو  کانونهای  شناسایی  مطالعات  هکتار  هزار   ۷۸ کرد:  بیان  وی 

غبار در استان انجام شده و امسال هم اقدامات کنترلی ادامه دارد.
کرد:  اضافه  غربی  آذربایجان  داری  آبخیز  و  طبیعی  منابع  مدیرکل 

اخذ  پیگیر  ارومیه  دریاچه  حاشیه  غبار  گردو  کانونهای  کنترل  برای 
اعتبارات بیشتر هستیم تا کانونهای فعال را تثبیت کنیم و نهالکاری، 
بوته کاری، احداث بادشکن غیر زنده، در این مکان طرح ریزی شده 
است.قائمی اضافه کرد: این اقدامات باعث شده تا میزان گردو غبار 
کاهش یافته و میزان فرسایشی که داشتیم از ۳۸ تن در هکتار به 

۰.۹)۹ دهم( در هکتار کاهش یافته است.
وی با اشاره به روند کاشت یک میلیارد اصله نهال اضافه کرد: سهیمه 
آذربایجان غربی تولید و کاشت ۳۳ میلیون اصله نهال در چهار سال 
است که امسال در این راستا ۱.۵ میلیون اصله نهال در سامانه ثبت 

کاشت شده و یک میلیون اصله نیز در حال ثبت بوده و بقیه نیز تا 
پایان امسال غرس خواهد شد.

در  نهال  اصله  هزار   ۳۰۰ میلیون  هشت  امسال  کرد:  اضافه  قائمی 
استان تولید شده است که بخشی از این تولیدات برای تحقق طرح 

کاشت چهار میلیون اصله نهال مورد استفاده بوده است.
اضافه کرد:  و کنترل سیلابها  به حفاظت آب و خاک  اشاره  با  وی 
این استان در ردیف استانهای برتر در تحقق عملیاتهای آبخیزداری 
است و به بیش از هزار میلیارد ریال اعتبار برای مطالعات آبخیزداری 

نیاز است.

سیستم مدیریت یکپارچه / کد ۱۰/43/۰۲/ف

آگهي مناقصه عمومي یک مرحله اي )شماره ۲۵۵/م ع/۱4۰۲(

شناسه آگهی :۱۶۷۸۹۴۶

شرکت آب و فاضلاب استان البرز درنظر دارد اجرای عمليات اصلاح شبکه توزيع آب به طول 8065 متر وانشعاب آب به تعداد 485 فقره در 
روستای حاجی بيگ نظرآباد را از محل اعتبارات طرحهاي عمراني و از طريق مناقصه عمومي به پيمانکار واجد شرايط و داراي حداقل رتبه 5 

در رشته آب واگذار نمايد.
تدارکات  سامانه  درگاه  طريق  از  پاکتها  بازگشايي  و  گران  مناقصه  پيشنهاد  ارائه  تا  مناقصه  اسناد  دريافت  از  مناقصه  برگزاري  مراحل  کليه 
الکترونيکي دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir با شماره فراخوان 2002005186000255  انجام خواهد شد و لازم است مناقصه 
گران در صورت عدم عضويت قبلي , مراحل ثبت نام در سايت مذکور و دريافت گواهينامه امضاي الکترونيکي را جهت شرکت در مناقصه 

محقق سازند.
برآورد پروژه, مدت اجراي پروژه , نوع و مبلغ تضمين شرکت در فرآيند ارجاع کار : برآورد براساس فهرست بهاء ابنيه و انتقال و توزيع آب 
روستايی سال 1402, مبلغ 46,321,994,805 ريال و مدت اجراي کار 7 )هفت( ماه و مبلغ تضمين شرکت در فرآيند ارجاع کار 2,316,099,740 

ريال بصورت يکي از تضامين ذکر شده در آيين نامه تضمين معاملات دولتي به شماره 123402/ت 50659/هـ مورخ 94/09/22 مي باشد.
مهلت تحويل اسناد مناقصه : مناقصه گران علاوه بر بارگذاري فايلهاي PDF تا ساعت 9 روز سه شنبه مورخ 1403/01/28, موظف به ارائه 
اصل تضمين شرکت در فرآيند ارجاع کار در پاکت لاک و مهر شده تا ساعت 10 همان روز  به دبيرخانه شرکت آب و فاضلاب استان البرز 

مي باشند.
تاريخ بازگشايي پاکات : ساعت 13 روز سه شنبه مورخ 1403/01/28 خواهد بود.

نحوه دريافت اسناد مناقصه: داوطلبان مي توانند به منظور دريافت اسناد مناقصه از تاريخ 1402/12/16 تا ساعت 19 روز چهارشنبه مورخ 
1402/12/23  از طريق سامانه ستاد به آدرس www.setadiran.ir اقدام نمايند. تلفن تماس : 026-32117150  

ساير اطلاعات و جزئيات در اسناد مناقصه مندرج است%

شرکت آب وفاضلاب استان البرز - »سهامی خاص«

نوبت دوم



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>

 شماره ۱۴۴۹
چهار شنبه
۱۶ اسفند ۱۴02 

>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه  میهنآ5 ن00مار

اروزنامه
 رییس سازمان جهاد کشاورزی قزوین گفت: استان طی سال های 
گذشته آغازگر موضوع کشاورزی دانش بنیان بوده و اکنون هم می 

تواند پایلوت کشاورزی هوشمند در کشور باشد.
محمدحسین عطایی در دومین همایش رویداد ملی کشاورزی دانش 
بنیان استان که با حضور سیدمجتبی خیام نکویی، معاون وزیر جهاد 
کشاورزی  ترویج  و  آموزش  تحقیقات،  سازمان  رییس  و  کشاورزی 
کشور برگزار شد، افزود: قزوین آغازکننده کشاورزی مدرن در کشور 
بوده است، تا جایی که طی دهه های ۴۰، ۵۰ و ۶۰ دوران شکوهمند 

کشاورزی استان قزوین به شمار می رود.
که  داریم  تقاضا  کشاورزی  جهاد  وزیر  معاون  از  کرد:  اضافه  وی 
تبدیل  پایلوت کشاورزی هوشمند کشور  به  قزوین  تا  کنند  موافقت 
نخبگان بخش  و  با وجود ظرفیت علمی  به طور حتم  شود، چراکه 

کشاورزی می توان این پایلوت را به سرانجام نیکو برساند.
است،  فناوری  و  علم  نماد  الگوی کشت خود  اینکه  بیان  با  عطایی 
الگوی کشت در سازمان جهاد کشاورزی  راه اندازی دفتر  داد:  ادامه 
استان قزوین سرآغازی برای تحول کشاورزی دانش بنیان بوده است.

وضعیت  های  ویژگی  از  یکی  اینکه  به  اشاره  با  مسوول  این 
پیش  از  بیش  و  تنگاتنگ  ارتباط  کشاورزی  حوزه  در  استان  کنونی 
دانشگاهیان با کشاورزان است، یادآور شد: این مساله را بایستی به 
فال نیک گرفت چرا که برای نخستین مرتبه کشاورزان فناور محور با 

حلقه تحقیقاتی استان ارتباط گرفته اند که کار بسیار ارزشمندی است.
وجود ۲۵  یادآور شد:  قزوین  استان  سازمان جهاد کشاورزی  رییس 
 ۱۵ برگزاری  فناورانه،  کشاورزی  پردیس  رشد،  مرکز  و  فناور  واحد 

گذاران  پیش سرمایه  از  بیس  ارتباط  فناورانه،  ترویج کشاورزی  تور 
حوزه  در  قزوین  استان  دستاوردهای  جمله  از  فناور  واحدهای  با 

کشاورزی دانش بنیان بوده است.

 رییس سازمان جهاد کشاورزی قزوین :

قزوین باید پایلوت کشاورزی هوشمند باشد

معاون گردشگری اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری قزوین :

۱3 واحد گردشگری در قزوین گواهی استاندارد 
دریافت کردند

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان قزوین :

انسداد ۷۹۰ حلقه چاه غیرمجاز در قزوین

 رییس اداره امور عشایر استان قزوین :

۵۰۰ خانوار عشایری در قزوین از خدمات رایگان 
پزشکی برخوردار شدند

واحد   ۱۳ گفت:  قزوین  گردشگری  و  دستی  صنایع  فرهنگی،  میراث  کل  اداره  گردشگری  معاون 
گردشگری  خدمات  کیفیت  گواهینامه  دریافت  به  موفق  تاکنون  جاری  سال  ابتدای  از  گردشگری 

شدند.
این واحدها شامل ۲ هتل، سه سفره خانه سنتی، پنج مهمانپذیر و سه  نادر محمدی تصریح کرد: 

واحد پذیرایی بین راهی است.
ایجاد،  آیین نامه   ۱۱ ماده  براساس  گردشگری  خدمات  کیفیت  گواهینامه  صدور  کرد:  اضافه  وی 
با دستورالعمل وزارتخانه  تاسیسات گردشگری و مطابق  نرخ گذاری  اصلاح، تکمیل، درجه بندی و 

میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی برای درجه بندی این تاسیسات صادر می شود.
محمدی اظهار کرد: در این راستا شرکت هایی در استان برای تطبیق شرایط تاسیسات گردشگری 
با استانداردهای تعیین شده به فعالیت می پردازند و واحدهای خدمات دهنده گردشگری از جمله 
هتل ها، هتل آپارتمان ها، اقامتگاه های بوم گردی و مجتمع های خدماتی رفاهی بین راهی را در سه 
سطح فنی و مهندسی، ایمنی، بهداشتی و کیفیت خدمات مورد ارزیابی قرار می دهند.این مسوول با 
اشاره به روند صدور مجوزها خاطرنشان کرد: پس از بازدید بازرسان مهلت سه تا ۶ ماهه به منظور 
به مدیران تاسیسات داده می شود و سپس در نشست تشکیل کمیسیون  انطباق  رفع موارد بدون 
درجه بندی استان درجه واحد مورد نظر به تصویب می رسد. گفتنی است، ۲۴ واحد گردشگری در 
استان قزوین تاکنون موفق به دریافت گواهینامه کیفیت خدمات گردشگری شده اند و ۱۶ واحد دیگر 

هم در فرآیند استانداردسازی شرکت کرده اند.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان قزوین گفت: با همت همکاران گروه انسداد شرکت و مامور 
ماده ۳۰ شهرستان قزوین و با حمایت و همراهی نیروی انتظامی از ابتدای سال تاکنون ۷۹۰ حلقه 

چاه غیرمجاز در شهرستان قزوین پر و مسلوب المنفعه گردید.
منصور ستوده در خصوص انسداد چاه های غیرمجاز در شهرستان قزوین اظهار کرد: این اقدام ضمن 
حفظ و حراست از منابع آبی استان، تضمین کننده حیات دشت قزوین و اقدامی در جهت توسعه 

پایدار استان است.
از سال ۹۳ شروع شده،  تعادل بخشی منابع آب زیرزمینی که  احیا و  افزود: عملیات گسترده  وی 
همچنان با اراده و عزم جدی توسط عوامل اجرایی این شرکت در حال انجام و پیگیری است و 
بی تردید، همکاری و همراهی مجموعه مسئولین استان و مراجع قضایی و انتظامی، گامی مؤثر در 

این زمینه بوده است.
ستوده با اشاره به عملیات گسترده انسداد چاه های غیرمجاز در شهرستان قزوین تصریح کرد: در 
بخش مرکزی شهرستان قزوین از ابتدای سال تاکنون ۷۹۰ حلقه چاه غیرمجاز با همکاری دستگاه 
قضایی و نیروی انتظامی پر و مسلوب المنفعه شده که از این طریق حدود ۵.۵ میلیون مترمکعب آب 
در سال به تعادل سفره های آب زیرزمینی کمک شده است. مدیرعامل شرکت آب منطقه ای قزوین 
در پایان یادآور شد: ما در چارچوب قوانین و مقررات تمام تلاش و توان خود را جهت حفظ و احیای 
دشت قزوین به کار خواهیم گرفت و امیدوارم مردم فهیم استان قزوین نیز با مدیریت و صرفه جویی 

در مصرف آب در انجام این مهم ما را یاری کنند.

 رییس اداره امور عشایر استان قزوین گفت: ۵۰۰ خانوار عشایر این استان در نیمه دوم سال 
جاری از خدمات رایگان پزشکی و بهداشتی برخوردار شدند.

سعید ابیت در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار کرد: این خدمات رایگان که در قالب اردوهای 
پزشکی صورت می گیرد، به خانوارهای عشایری مستقر در مناطق صعب العبور ارایه شده است.
وی اضافه کرد: در راستای مصوبه هیات وزیران، در ارتباط با ارتقا سطح برخورداری عشایر 
از خدمات بهداشتی، درمانی، بیمه ها و خدمات حمایتی، این اداره با هماهنگی دانشگاه علوم 
پزشکی، هلال احمر، ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و بهزیستی به برگزاری اردوهای 

پزشکی در مناطق مختلف عشایری اقدام کرده است.
مشاوران  و  ماما  دندانپزشک،  عمومی،  متخصص،  پزشکان  حضور  با  مسوول،  این  گفته  به 
روانپزشکی انواع خدمات رایگان دارویی و مشاوره  به خانوارهای عشایری استان قزوین ارایه 

می شود.
به  بهداشتی  و  درمانی  خدمات  ارایه  کرد:  خاطرنشان  قزوین  استان  عشایر  امور  اداره  رییس 
عشایر در قالب اردوهای جهادی و رایگان با هدف کمک به این جامعه همواره از سیاست های 
اصلی سازمان امور عشایر محسوب می شود که به عنوان یک برنامه مهم در استان  قزوین در 

دستور کار قرار دارد.

مدیرکل دفتر امور روستایی و شوراهای استانداری قزوین :

پرداخت ۷۰۰ میلیارد ریال تسهیلات
 به دهیاران قزوین

از  تسهیلات  ریال  میلیارد   ۷۰۰ گفت:  قزوین  استانداری  شوراهای  و  روستایی  امور  دفتر  مدیرکل 
پرداخت  دهیاران  به  روستایی  تکمیل طرح های  و  معیشت  راستای  در  تاکنون  جاری  ابتدای سال 

شده است.
لیلا غریب اظهار کرد: این تسهیلات به تمامی دهیاران و کارمندان حوزه دهیاری و حتی خود نهاد 

دهیاری پرداخت شده است.
وی با بیان اینکه ۲۹۹ متقاضی از دهیاری های استان قزوین تسهیلات دریافت کرده اند، تصریح کرد: 
هرکدام از این افراد تقریبا یک میلیارد ریال تسهیلات دریافت کرده اند که در مجموع رقمی معادل 

۳۰۰ میلیارد ریال را شامل می شود.
غریب همچنین ادامه داد: حدود ۴۰۰ میلیارد ریال تسهیلات نیز با هدف تکمیل طرح های عمرانی 

و همچنین درآمدزایی به دهیاران استان پرداخت شد.
این مسوول خاطرنشان کرد: حمایت از دهیاران با پرداخت تسهیلات در قالب تفاهم نامه مشترک با 

پست بانک صورت می گیرد و نرخ بازپرداخت هر تسهیلات هشت درصد محاسبه می شود.
مدیرکل دفتر امور روستایی و شوراهای استانداری قزوین یادآور شد: استان قزوین در حوزه توسعه 
روستاهای بالای ۲۰ خانوار جمعیت طرح های متعددی را اجرایی کرده که بخشی از آن در قالب 

ارایه تسهیلات دنبال می شود.

مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان قزوین :

ساماندهی گلزار شهدا از مهم ترین 
مطالبه خانواده شهدا و ایثارگران

مدیرکل کتابخانه های استان زنجان: 

کتابخانه های سیار در محلات حاشیه 
شهر زنجان راه اندازی می شود

مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان قزوین گفت: اجرای برنامه های ساماندهی و مرمت گلزارهای 
شهدای شهر قزوین و طرح سپاس از مهم ترین مطالبات خانواده شهدا و ایثارگران است.

سمیه اسمعیلی در دیدار با فرماندار قزوین اظهار کرد: مرمت و ساماندهی گلزار شهدای شهر قزوین از 
مهمترین نیازها و مطالبات خانواده های شهدا و ایثارگران است.

وی افزود: مسؤولان استانی باید در این ساماندهی هر کاری که از دست شان بر می آید انجام دهند تا 
بتوانند رضایت واقعی والدین و بازماندگان شهدا را به دست آورند.

اسمعیلی با اشاره به اینکه گلزارهای شهدای استان قزوین یک بار ساماندهی شده اند، گفت: بعد از این 
ساماندهی مسئولیت حفظ و حراست از گلزارهای شهدا بر عهده شهرداری ها، دهیاری ها و بخشداری ها 
گذاشته شده، لذا باید در این راستا وظایف محوله خودشان را به خوبی انجام دهند.مدیرکل بنیاد شهید و 
امور ایثارگران استان قزوین با اشاره به نامگذاری معابر اصلی و فرعی به نام شهدا افزود: برخی از نامگذاری 
از فرماندار قزوین خواست که  انجام شود.وی  اقدامات لازم  این راستا  باید در  باقی مانده که  این معابر 
شورای ترویج و توسعه فرهنگ ایثار و شهادت شهرستانی برگزار شود تا مسئولان شهرستان تصمیم های 
مربوطه در خصوص ترویج فرهنگ ایثار و شهادت را اتخاذ کنند.این مقام مسئول به طرح سپاس دیدار با 
خانواده های شهدا و ایثارگران اشاره کرد و گفت: این طرح با اجرای رزمایشی به منظور تجلیل مسئولان 

و کارکنان دستگاه های اجرایی از مقام والای این عزیزان طی چند روز در ماه جاری اجرا خواهد شد.

کنار  در  شهر  حاشیه  محلات  در  سیار  کتابخانه های  گفت:  زنجان  استان  کتابخانه های  مدیرکل   
کتابخانه های سیار روستایی راه اندازی می شود.

محمد رضاخانی در نشست خبری، افزود: این طرح با بهره گیری از منابع ملی و با همکاری شهرداری 
در مناطق حاشیه شهر که فاقد کتابخانه است، اجرا می شود.

وی ادامه داد: فعالیت کتابخانه سیار به این شکل است که خودروهای طراحی شده برای این منظور 
در طول هفته در ساعت های مشخصی در محلات حضور پیدا می کند و به ساکنان محلات، خدمات 

کتابخانه ای را ارایه می دهد.
مدیرکل کتابخانه های استان زنجان به بازسازی کتابخانه قدیمی سهروردی در شهر زنجان اشاره 

کرد و گفت: عملیات بازسازی این کتابخانه تا اوایل سال آینده تکمیل می شود.
وی با بیان اینکه در کتابخانه سهروردی مرکز تخصصی خواندن راه اندازی می شود، گفت: این مرکز 
به عنوان کلینیک خواندن برای مشاوره در زمینه خواندن، کتاب درمانی و سیر مطالعاتی با حضور 

روانشناسان راه اندازی می شود.
رضاخانی به موضوع کتابخانه هلال احمر زنجان و درخواست برای باز طراحی و فعالیت این کتابخانه 
زیر نظر نهاد کتابخانه های عمومی استان اشاره کرد و افزود: در این خصوص پیگیر توافق با هلال 

احمر هستیم.

 شماره ۱۴۴2
دوشنبه
۷ اسفند ۱۴02 

سخنگوی دولت :

حضور مردم در انتخابات بار مسوولیت را سنگین تر می کند
انتخابات بار مسوولیت را  سخنگوی دولت گفت: حضور مردم در 
سنگین تر می کند و عزیزانی که به هر دلیلی ترجیح دادند که در 
و  شود  منتقل  گلایه های شان  امیدواریم  نکنند،  شرکت  انتخابات 

مشارکت داشته باشند.
خود  خبری  نشست  در  دولت  سخنگوی  بهادری جهرمی  علی 
در  که  کسانی  همه  و  مردم  از  گفت:  سخنانی،  در  خبرنگاران  با 

انتخابات ۱۱ اسفند شرکت کردند قدردانی می کنیم.
وی افزود: این حضور بار مسؤولیت را سنگین تر می کند و عزیزانی 
نکنند،  شرکت  انتخابات  در  که  دادند  ترجیح  دلیلی  هر  به  که 

امیدواریم گلایه هاشان منتقل شود و مشارکت داشته باشند.
بهادری جهرمی اظهار داشت: الحمدالله انتخابات در سلامت کامل 
برگزار شد و در حوزه هایی که انتخابات تمام الکترونیک داشتند، 
الکترونیکی  انتخابات  امیدواریم  که  بودیم  خوبی  بازخورد  شاهد 

توسعه یابد.
وی گفت: با توجه به حجم گسترده تخریبی که از سوی دشمنان 
و هزینه های بسیاری که صورت گرفت تا مردم را برای حضور در 
نهَ  یک  مردم  بودیم  شاهد  کنند،  منصرف  رای  پای صندوق های 
بزرگ به خواست دشمنان دادند؛ لذا مجدداً از همه عزیزانی که در 

صحنه انتخابات حاضر شدند، تشکر می کنم.
انتخابات در چهارچوب خط  بهادری جهرمی گفت: در عین حال 
مشی رهبر انقلاب برای انتخابات یعنی امنیت، سلامت، مشارکت 
و رقابت به خوبی برگزار شد و گزارش و  شکایت خاصی در این 
خصوص مطرح نشد؛ همچنین دولت زیرساخت های الکترونیکی را 
برای فرآیند انتخابات فراهم کرد؛ در عین حال در حد توان دولت 
هم با گسترش خدمت رسانی سعی کرد که مردم را ترغیب کند که 

در انتخابات شرکت کنند. 

ادامه داد: در حوزه رقابت برای هر یک کرسی مجلس، ۵۲  وی 
نامزد وجود داشتند که مردم می توانستند از سلایق مختلف سیاسی 
و در حوزه های مختلف تخصصی و از اقوام مختلف، انتخاب خود 

را داشته باشند.
به  نکردند  شرکت  که  آن هایی  کرد:  تاکید  جهرمی  بهادری 
این  تقدیر تصمیم شان در  به هر  اما  کشورشان علاقه مند هستند 
دوره اینگونه بوده است که شرکت نکنند و ان شاءالله در دوره های 

بعدی مشارکت ها گسترده تر خواهد شد.
سخنگوی دولت گفت: نگاه دولت به هر مجلسی که از صندوق 
خدمت رسانی  برای  تعامل  و  همکاری  نگاه  شود،  مستقر  مردم 
مناسب و حل مشکلات مردم است؛ دولت با مجلس دوازدهم که 
الحمدالله با نگاه های متنوع مردم انتخاب شده است، در چهارچوب 

قانون اساسی همکاری خواهد کرد.
بهادری جهرمی ادامه داد: امیدواریم مجلس با تدبیر و برنامه ریزی 
حوزه  در  بتواند  موضوعات،  به  واقعی  نگاه  با  و  کارشناسی 
سیاست گذاری و بودجه و... کمک کند و با تعامل بین قوا، بتوانیم 

مسایل اقتصادی را به نتیجه برسانیم.
سخنگوی دولت با اشاره به سیل در سیستان و بلوچستان، ضمن 
ابراز همدردی با مردم این استان، بیان کرد: در این سیل کشته ای 
نداشتیم، ولی آسیب های زیادی وارد شده است. در این خصوص 
این  به  نیرو هم  وزیر  و  داشت  منطقه سفر  به  وزیر کشور سریعاً 
استان رفت و دستگاه های ذیربط در منطقه حضور دارند. البته چون 

استاندار اختیارات ویژه داشت، امکان تصمیمات مهم فراهم بود.
رفع  برق  و  از موضوعات مثل قطعی آب  بسیاری  داد:  ادامه  وی 
شده و سایر خدمات در حال رسیدگی است. نهادهای انقلابی نیز 
مجموعه های نظامی و دستگاه ها در استان در حال خدمت رسانی 

هستند.
بهادری جهرمی با اشاره به نرخ تورم اظهار کرد: نرخ تورم نقطه 
به نقطه ماه، بر اساس آخرین آمار مرکز آمار کشور، به ۳۵ کاهش 
یافته است که نشان از کاهش بیش از ۲۰ تا ۲۵ درصدی از ابتدای 
 ۲۰ از  کمتر  نرخ  این  هم  گذشته  ماه   ۱۲ در  دارد؛  دولت  فعالیت 

درصد کاهش را نشان می دهد.
کنترل  را  اقتصادی  شوک های  که  کرد  تلاش  دولت  افزود:  وی 
اینکه  علی رغم  و  کند  حرکت  قیمت ها  ثبات  سمت  به  و  مهار  و 
حوادث داخلی و بیرونی داشتیم تلاش شد، نظام اقتصادی کشور 

کمتر متأثر شود.
سخنگوی دولت گفت: اقدامات خوبی هم به ویژه در بخش تأمین 
خارجی  تجارت  حوزه  در  است؛  گرفته  صورت  ارز  تخصیص  و 
علی رغم آنکه در مجموع شاهد کاهش برخی درآمدها بودیم اما در 
مجموع شاهد افزایش تجارت خارجی و درآمدهای نفتی بودیم که 
این جهت دهی موجب شد تا نرخ رشد اقتصادی در حوزه نفت و 

گاز در برخی فصول حتی به بالای ۲۰ درصد برسد.
وی ادامه داد: در عین حال که در مجموع نرخ رشد اقتصادی ما 
در فصول مختلف با نظر مرکز آمار به ۷ درصد هم رسید که البته 
طبق نظر بانک مرکزی پنج و نیم درصد بوده است، لذا نرخ های 
رشد سه و نیم، چهار و پنج درصد را در مقاطع مختلف داشته ایم و 
امیدواریم در زمستان هم رشد اقتصادی قابل قبولی داشته باشیم.

رشد  وارد  شدیم  موفق  مسکن  حوزه  در  گفت:  جهرمی  بهادری 
مثبت شویم؛ در حوزه نفت و گاز به طور خاص رکورد شکنی را 
داشتیم؛ البته در برخی حوزه ها نتوانستیم بر اساس برنامه ریزی های 
صورت گرفته به اهداف مان دست یابیم؛ به عنوان مثال خشکسالی 

و آثار آن اجازه نداد به هدف گذاری ها برسیم.
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 روزنامه آرمان میهن گرافیک

برای کنترل و درمان کهیر چه باید کرد؟

مقابل  در  را  خودتان 
گرده ها محافظت کنید.
گرده ها می توانند باعث 

بروز حساسیت شوند.

کنید  استفاده  سرما  از 
ناحیه  تسکین  برای 
حمام  خارش  درگیر 

آب سرد بگیرید.

اجتناب  ها  محرک  از 
ها  محرک  این  کنید 
شامل  است  ممکن 
غذاها و داروها باشد.

آرامش خود را کنترل 
کنید استرس احتمال 
بروز کهیر را در فرد 

افزایش می دهد.

برابر  در  پوستتان  از 
محافظت  خورشید  نور 
کنید و از کرم های ضد 

آفتاب استفاده کنید.

و  آزاد  نخی  لباس های 
دارای بافت نرم بپوشید 
لباس های  پوشیدن  از 

زبر اجتناب کنید.

5

3

12

4

6

مشاور مرکز خدمات نوآوری، پژوهش، انرژی و آب اتاق بازرگانی البرز:

کشورهای توسعه یافته خودروهای برقی را محدود و بر سوخت هیدروژن تمرکز کرده اند
بازرگانی  اتاق  آب  و  انرژی  پژوهش،  نوآوری،  مرکز خدمات  مشاور 
در  برقی  خودروهای  از  استفاده  کردن  محدود  به  اشاره  با  البرز 
باتری  تولید  در  دلیل محدودیت  به  آمریکایی  و  اروپایی  کشورهای 
خودروهای  تولید  بر  دنیا  توسعه یافته  کشورهای  اکنون  گفت: 

هیدروژنی بیشتر تمرکز دارند.
 داود فدایی در دومین نشست هم اندیشی و هم افزایی مرکز خدمات 
خودرو  قطعات  حوزه  تولیدکنندگان  با  البرز  بازرگانی  اتاق  نوآوری 
استان بیان کرد: قطعات خودرو تولید داخل از نظر میزان تاثیرگذاری 

بر محیط زیست کشور و آلودگی آن کنترل شود.
بازرگانی  اتاق  آب  و  انرژی  پژوهش،  نوآوری،  مرکز خدمات  مشاور 
البرز با بیان اینکه یکی از بحران های موجود در دنیا موضوع انرژی 
است، گفت: سوخت های فسیلی محدود و غیرقابل تجدید است و باید 
از موارد جایگزین آن مانند هیدروژن استفاده کرد که به راحتی در 
دسترس بوده و به عنوان فراوان ترین عنصر موجود در سطح زمین و 

به روش های مختلف قابل تولید است.

وی در ادامه با اشاره به محدود کردن استفاده از خودروهای برقی 
تولید  در  محدودیت  دلیل  به  آمریکایی  و  اروپایی  کشورهای  در 
باتری گفت: اکنون کشورهای توسعه یافته دنیا بر تولید خودروهای 
اینکه تحولات کنونی  بیان  با  هیدروژنی بیشتر تمرکز دارند. فدایی 
حوزه خودرو در دنیا بر تولیدات ایرانی نیز اثرگذار خواهد بود، افزود: 
خودروسازان کشور نیز در مسیر تولید خودروهای هیدروژنی حرکت 
خواهند کرد؛ زیرا انرژی موتور این خودروها به جای باتری از تجزیه 
هیدروژن تامین می شود.وی تاکید کرد: خودروهای هیدروژنی نسبت 
همین  به  می کنند،  تولید  کمتری  آلودگی  الکتریکی  خودروهای  به 
از  استفاده  و  تولید  به  از طرفداران محیط زیست  بسیاری  نگاه  دلیل 
پژوهش،  نوآوری،  مرکز خدمات  است.مشاور  معطوف  خودروها  این 
انرژی و آب اتاق بازرگانی البرز در بخش دیگری عنوان کرد: یکی از 
مشکلات فعالان اقتصادی که سرمایه زیادی را صرف تولید کرده اند، 
مشکل تامین نیروی انسانی و در کنار آن انرژی است.وی با تاکید 
بر اینکه افزایش توان، تخصص و مهارت از اصول بسیار مهم برای 

بازارهای  رقبا،  شناخت  گفت:  است،  بین المللی  بازارهای  به  ورود 
هدف، مصرف کنندگان نهایی و فرهنگ کشورهای هدف نیز از دیگر 

موارد مهم و حائز اهمیت است.
خودروی  قطعات  تاثیر  میزان  به  توجه  اهمیت  به  اشاره  با  فدایی 
به  دنیا  در  کرد:  عنوان  محیط زیست  آلودگی  میزان  بر  داخل  تولید 
این موضوع دقت بسیاری می شود و باید در تولید قطعات خودرو در 

کشور بر این نکته متمرکز شویم.
برای  فرصت  این  البرز  بازرگانی  اتاق  سوی  از  گفت:  ادامه  در  وی 
از مشاوره  تا  است  فراهم شده  استان  اقتصای  بنگاه های  و   اعضاء 
مناسب  راهکارهای  ادامه  در  و  استفاده کرده  نوآوری  مرکز خدمات 
تامین  از جمله  برای حل چالش های پیش رو در زمینه های مختلف 

انرژی با استفاده از سوخت های جایگزین را دریافت کنند.
در ادامه این نشست، فعالان بخش خصوصی استان در حوزه  قطعات 
خودرو ضمن بیان دیدگاه ها و نقطه نظرات خود به طرح پرسش هایی 

در زمینه مباحث طرح شده در جلسه پرداختند.

طرح  دوم  مرحله  آغاز  از  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر  معاون 
فجرانه الکترونیک از ۱۸ اسفندماه خبر داد و گفت: تاکنون استقبال 
بیشترین  سه  تا  یک  و دهک  رسیده  درصد   ۸۷ به  فجرانه  از طرح 

استقبال را داشته اند.
 علیرضا عسگریان در حاشیه همایش بنگاه های اقتصادی در جمع 
اول  فجرانه همچون طرح  دوم طرح  مرحله  اظهار کرد:  خبرنگاران 
طرح  اجرای  از  که  است  روز   ۲۲ حدود  ندارد.  تفاوتی  هیچ  و  است 
فجرانه کالابرگ الکترونیک می گذرد و حدود ۱۰ هزار میلیارد تومان 

دولت هزینه کرده است.

وی با بیان اینکه حدود ۴۷ هزار میلیارد تومان بر روی سفره مردم 
نشسته است، افزود: دامنه مواد خوراکی نیز چرخی در حوزه تولید زده 
است. در مرحله اول اجرای طرح ۴۷ میلیون بسته غذایی توزیع شده 
با همین  مردم  نیز  اجرای طرح  دوم  مرحله  در  داریم  یقین  و  است 

استقبال حضور پیدا می کنند.
اینکه مرحله دوم طرح فجرانه کالابرک  بیان  با  رفاه  معاون وزارت 
الکترونیک ۱۸ ماه شروع می شود، گفت: مردم از نوزدهم می توانند 
خرید خود را انجام دهند. عسگریان با بیان اینکه مشمولان این طرح 
۶۰ میلیون نفر هستند که در دهک درآمدی یک تا هفت قرار دارند، 

و  رسیده  درصد  به ۸۷  فجرانه  از طرح  استقبال  تاکنون  کرد:  تاکید 
دهک یک تا سه بیشترین استقبال را داشته اند.

وی افزود: تعداد فروشگاه های متصل به این طرح ۲۲۰ هزار فروشگاه 
است و فعلا برنامه ای برای افزایش آن نداریم. ۱۳ هزار فروشگاه در 

این طرح دارای تخلف هایی بودند که آن ها را از طرح خارج کردیم.
همایش  در  همچنین  تعاون  وزارت  اقتصادی  امور  و  رفاه  معاون   
صندوق های  مجموعه  زیر  بهره ور  و  برتر  اقتصادی  بنگاه های 
بازنشستگی تابعه وزارت تعاون گفت: نفس اقتصاد متصل به وزارت 
تعاون است و این وزارتخانه می تواند به بزرگ ترین سازه اقتصادی 
و  روستاییان  کارگران،  ما  کارفرمایان  شود.  تبدیل  منطقه  و  کشور 
عشایر هستند. آن ها سهامدار ما هستند. چشم معیشتی این نسل در 

حال رصد ما هستند.
ناتراز هستند  کشور  در  بازنشستگی  اینکه صندوق های  بیان  با  وی 
و مهم ترین منبع درآمد آن ها بیمه شدگان هستند افزود: ما باید وارد 
بنگاه داری  از  باید  اقتصادی  حوزه سرمایه گذاری شویم. شرکت های 
خارج شوند. در برخی شرکت ها فرایندها دست و پاگیری هستند که از 
دستگاه های نظارتی بیرونی بر ما تحمیل می شوند. مساله دیگر حقوق 

کم است تمام این ها مشکلاتی را ایجاد می کند.
اقتصادی کشور  قوی  باید حوزه های  ما  کرد:  خاطرنشان  عسگریان 
سهام  از صاحب  درستی  درک  کنیم.  حفظ  را  پرقدرت  بنگاه های  و 
کار  دستور  در  بنگاهداری  از  کنار خروج  در  را  بهره وری  پیدا  کنیم، 
قرار دهیم تا به بهره وری در حوزه اقتصاد دست یابیم. باید به حوزه 
حیات  رگ  و  است  مهم  بسیار  حوزه  این  داشت  توجه  نیز  صادرات 
پایین  آنقدر  ما  اولیه  تولید محصولات  می آید.  به حساب  ما  اقتصاد 
کار  حوزه  این  در  باید  کند.  رقابت  ما  با  نمی تواند  کسی  که  است 

درست انجام بدهیم.

معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی :

آغاز مرحله دوم طرح فجرانه کالابرگ الکترونیک 
از ۱۸ اسفندماه

رییس دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی :

پویش ملی سلامت در سال آینده هم
 اجرا می شود

نظارت سختگیرانه سازمان غذا و دارو
 بر فرآورده های گوشتی

افزایش شانس بهبود کودکان مبتلا به سرطان

رییس دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی، از تداوم اجرای طرح پویش ملی سلامت با 
سنجش سایر ریسک فاکتورها در سال آینده خبر داد.

 علیرضا زالی، در مراسم افتتاحیه نخستین همایش بین المللی پوشش همگانی سلامت با 
خانواده و نظام ارجاع، گفت: امروز این همایش در شرایطی برگزار می شود که بعد از همه 

گیری کووید ۱۹، شاهد شکل گیری مهربانی جهانی هستیم.
وی افزود: برگزاری همایش های بین المللی در دوران پساکرونا زمینه گسترش و ارتقای 

برنامه های بهداشتی ملی و فراملی را مهیا کرده است.
نظام  و  خانواده  با  سلامت  همگانی  پوشش  المللی  بین  همایش  نخستین  اجرایی  دبیر 
ایران در  الگوی موفق جمهوری اسلامی  را معرفی  این همایش  اجرای  از  ارجاع، هدف 
زمینه پوشش همگانی سلامت عنوان و بیان کرد: دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی 
در زمینه پوشش همگانی سلامت و کمپین اجتماعی پویش ملی سلامت تجارب موفقی 

را پشت سر گذاشته است.
وی هدف از برگزاری پویش های ملی سلامت را کاهش مرگ و میر ناشی از بیماری های 
غیرواگیر و افزایش کیفیت زندگی مردم عنوان کرد و گفت: در پویش اخیر که دیابت و 
فشارخون هموطنان مورد آزمایش و سنجش قرار گرفت، ۴۶ میلیون نفر از جمعیت هدف 
مشارکت داشتند و این پویش در سال آینده با سنجش سایر ریسک فاکتورها تداوم خواهد 

داشت.

و  مستمر  نظارت های  از  دارو،  و  غذا  سازمان  گوشتی  فرآورده های  بر  نظارت  کارشناس 
سختگیرانه بر فرآورده های گوشتی خبر داد.

بر  دارو  و  غذا  سازمان  نظارت  نحوه  درباره  ذکی پور،  نیره  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
به نظارت های  با توجه  فرآورده های گوشت ی مانند سوسیس و کالباس، اظهار داشت: 
سایر  و  کالباس  و  سوسیس  باکیفیت،  و  ایمن  اولیه  مواد  از  استفاده  و  سازمان  مستمر 
فراورده های گوشتی مناسب و باکیفیت خوب در کشور تولید می شود و از آن جایی که تنوع 

و کیفیت فراورده های گوشتی تولیدی در داخل کشور بالا است، نیاز به واردات نداریم.
وی درباره حساسیت های نظارتی سازمان غذا و دارو در حوزه محصولات و فراورده های 
گوشتی، افزود: اصولًا نظارتی که این سازمان اعمال می کند روی همه فراورده های غذایی 
از جمله سوسیس و کالباس بر اساس ضوابط و مقررات بهداشتی جاری است و توسط 
با  انطباق  عدم  هرگونه  مشاهده  صورت  در  و  می گیرد  صورت  دارو  و  غذا  معاونت های 

مقررات، با متخلف برخورد می کنیم و اقدامات قانونی لازم انجام می شود.
کارشناس نظارت بر فرآورده های گوشتی سازمان غذا و دارو ادامه داد: اصولًا هر فرآورده ای 
می بایست تحت نظارت بهداشتی دستگاه های نظارتی مثل وزارت بهداشت و سازمان غذا 
و دارو تولید شود ولی محصولاتی که به طور غیرقانونی و خارج از نظارت مذکور، تولید 
و عرضه می شوند تهدید کننده سلامت مردم خواهد بود و از نظر این سازمان غیرمجاز 
فرآورده های  انتخاب  زمان  در  کنندگان  مصرف  کرد:  توصیه  ذکی پور  می شود.  شناخته 

مذکور، به پروانه ساخت معتبر سازمان غذا و دارو توجه کنند.

مدیرعامل مؤسسه خیریه محک، از هزینه های سنگین درمان ژنتیکی کودکان مبتلا به 
سرطان گفت.

آراسب احمدیان، در گفت وگو با خبرنگار مهر گفت: تکنولوژی های جدید که درمان های 
ژنتیکی را ممکن می کنند، شانس بهبود سرطان را افزایش می دهند.

وی با اشاره به آنکه محک ۳۲ سال پیش با انگیزه مادری که کودک مبتلا به سرطان 
داشت تأسیس شد، افزود: امروزه، ۳۰۰ هزار نفر سالانه در جهان به سرطان مبتلا می شوند 

که برای ۸۰ درصد آنها شانس بقا با داروهای موجود وجود دارد.
احمدیان، تشخیص زودهنگام را شرط بهبودی و کاهش هزینه ها دانست و گفت: در طول 
این سال ها محک تلاش کرده تا هزینه دارو و درمان کودکان را پوشش دهد. این هزینه ها 
به شکل کلی و سرانه در حال رشد تصاعدی است که بخشی از این رشد تصاعدی ناشی 

از توسعه دانش و تکنولوژی های درمانی است.
وی ادامه داد: ما امروز در شروع یک انقلاب درمان در سرطان هستیم و آن هم درمان 
ژنتیکی است. این نوع درمان شانس بهبودی را بسیار افزایش می دهد. طبیعی است این 
تکنولوژی های جدید بسیار گران هستند. مدیرعامل مؤسسه خیریه محک گفت: محک 
در ۳۲ سال گذشته با کمک نیکوکاران توانسته تمامی هزینه های درمان کودکان مبتلا به 
سرطان را بعد از پرداخت بیمه که الزاماً بخش بزرگی نیست، پوشش دهد و امیدوار است 

بتواند با همراهی هموطنان، هزینه درمان های ژنتیکی را نیز بپردازد.

سلامت
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ورزش  شماره ۷۱۴۴۹
چهار شنبه
۱۶ اسفند ۱۴02 

کارشناس فوتبال با بیان اینکه بازیکنان پولی باعث افُت تیم های پایه 
شده اند، گفت: حضور چنین بازیکنانی باعث شده تا بازیکنان مستعد 

نتوانند به لیگ های بالاتر راه یابند.
برای  ایران  فوتبال  اهالی  اصلی  های  دغدغه  از  یکی  جوانگرایی 
موفقیت تیم های ملی است که در سال های اخیر مشکلات و موانع 
زیادی را پیش روی خود دیده است. از تبعات این چرخه معیوب سال 
ملی  های  رده  های  تیم  و  بزرگسالان  ملی  تیم  نشدن  قهرمان  ها 

فوتبال ایران در قاره آسیاست.
فعالیت موثر باشگاه ها در تیم های پایه، استعدادیابی و بازیکن سازی 
در رده های پایه، میدان دادن مربیان به بازیکنان جوان و سالم سازی 
فوتبال پایه از جمله عواملی است که می تواند این چرخه را به سمت 
حرفه ای شدن و تاثیرگذار بودن پیش ببرد. اتفاقی که در فوتبال ایران 

رخ نمی دهد و مشکلات پرتعدادی دارد.
سیامک رحیم پور از مربیان باسابقه فوتبال پایه ایران در گفت وگو با 
خبرنگار مهر نقطه نظراتش در مورد نواقص و کمبودهای این حوزه 

را بیان و پیشنهاداتش برای خروجی از وضعیت کنونی را ارایه کرد.
وی در ابتدای این گفت و گو اظهار داشت: به دلیل حضور بازیکنانی 
فوتبال کشور  مدارس  می کنند،  تحمیل  تیم ها  به  را  خود  پول  با  که 
با افت  کیفیت های خوبی ندارند. یکی از دلایلی که بازیکنان تیم ها 

کیفیت مواجه هستند را می توان به حضور همین بازیکنان پولی نسبت 
داد که آنها به دلیل شرایط مالی خوبی که دارند جای بازیکنان مستعد 

را گرفته اند.
او ادامه داد: در گذشته تعداد تیم هایی که تحت نظر نهادهای دولتی 
اما  بود  زیاد  داشتند  اصرار  بسیار  استعداد  با  بازیکن  جذب  به  بودند 
متأسفانه اکنون حضور چنین تیم هایی در فوتبال کشور بسیار کاهش 
یافته است و بازیکنان پولی با شیوه های مختلف در تیم ها مشغول به 
فعالیت می شوند. حضور چنین بازیکنانی در سطح های بالاتری مانند 
لیگ دسته اول و لیگ برتر باعث شده تا فوتبال ایران بسیار با افَت 
کیفیت رو به رو شود. در دهه های گذشته بازیکنان مستعد برای اینکه 
بتوانند زندگی بهتری داشته باشند بسیار تلاش می کردند اما اکنون بر 
عکس شده و بازیکنان پولی باعث بقای یک باشگاه فوتبال می شوند.
رحیم پور در خصوص حضور بازیکنان جوان در تیم ملی فوتبال گفت: 
تعداد کمی بازیکن باکیفیت و جوان در فوتبال ایران مشغول به فعالیت 
هستند.  محروم  ملی  تیم  در  حضور  از  هم  تعداد  همین  اما  هستند 
»کارلوس کی روش« در دوره اولی که هدایت تیم ملی را بر عهده 
داشت و با ایران به جام جهانی صعود کرد، دلیل عدم نتیجه گیری تیم 
ملی را سن بالای بازیکنان دانست. اما همین کی روش در دوره آخری 
که در تیم ملی حضور داشت، بازیکنانی را به جام جهانی دعوت کرد 

که میانگین سنی آنها از دوره اول حضور او بیشتر بود و به نوعی او زیر 
حرف ابتدایی خود زد. او در ارتباط با شرایط فعلی آکادمی های فوتبال 
بازیکن خوب ما نمی توانیم همه شرایط را  برای پرورش یک  گفت: 
از آکادمی ها انتظار داشته باشیم. بخشی از این پروسه به هیأت های 
فوتبال مربوط می شود و بخش دیگر آن به فدراسیون فوتبال؛ اگر به 
نگاه کنیم، خواهیم دید که  این موضوع  به  صورت جامع و گسترده 
بازیکنان قرار  باشگاه ها بستر و امکانات کافی را در اختیار مربیان و 
نمی دهند و زمانی که ابتدایی ترین امکانات توسط باشگاه مربوطه برای 
اعضای تیم تهیه نمی شود، انگیزه بازیکن کاهش می یابد و باعث عدم 
رشد آن بازیکن می شود. از طرفی دیگر تیم های پایه، باید حداقل در 
یک سال ۵۰ بازی رسمی انجام دهند تا بازیکنان به درجه خوبی از 
که  تهران  استان  در  و  نمی دهد  رخ  اتفاقی  چنین  اما  برسند  آمادگی 
بهترین شرایط را نسبت به سایر استان ها دارد، در مجموع دیدارهای 

رفت و برگشت تنها ۳۰ بازی انجام می شود.
او خاطرنشان کرد: امکاناتی که در تیم های بزرگسال برای ریکاوری 
بازیکنان و … وجود دارد در تیم های پایه دیده نمی شود و به طور 
کلی در بخش تیم های پایه وضعیت فعلی فوتبال ایران فاجعه بار است 
و کسی هم به آن رسیدگی نمی کند اما امیدوارم که میرشاد ماجدی 

با توجه به سابقه خوبی که دارد بتواند فوتبال تهران را نجات دهد.

کارشناس فوتبال :

وضعیت تیم های پایه اسفبار است

پیشکسوت استقلال :

برخی منتظر
 باخت استقلال بودند

سقوط مقاومت البرز به لیگ دسته یک 
و جایگاه مناسب تیم فوتسال آنا صنعت قم

 از نگاه سرمربی

عضو تیم ملی تنیس ایران :

فاصله تنیس ایران
 با دنیا زیاد است

تا  بودند  استقلال  باخت  منتظر  و  نشسته اند  بیرون  برخی   گفت:  استقلال  پیشکسوت 
حاشیه سازی کنند، باخت جزیی از فوتبال است و بازی در رفسنجان یک اتفاق در فوتبال بود،
شکست  خصوص  در  ایرنا،  با  گفت وگو  در  استقلال  فوتبال  تیم  پیشکسوت  نوری  محمد 
رفسنجان،  مس  مقابل  ایران  باشگاه های  حذفی  جام  شانزدهم  یک  مرحله  در  آبی پوشان 
اظهار داشت: اگرچه استقلال مقابل مس رفسنجان شکست خورد اما این شکست چیزی از 

ارزش های این تیم کم نمی کند.
وی افزود: اگر بخواهیم بابت این شکست، استقلال را مورد انتقاد قرار دهیم و منفی گرایی 
در  بوده  برتر  لیگ  مقتدرانه صدرنشین  برتر  لیگ  در  که  تیمی  کرده ایم.  انصافی  بی  کنیم 

مسابقه ای شکست خورد که فرصت های زیادی را برای گلزنی از دست داد.
در  و  شده  متحول  نویدکیا  محرم  با  رفسنجان  کرد: مس  خاطرنشان  استقلال  پیشکسوت 
بازی های اخیر خود نتایج خوبی کسب کرده است. آنها در خانه انگیزه ای فراوانی داشتند و 
موفق شدند شگفتی بززرگی را خلق کنند. نوری تصریح کرد: استقلال دو بازی سنگین و 

مشکل را پیش رو دارد.
متاسفانه با برنامه ریزی غلط و بی تدبیری فدراسیون فوتبال باید در فاصله کوتاهی به اهواز 
برود و با استقلال خوزستان بازی کند و بعد از این بازی دربی را پیش رو دارد. متاسفانه بی 

برنامه گی فدراسیون فوتبال به ضرر استقلال است.
وی تاکید کرد: نکونام و تیمش باید این باخت را فراموش کنند و با یک ریکاوری خوب 
آینده باشند. من مطمئن هستم این استقلال در لیگ برتر مدعی اصلی  به فکر مسابقات 

قهرمانی خواهد بود و به راحتی این شکست را جبران خواهد کرد.
بازیکن اسبق استقلال در پایان گفت: برخی  بیرون نشسته اند و منتظر باخت استقلال بودند 
تا حاشیه سازی کنند. باخت جزئی از فوتبال است. البته گل دوم مس آفساید بود و آبی ها یک 

پنالتی را نیز هدر دادند. باید قبول کنیم استقلال خیلی بدشانس بود.

- سرمربی تیم فوتسال آنا صنعت قم پس از پیروزی امروز شاگردانش مقابل تیم سقوط کرده مقاومت 
البرز اعتقاد داشت که با در نظر گرفتن توان و امکانات موجود بازیکنان، کسب رتبه ششم در پایان لیگ 

برتر فوتسال ایران جایگاه مناسبی است.
حسین صبوری پس از پایان رقابت تیم های آنا صنعت قم و مقاومت البرز در گفت و گو با خبرنگاران 
اظهار کرد: در پایان این فصل جا دارد از همه بازیکنانم تشکر کنم که باوجود کمبود و کاستی؛ تلاش 

کردند؛ همچنین از هواداران خود تشکر کنم که در طول فصل کمک حال ما بودند.
وی با ابراز رضایت و تشکر از خبرنگارانی که رقابت های آنا صنعت قم در فصل اخیر لیگ برتر فوتسال 

را پوشش دادند، گفت: بضاعت و توان ما همین بود و فصل را با رتبه ششمی به پایان رساندیم.
صبوری بیان کرد: اگر قرار است تیمی نتیجه بگیرد باید امکانات لازم  را داشته باشد، طی چند ماه 
گذشته یک ریال پول نگرفته ایم و تیم به حال خود رها شده است و این در حالیست که بازیکن هزینه 
های روزمره دارد اما باشگاه ۲ چک به بازیکنان و کادر فنی داده که یکی از آن ها برای ۴ ماه دیگر 

است.
وی در مورد بازی تیمش برابر مقاومت البرز گفت: باوجود نداشتن شرایط خوب، تمرین ناکافی و در 
اختیار نداشتن بازیکنان، توانستیم پیروز شویم ولی خدا را شکر که با موفقیت در آخرین بازی فصل 

رتبه ششم را کسب کردیم.
مهرداد لطفی افزود: تاکتیک هایی که به بازیکنان گفتیم در زمین پیاده کردند و ۲ گل را جبران کردیم 
و علیرغم موقعیت های زیادی که داشتیم به نظرم  می شد نتیجه مساوی حداقل رضایت برای ما باشد.

وی با بیان اینکه تیم باتجربه آنا صنعت از فرصت های خود استفاده کرد و تراز بهتری داشت، اظهار 
کرد: میانگین سنی بازیکنان جوان و کم تجربه مقاومت البرز زیر ۲۰ سال است؛ نتیجه مساوی در 

رقابت امروز می توانست برای هر ۲ تیم عادلانه تر باشد.
دیدار تیم های آناصنعت قم و مقاومت البرز در چارچوب هفته بیست و ششم و پایانی مسابقات لیگ 
برتر فوتسال ایران با نتیجه سه بر ۲ به سود آنا صنعت در سالن ورزشی شهید حیدریان قم خاتمه یافت.

آنا صنعت با پیروزی در این دیدار و کسب ۳۸ امتیاز در جایگاه ششم جدول و مقاومت البرز با ۱۱ امتیاز 
در رده سیزدهم لیگ برتر فوتسال قرار گرفت.

با دنیا زیاد است ولی  عضو تیم ملی تنیس ایران باور دارد که فاصله تنیس ایران 
اگر روند فعلی ادامه پیدا کند در آینده نزدیک تنیسورهای کشورمان هم می توانند در 

المپیک حضور پیدا کنند.
با حضور  به گزارش خبرنگار مهر، فینال هفته نخست مسابقات تور جهانی تنیس 
کیومرث هاشمی وزیر ورزش و جوانان در زمین های تنیس المپیک کیش برگزار شد 
از  برانکو جووریچ  از رومانی و  این مسابقات، فیلیپ جیانو  که در فینال هفته سوم 
صربستان برای تصاحب عنوان قهرمانی با هم دیدار کردند که پایان نماینده رومانی 
با شکست حریف صربستانی خود موفق شد عنوان قهرمانی این مسابقات را به خود 

اختصاص دهد.
رقابت های ۳۰ هزار دلاری تور جهانی تنیس مردان از ۶ تا ۲۰ اسفند ماه با حضور 
نمایندگانی از کشورهای روسیه ، هند ، کانادا ، ایتالیا ، رومانی، بلغارستان، اروگوئه، 
مالزی،  لبنان،  پاکستان،  ازبکستان،  ونزوئلا،  فرانسه،  لیتوانی،  آلمان،  اتریش، چک، 
مجارستان، مکزیک و ایران در زمین های تنیس المپیک کیش ادامه دارد. عضو تیم 
ملی تنیس ایران در ادامه خاطر نشان کرد: زمانی که در اولین هفته مسابقات فیوچرز 
شرکت می کردیم تنها یک بازیکن داشتیم که در رنکینگ جهانی حضور داشت ولی 
حالا که هشتمین هفته این رقابت ها به پایان می رسد اکثر ملی پوشان ما در رنک 

جهانی حضور دارند که اتفاق کوچکی نیست.
بادی در ادامه صحبت هایش با بیان اینکه تنیس ایران از تنیس دنیا فاصله زیادی 
را  رقابتها  آن  در  حضور  داریم  دوست  همه  که  است  مهمی  مسابقات  گفت:  دارد، 
تجربه کنیم. برای مثال کسی بدش نمی آید در المپیک بازی کند اما برای حضور 
در المپیک باید رنک زیر ۱۰۰ دنیا را داشته باشی که در حال حاضر در ایران چنین 

تنیسوری نداریم.
وی اضافه کرد: البته با این روندی که تنیس ایران در این دو سال اخیر طی کرده 
است حضور در المپیک هم خیلی غیر ممکن نیست. تجربه این اتفاق زمان بر است 
ولی شدنی است. شاید اگر این مسیر را ۵ سال به طور مداوم ادامه دهیم تنیس ایران 

هم بتواند روزی در المپیک نماینده داشته باشد.
بازیکن تیم دیویس کاپ ایران در پایان در مورد میزان آمادگی خود برای شرکت در 
این رقابتها گفت: تمرینات خوبی داشتیم و حضور در اردوی کیش و تور جهانی هم 
به این روند حفظ آمادگی خیلی کمک کرد. به زودی عازم سریلانکا خواهیم شد که 
مقابل استونی قرار بگیریم. استونی تیم قوی دارد و یکی از بازیکنان آن رنک ۱۹۰ 
دنیا را دارد که اگر قرار باشد با این بازیکنش مقابل ما بازی کنند قطعا کار برای ما 

سخت خواهد بود.
امیر حسین بادی در گفت وگو با خبرنگار مهر، درباره کیفیت این دوره از رقابت ها 
برگزار  ایران  میزبانی  به  که  است  فیوچرز  مسابقات  هفته  هشتمین  داشت:  اظهار 
می شود و فکر می کنم دو هفته دیگر هم در اردیبهشت ماه و البته اینبار در تهران 
میزبان این مسابقات باشیم. خوشبختانه برگزاری این رویداد در کشورمان برای ما 

تبدیل به یک امتیاز مثبت شده است.
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سرمربی تیم ملی تنیس روی میز :

شجاعی: دیگر در خفا کار نخواهم کردشکست برابر پرتغال فرصت صدرنشینی را از ما گرفت
تیمش  اینکه  بر  تاکید  با  میز  روی  تنیس  ملی  تیم  سرمربی 
استحقاق برد مقابل پرتغال را داشت، گفت: واگذاری نتیجه این 

دیدار فرصت صدرنشینی گروه را از ما گرفت.
روی  تنیس  تیمی  فینال  های  رقابت  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
میز قهرمانی جهان در حالی امروز یکشنبه در بوسان کره جنوبی 
قرعه  با  ایران  ملی  تیم  مردان  بخش  در  که  شود  می  پیگیری 

استراحت روبرو است.
تیم ملی کشورمان که با رنکینگ ۳۰ در این رقابت ها حاضر شده 
است در روز نخست مقابل تایلند، حریف نه چندان مدعی آسیایی 
به یک برد آسان ۳ بر صفر دست یافت اما در روز دوم در مصاف با 
پرتغال تیم هشتم رنکینگ جهانی متحمل شکست ۳ به یک شد.

جمیل لطف اله نسبی سرمربی تیم ملی تنیس روی میز تاکید دارد 
که تیمش در این بازی مستحق برد بود اما برخی جزییات نه تنها 

مانع از آن شد بلکه فرصت صدرنشینی را هم از تیمش گرفت.
این مربی با تاکید بر اینکه باید در مصاف با پرتغال برنده بازی 
عالمیان و »مارکوس  نیما  رقابت  با  دیدار  این  می شدیم، گفت: 
فریتاس« آغاز شد. مارکوس رنکینگ ۱۹ جهان را در اختیار دارد 
با این حال نیما در آغاز رقابت با او پیش افتاد و خیلی هم خوب 
کار کرد اما نتوانست این برتری را حفظ کند و نتیجه را واگذار کرد.

وی ادامه داد: »مارکوس فریتاس« بازیکن باهوشی است، در روز 
نخست مسابقات و در رقابت با حریف رومانی هم با همین شیوه 
پیروز شد طوریکه حتی ۱۰ بر ۸ هم عقب بود اما خیلی خوب و 
با حوصله جبران کرد و موفق به کسب برتری شد. او تا آخرین 
تغییر  را  نتیجه  و  کند  می  بازی  هوشمندانه  و  حوصله  با  لحظه 
باید  نظر  به  که  گیرد  می  را  امتیازهایی  یک  کل  در  دهد.  می 

از دست بدهد.

سرمربی تیم ملی تنیس روی میز با یادآوری اینکه در دومین دیدار 
انفرادی رقابت های تیم ایران و پرتغال، نوشاد عالمیان موفق به 
شکست »گرالدو« با رنکینگ ۴۱ جهان شد، تصریح کرد: نوشاد 
رنکینگ  از خودش  بازیکنی که  توانست  و  خیلی خوب کار کرد 
بهتری دارد را شکست دهد. در دیدار سوم هم امیرحسین هدایی 

می توانست »تیاگو« را شکست دهد.
خورد. شکست  نهایت  در  اما  بود  پیش  هم   ۷ بر   ۱۰ حتی  او   

وی در مورد دلیل باخت امیرحسین هدایی در این دیدار انفرادی 
گفت: وقتی امیرحسین به برتری ۱۰ بر ۷ رسید، حریفش سرویس 
هایش را عوض کرد طوریکه دریافت های بازیکن ما را سخت 
کرد. اینگونه شد که او نتیجه را واگذار کرد و شکست خورد. بعد 
اینگونه در  بازی را واگذار کرد و  نتیجه  امیرحسین هم نوشاد  از 

مجموع بازنده این بازی شدیم.

سرمربی تیم فوتبال هوادار تهران با اشاره به صدور کارت مربیگری خود گفت: خدا راشکر 
میکنم که دیگر در خفا کار نخواهم کرد.

به گزارش خبرنگار مهر، تیم فوتبال هوادار تهران پس از برکناری محمود فکری به سراغ 
مسعود شجاعی رفت و او را به عنوان سرمربی جدید خود انتخاب کرد اما به دلیل نداشتن 
تیم  این  نیمکت  نتوانست روی  برتر  لیگ  اول  نیم فصل  آخر  بازی  در ۵  مربیگری  کارت 

بنشیند.
شجاعی که پس از صدور کارت مربیگری خود، از ابتدای نیم فصل دوم لیگ بیست و سوم 
روی نیمکت تیم فوتبال هوادار نشسته است امروز یکشنبه ۲۹ بهمن ماه در نشست خبری 

به سوالات خبرنگاران پاسخ داد.
وی در ابتدای این نشست خبری گفت: حدود یک ماه و نیم است که با تیم فوتبال هوادار کار 
را آغاز کردم و تمرینات خوبی را هم در این مدت پشت سر گذاشتیم و بازی های تدارکاتی 
خوبی را هم دشته ایم. سه روز پیش بود به صورت رسمی سرمربیگری من را اعلام کردند و 

خدا را شکر دیگر در خفا کار نخواهم کرد!

فدراسیون  برنامگی  بی  به  اشاره  با  کشورمان  فوتبال  ملی  تیم  پیشکسوت 
این  با  و  است  بی برنامگی  دلیل  به  ملی  تیم  شرایط  آشفتگی  گفت:  فوتبال 

شرایط تا ۱۰۰ سال می توانیم قهرمان آسیا نشویم!
ملی  تیم  وضعیت  خصوص  در  مهر،  خبرنگار  با  گفت وگو  در  همدانی  ستار 
فوتبال و ادامه دار شدن حسرت قهرمانی ایران در جام ملت های آسیا اظهار 
داشت: فکر می کنم تا ۱۰۰ سال جا داریم که بتوانیم درجا بزنیم و حسرت 
قهرمانی را بخوریم، تا زمانی که برنامه ریزی و ثبات مدیریتی در ورزش کشور 

ایجاد نشود مطمئناً این مشکلات ادامه دار خواهد بود.
اتفاق  به یک  قرار است  اگر  داد:  ادامه  ایران  تیم ملی فوتبال  بازیکن سابق 
بزرگ دست پیدا کنیم باید اتحاد بزرگی داشته باشیم. اتفاق بزرگ اتحاد همه 
سازمان ها و ارگان ها را می طلبد، مسؤولین کشور باید همدل و یک رنگ باشند 

تا آن نتیجه ای را که می خواهیم حاصل شود.
وی ادامه داد: برای داشتن یک محصول خوب هم باید مواد اولیه خوبی را 
داشته  را  خوبی  اولیه  مواد  باید  داریم  انتظار  که  آنچه  هر  باشیم.  داشته  هم 
باشد. اگر به دنبال موفقیت و دست پیدا کردن به عناوین بزرگ هستیم باید 
مدل مسؤولیتی، سیاست گذاری و استراتژی خودمان تغییر دهیم با اوضاعی 
که در حال حاضر وجود دارد قهرمانی ما در آسیا به ۸۰ سال هم می رسد. 
بازیکن اسبق تیم ملی فوتبال کشورمان در پاسخ به این سوال که آیا قلعه 
نویی باید از تیم ملی برود یا بماند گفت: من نمی خواهم از امیر قلعه نویی 

حمایت کنم اما اصل موضوع اینجاست که مشکل تیم ملی فوتبال کشور ما 
انتخاب سرمربی نیست. مشکل ما خروجی کار است برای یک خروجی خوب 
باید یک برنامه ریزی دقیقی را داشته باشیم، وقتی شرایط اولیه را به خوبی 
بردن  بالا  را  انتظارات  نداریم  برنامه ریزی  و  نمی کنیم  فراهم  ملی  تیم  برای 
بیهوده است. اگر به سرمربی بود که کی روش ۹ سال سرمربی تیم ملی بود 

به چه دستاوردی رسید؟
همدانی افزود: کی روش خودش با تیم ملی ۲ جام ملت ها و ۳ جام جهانی را 
تجربه کرد، این فرصت کمی برای یک مربی نیست پس عمیق که نگاه کنیم 
متوجه می شویم که انتخاب سرمربی ملاک نیست و باید برنامه ریزی درستی 
داشته باشیم. در حال حاضر با توجه به قانون FIFA دیگر مشکلی برای حضور 
در جام جهانی نداریم و از این به بعد باید نگاه ها و هدف های موفقیتی خودمان 
باید  اجتماع  شادی  به  اشاره  با  کشورمان  فوتبال  دهیم. پیشکسوت  تغییر  را 
دغدغه مسؤولان باشد عنوان کرد: اینکه بیایم و بگوییم می خواهیم قهرمان 
شویم خوب است اما باید نگاه کنیم ببینیم برای این قهرمانی چه کارهایی را 
انجام دادیم که به دنبال آن هستیم. این موضوع را واضح بگویم تا زمانی که 
همه سازمان ها و ارگان ها و مسؤلین کشور دغدغه شادی اجتماعی را نداشته 
از یک ورزش  فراتر  امروز  فوتبال  ببریم.  پیش  از  را  نمی توانیم کاری  باشند 
است و به زندگی شخصی مردم کشیده شده است و وقتی یک پیروزی حاصل 

می شود همه خوشحال هستند برای این موضوع چه کار کرده ایم؟

قلعه  امیر  مقصر  بگوییم  و  بیاییم  باخت  از یک  بعد  اینکه  کرد:  تصریح  وی 
نویی است که چیزی درست نمی شود. قلعه نویی در این جام ملت ها اشکالات 
زیادی داشت و می توانست بهتر از اینها عمل کند اما نعوذ باالله قلعه نویی که 
خدا نیست. ما باید به زیرساخت و شرایطی که فراهم کنیم توجه داشته باشیم.
همدانی با بیان اینکه برای بازی با تیم های بزرگ بی برنامه هستیم گفت: 
یاد  آقایان  ولی  است  برنامگی  بی  بزرگ  تیم های  با  ملی  تیم  نکردن  بازی 
گرفته اند همه چیز را در دامن تحریم بیاندازند. ژاپن قبل از جام ملت های با 
چه تیم هایی بازی کرد؟ ژاپن که یک روزه تصمیم نگرفته است با آلمان بازی 
کند که برنامه تیم ملی ژاپن از ۲ سال پیش در تقویم فیفا ثبت شده است اما 
فوتبال برنامه ای در ندارد هر وقت هم برنامه ای را هم اعلام کردند تغییر کرده 

ولی ژاپن برنامه ۳۰ ساله دارد و مو لای برنامه ریزی آنها نمی رود.
بازیکن اسبق تیم ملی فوتبال ادامه داد: این که بگوییم ژاپن در جام ملت ها 
حذف شد پس خوب نیست اشتباه است ژاپن همیشه قرار نیست در اوج باشد 
که همین ژاپن با توجه به برنامه ریزی که دارد ببینید در آینده چگونه خواهد 
امروز  بسازد.  را  خود  تا  است  نیاز  گروهی  هر  برای  افت ها  این  گاهی  بود. 
عربستان و قطر برای فوتبال چه کار می کنند؟ باید بیدار شویم فوتبال امروز 
تیم ها  به سرمایه گذاری که سایر  با توجه  با ۲۰ سال گذشته فرق می کند. 
در آسیا داشتند ما ۱ هزارم آنها هم نیستیم و به لحاظ سخت افزاری و زیر 

ساخت عقب هستیم.

پیشکسوت تیم ملی فوتبال کشورمان :

قلعه نویی انتظارات را برآورده نکرد

آگهی فقدان سند مالکیت
خانم عزیزه فروزانی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده 
است که سند مالکیت ششدانگ یکدستگاه آپارتمان مسکونی واقع در طبقه دوم 
قطعه سوم تفکیکی بمساحت ۱۴۸/۶۱ متر مربع بشماره پلاک ۲۱۰۹۶ فرعی از 
۱۵۱ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۹۷۹ فرعی از اصلی مذکور واقع در 
اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج ذیل صفحه ۱۳۸ دفتر ۳۶۸۱ و ثبت ۱۰۰۲۰۵۱ 
بنام متقاضی ثبت و سند بشماره چاپی ۳۳۴۳۴۵ صادر و تسلیم شد سپس تمامی 
مورد ثبت در رهن بانک ملت قرار گرفته که سند مالکیت بعلت سهل انگاری 
لذا  است  نموده  المثنی  مالکیت  تقاضای صدور سند  لذا  است  مفقود گردیده 
مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک 
نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا 
انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ این آگهی ظرف مدت ده روز 
اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات 
عمل گردد . بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا 
در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به 

متقاضی تسلیم خواهد شد
مسلم مرزآرا-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تعیین  قانون  موضوع  هیات   ۱۴۰۲/۱۰/۲۶ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۳۸۰۲ رای شماره  برابر 
ثبتی  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای ابوالفضل صوفی بشناسنامه شماره ۸۱۸۹ 
به مساحت  احداثی در آن  بنای  با  تهران فرزند خلیل در ششدانگ یک قطعه زمین  از  صادره 
۱۸۷۷/۳۹ متر مربع مفروز از پلاک شماره ۱۰۹۰ فرعی از ۱۴۳ اصلی واقع در البرز و با خریداری 
از آقای احمد صوفی و خانم ها عصمت و زهرا و مریم و اکرم و زهرا و اعظم همگی صوفی و 
با مالکیت مالک اولیه آقای خلیل صوفی تایید مینماید .لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
اعتراض  تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  مدت  ظرف  رسید  اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره  این  به  را  خود 
،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 

وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۱/۳۰
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۲/۱۶

حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تعیین  قانون  اول موضوع  رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۸۴۸ مورخ ۱۴۰۲/۱۰/۱۸ هیات  برابر 
ثبت ملک  ثبتی حوزه  فاقد سند رسمی مستقر در واحد  اراضی و ساختمانهای  ثبتی  تکلیف وضعیت 
کرج - ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم فاطمه فلاح فارجی فرزند علی اصغر به 
شماره شناسنامه ۵۸۶۲ به صورت شش دانگ یک قطعه زمین بابنای احداثی  به مساحت ۶۶/۴۰ متر 
مربع اعیان مفروز از پلاک ۵۵ فرعی از ۱۶۲ اصلی و عرصه شامل تمامی شش دانگ پلاک ۷۷۹۹ 
فرعی از ۱۶۲ اصلی واقع در کرج می باشد خریداری اعیان از مالک رسمی آقای عین اله سبزه پرور 
یا عین الله سبره پرور به طور قولنامه ای که مالکیت نامبرده در اعیان در جریان ثبت می باشد، و 
خریداری عرصه از مالک رسمی آقای رحمتعلی فتح آبادی به طور قولنامه ای که مالکیت نامبرده در 
عرصه ذیل صفحه ۴۵۱ دفتر ۱۰۹۶ محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۱/۳۰
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۲/۱۵

مسلم مرزآرا-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج شناسه آگهی: ۱۶۶۷۷۰۱شناسه آگهی: ۱۶۶۵۸۵۴ شناسه آگهی: ۱۶۶۸۳۳۲
 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>

 شماره ۱۴۲۷
شنبه
۱۴ بهمن ۱۴0۲ 

>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه  میهنآ5 ن00مار اروزنامه

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار قزوین گفت: تا به امروز حدود 
۱۵ هزار میلیارد تومان دارایی های مولد سازی برای استان قزوین 

احصا شده است.
اشاره  با  با اصحاب رسانه استان قزوین  مهدی رجحانی در نشست 
به عملکرد دولت سیزدهم در حوزه عمرانی استان قزوین اظهار کرد: 
یکی از روش های توسعه استان جذب روش های جایگزین برای خلق 
بودجه و سرمایه بود و در این مسیر از روش های همچون مولد سازی 

و تأمین مالی و جذب فعال سرمایه گذاری بود.
سفر  قزوین  استان  توسعه  اصلی  محورهای  از  یکی  افزود:  وی 
ریاست جمهوری به استان بود و باعث شد بودجه جذب شده با بودجه 

خیلی از استان های بزرگ کشور هم خوانی داشته باشد.
معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار قزوین تصریح کرد: تا به امروز 
استان  برای  سازی  مولد  دارایی های  تومان  میلیارد  هزار   ۱۵ حدود 

قزوین احصا شده است.
وی با بیان اینکه ۲۰ هزار میلیارد مذاکرات سرمایه گذاری در استان 
داشتیم که بخشی از آن در شرف قرار داد است، تاکید کرد: تحقق این 
اعتبارات می تواند جهش بزرگی در رشد استان قزوین محسوب شود.

وی با بیان اینکه یکی از اقدامات ما حل مشکلات و کارهای زمین 
مانده سنواتی بود، بیان کرد: اقداماتی همچون اراضی هفت سنگان 
قدیم، تعاونی مسکن شورای حل اختلاف محمدیه، اراضی شهرک 
ماده ۱۶ و  فاز سه دانش، کمپ  اراضی  اقبالیه،  باغ عمران  اندیشه، 
پروژه ۱۰۰۰ واحدی فرهنگیان از مهم ترین پروژه های عمرانی حل 
شده در استان قزوین است که قدمتی چندین ساله در استان داشت.

رجحانی با اشاره به دستاوردهای سفر ریاست جمهوری عنوان کرد: 
با حضور رئیس جمهور در استان پروژه های عمرانی متوقف شده در 

استان قزوین از حالت رکود خارج شده و فعال شدند.
وی اضافه کرد: احیای دشت قزوین یکی از مسائل مهمی بود که در 
اولویت ما نیز بود و در همین راستا تشکیل کمیته احیا و توسعه پایدار 

دشت قزوین به عنوان یک کار ماندگار بود.
با تشکیل  بیان کرد:  استاندار قزوین  امور عمرانی  معاون هماهنگی 
کنار  در  مدت  از  بعد  کشاورزی  جهاد  و  منطقه ای  آب  کمیته  این 
تصمیمات  قزوین  دشت  برای  تا  شدند  جمع  میز  یک  دور  نخبگان 

واحد اثرگذاری گرفته شود.
وی با اشاره به تشکیل بازار آب در قزوین ادامه داد: حل مشکل آب 

در کشور ما به غیر از افزایش بهره وری استفاده از آب حل نخواهد 
شد و در همین راستا بازار آب به عنوان یک کلان پروژه در استان 

قزوین تعریف شد.
به  آب  رسیدن  بالاخانلو،  و  نهی  سدهای  تکمیل  گفت:  رجحانی 
باز  بورمانک،  سد  ساخت  کار  به  آغاز  زیاران،  و  آبیک  شهرهای 
تخصیص آب صنایع و استفاده پساب و مطالعات انتقال آب الموت 
رود از پروژه هایی است که برای حوزه آب استان قزوین در حال انجام 
با  آبی  برای مدیریت تنش  اقدام  برنامه جامع  اظهار کرد:  است.وی 
تعریف ۲۳ پروژه نیز از دیگر اقداماتی است که برای حل مشکل تنش 

آبی در استان قزوین انجام شد.
از  یکی  افزود:  قزوین  استاندار  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
انباشت  و  قزوین  کریدوری  جایگاه  قزوین  استان  در  ما  مشکلات 
ترافیک جاده ای از استان های همجوار است و بر همین اساس ۱۵۰ 

پروژه برای کاهش تصادفات آبیک، قزوین و تاکستان تعریف شد.
وی تاکید کرد: اصلاح ایستگاه های عوارضی استان قزوین، کمربندی 
جنوب شهر قزوین، ارتقای ظرفیت لیلی تهران- قزوین، ایجاد محور 
عوارضی موازی مهرگان- قزوین و سامانه جامع تصادفات از اقدامات 
مهم استان برای حل مشکل تصادفات و ترافیک در استان قزوین 

بوده است.
رجحانی از برگزاری مناقصه مرحله دوم برای راه اندازی فرودگاه در 
قزوین خبر داد و عنوان کرد: فرودگاه کشاورزی استان به فرودگاه 

مسافربری و باری تبدیل خواهد شد.
اندازی  راه  تاکید کرد:  انرژی  و  برق  اقدامات حوزه  به  اشاره  با  وی 
انرژی خورشیدی در استان قزوین و تشکیل نیروگاه  اولین شهرک 
گازی بویین زهرا از مهمترین اقدامات حوزه انرژی در استان قزوین 
است. معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار قزوین ادامه داد: احداث 
راه اصلی قزوین-الموت به تنکابن یکی از اولویت های ما است که در 

سه ماهه اول سال ۱۴۰۳ افتتاح خواهد شد.
در  تومان  میلیارد   ۵۷ تنها   ۹۹ سال  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
دهیاری های استان برای اجرای طرح های هادی هزینه شده بود که 

این رقم در سال جاری به ۵۷۷ میلیارد تومان افزایش یافته است.
معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار قزوین ادامه داد: پیش از دولت 
سیزدهم یکی از شاخصه های توسعه راه های روستایی استان قزوین 
بر اساس نگاه های سیاسی و سلیقه ای بود اما در این دولت تلاش شد 
تا با پایش راه های روستایی محورهای های دارای اولویت مشخص 

و توسعه عادلانه در دستور کار قرار بگیرد.

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار قزوین :

 فرودگاه کشاورزی قزوین به فرودگاه مسافربری 
و باری تبدیل خواهد شد

 مدیرکل حفاظت محیط زیست استان زنجان :

بازدید از موزه تاریخ طبیعی زنجان 
در دهه فجر رایگان است

 مدیرکل حفاظت محیط زیست استان زنجان گفت: بازدید از موزه تاریخ طبیعی زنجان از 
روز جمعه ۱۳ بهمن ماه تا روز یکشنبه ۲۲ بهمن ماه برای عموم رایگان است.

محمدرضا یافتیان افزود: علاقه مندان می توانند در ساعات و ایام کاری موزه تاریخ طبیعی 
زنجان از آن بازدید کنند.

وی با بیان اینکه موزه تاریخ طبیعی زنجان روزهای دوشنبه تعطیل است، خاطرنشان کرد: 
شهروندان می توانند روزهای شنبه، یکشنبه، سه شنبه، چهارشنبه و پنجشنبه از ساعت 
هشت صبح تا ۱۴ و روز جمعه از ساعت ۱۵ تا ۱۸ از موزه تاریخ طبیعی زنجان بازدید کنند.
بازدید  برای  مردم  عموم  از  دعوت  زنجان ضمن  استان  زیست  محیط  حفاظت  مدیرکل 
استان  زیست  محیط  حفاظت  کل  اداره  طبیعی  تاریخ  موزه  طبیعی،گفت:  تاریخ  موزه  از 
تاکسیدرمی  ارم واقع شده است و نمونه های  پارک جنگلی  تبریز و در  ابتدای جاده  در 
این موزه  استان زنجان و کشور زیست می کنند در  گونه های مختلف جانوری که در 

نگهداری می شود.

 معاون مسکن اداره کل راه و شهرسازی استان قزوین :

۶۰۰ واحد نهضت ملی مسکن قزوین
 تا پایان امسال واگذار می شود

واحد  تحویل ۵۰۰  به  اشاره  با  قزوین  استان  و شهرسازی  راه  اداره کل  معاون مسکن   
مسکن طی سال جاری، گفت: ۶۰۰ واحد نهضت ملی مسکن دیگر استان تا پایان امسال 

به متقاضیان واگذار خواهد شد.
علی فرد  در حاشیه برگزاری تور رسانه ای جهت بازدید از طرح های عمرانی مسکن اداره 
کل راه و شهرسازی که با هدف اطلاع رسانی اصحاب رسانه صورت گرفت، اظهار کرد: 
از پروژه نهضت ملی به متقاضیان  نیز ۱۸۲ واحد مسکن  آینده  پایان خرداد ماه سال  تا 

واگذار خواهد شد.
شهر  مسکن  ملی  نهضت  مجموعه  در  مسکن  واحد   ۲۸۰ و  هزار  یک  به  اشاره  با  وی 
مهرگان، تصریح کرد: برای هر یک از این واحدها هشت میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال هزینه 

شده که سقف تسهیلات بانکی آنها نیز پنج میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال است.
وی با اشاره به اینکه سعی شده در حوزه ساخت واحدهای نهضت ملی مسکن از ارزش 
های ایرانی و اسلامی استفاده شود، تاکید کرد: این در حالی است که مشکلاتی در تحویل 
اسناد این واحدها به متقاضیان وجود داشت که انشااله تا ۲ ماه آینده این مشکل مرتفع و 

سند منازل تحویل داده شده به دست صاحبان آن خواهد رسید.
فرد خاطرنشان کرد: بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان قزوین نیز از هفته گذشته فعالیت 
زیرساختی خود را در این پروژه آغاز کرده و حدود سه هزار متر بارریزی آسفالت کوچه ها 

به همراه جدول گذاری را نیز آغاز کرده است.
استان قزوین، واحدهای نهضت ملی  راه و شهرسازی  اداره کل  به گفته معاون مسکن 

مسکن تا زمانی که به صاحبان آن تحویل داده نشود، قابلیت خرید و فروش را ندارند.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر راي شماره 140260309001005411 مورخ 1402/10/26 كلاسه 1402114409001000113 
برابر هيات اول موضوع قانون تعيين  تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر 
در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك منطقه يك قزوين تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضي آقاي سيد احمد 
نائيني به شناسنامه  شماره 902 كد ملي 4322638678 صادره فرزند سيد مجتبي در ششدانگ يك 
قطعه  زمين مزروعي به مساحت 872/78 متر مربع پلاك شماره فرعي از 91 اصلي واقع در )اراضي 
روستاي اردبيلك ( قزوين بخش 12 حوزه ثبت ملك منطقه يك قزوين خريداري از مالك رسمي )سند 
مالكيت مشاعي شماره 184453 مورخ 1400/05/02 دفتر خانه 1 قزوين ( محرز گرديده است . لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص 
نسبت به صدور سند مالكيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار آگهي به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض ، 
دادخواست خود را به مراجع قضايي تقديم نمايند بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد .
 تاريخ انتشار نوبت اول : 1402/11/14

تاريخ انتشار نوبت دوم : 1402/11/29 
شعبان عسگري - رئیس ثبت اسناد و املاك

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر راي شماره 140260309001005410 مورخ 1402/10/26 كلاسه 1402114409001000105 
فاقد سند رسمي  اراضي و ساختمانهاي  ثبتي  تكليف وضعيت  تعيين   قانون  اول موضوع  برابر هيات 
مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك منطقه يك قزوين تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضي آقاي 
سيد احمد نائيني به شناسنامه  شماره 902 كد ملي 4322638678 فرزند سيد مجتبي در ششدانگ 
در  واقع  اصلي   91 از  فرعي  شماره  پلاك  مربع  متر   5900 مساحت  به  مزروعي  زمين  قطعه   يك 
)اراضي روستاي اردبيلك ( قزوين بخش 12 حوزه ثبت ملك منطقه يك قزوين خريداري از مالك 
رسمي آقاي )سند مالكيت مشاعي شماره 184453 مورخ 1400/05/02 دفتر خانه 1 قزوين ( محرز 
گرديده است . لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در 
صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ 
انتشار آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت 
يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضايي تقديم نمايند بديهي است در 

صورت انقضاي مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد .
 تاريخ انتشار نوبت اول : 1402/11/14

تاريخ انتشار نوبت دوم : 1402/11/29 
شعبان عسگري - رئیس ثبت اسناد و املاك

میهنآ ن00مار <<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
ورزش  شماره 7۱۴۱۴

سه شنبه
2۶ دی ۱۴02 

با اشاره به هزینه حدودا   معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی 

۱۰ میلیارد تومانی برگزاری جام پرچم )۲( گفت: آرزوی ما این است 

را  استعدادها  تا  شود  روستایی  جامعه  ورزش  برند  پرچم،  جام  که 

شناسایی کنیم.

به گزارش ایرنا، نشست خبری دومین دوره مسابقات جام پرچم ویژه 

روستاییان و عشایر سراسر کشور و رونمایی از لوگوی این رویداد با 

حضور سینا کلهر معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی، شهرام 

وزارت  عشایری  و  روستایی  ورزش  توسعه  دفتر  سرپرست  عظیمی 

ورزش های  فدراسیون  سرپرست  خلیلی  علی  جوانان،  و  ورزش 

همگانی، علیرضا پسندیده رئیس فدراسیون ورزش های روستایی و 

بازی های بومی و محلی و حسن طباطبایی رئیس فدراسیون کاراته 

برگزار شد. شهرام عظیمی سرپرست دفتر توسعه ورزش روستایی و 

عشایری وزارت ورزش و جوانان گفت: جام پرچم یک، سال پیش با 

زحمات و کار کارشناسی و در راستای اجرای منویات مقام معظم 

هزار   ۳۲ حدود  در  چیزی  شد.  برگزار  آفرینی  نشاط  برای  رهبری 

فوتبال جام  از روستائیان در مسابقات مینی  نفر  و ۳۳۱ هزار  تیم 

برگزار  را   ۲ پرچم  جام  که  شدیم  آن  بر  و  کردند  شرکت  یک  پرچم 

ماه  بهمن   ۱۲ از  مسابقات  و  شده  شروع  مسابقات  ثبت نام  کنیم. 

آغاز می شود.

وی افزود: در راستای اجرای بحث عدالت جنسیتی این جام را در 

تعداد  افزایش  بر  علاوه  می کنیم.  برگزار  مردان  و  بانوان  بخش  دو 

رشته های ورزشی، مقرر شد نفرات شاخص این مسابقات به صورت 

مستقیم به تیم های ملی دعوت شوند. برای جهت دهی منابع مالی 

کشور و ارزیابی های انجام شده، سه رشته برای جام پرجم انتخاب 

شد. یکی دیگر از ویژگی های جام پرچم ۲ استفاده از تمام ظرفیت 

سازمان بسیج عشایری بود. ارسال پیوست فرهنگی هم موضوع مهم 

برای  اختصاصی هم  آنکه سامانه  و ضمن  است  رویداد  برای  دیگر 

جام پرچم طراحی شده است.

علیرضا پسندیده رئیس فدراسیون ورزش های روستایی و بازی های 

کلان  سیاست های  تابع  فدراسیوها  ما  کرد:  عنوان  محلی  و  بومی 

حمایت  سیاست گذار،  که  برنامه ای  هر  در  و  هستیم  ورزش  وزارت 

با  را  پرچم  جام  دوره  اولین  ما  بود.  خواهد  موفق  برنامه  آن  کند، 

حمایت وزارت ورزش و معاونت فرهنگی و همگانی برگزار کردیم و 

اقداماتی که در این دوره از معاونت انجام می شود بی نظیر و قابل 

تقدیر است.

در  اجتماعی  عدالت  که  باشد  سوال  همه  برای  شاید  افزود:  وی 

ورزش چطور اتفاق می افتد؟ یکی از کارها در راستای توسعه عدالت 

مناطق  و  عشایری  و  روستایی  مناطق  در  ورزش  توسعه  اجتماعی، 

محروم است. نمی گوییم ۱۰۰ درصد ولی در تلاش برای رقم خوردن 

این اتفاق هستیم و یکی از کارها برگزاری چنین مسابقاتی است. 

و  نیست  دستگاه  یک  قدرت  ید  در  اجتماعی  عدالت  گسترش  اما 

دستگاه های دیگر هم باید کمک کنند. این اتفاق در حوزه ورزش 

هم با حضور چند فدراسیون رقم نمی خورد و فدراسیون های دیگر 

هم باید پای کار بیایند و در حال حاضر دومین دوره جام پرچم قرار 

است در سه رشته برگزار شود. در راستای ایجاد عدالت اجتماعی 

و  محروم  مناطق  به  ویژه  توجه  هم  آن  و  داریم  اشتراک  نقطه  یک 

اقشار مستضعف است و همه باید دست به دست هم بدهیم تا این 

حماسه  یک  پرچم  جام  دوره  دومین  در  امیدوارم  یابد.  تحقق  مهم 

دیگر رخ دهد.علی خلیلی، رئیس فدراسیون ورزش های همگانی در 

این جلسه عنوان داشت: برای افزایش فعالیت بدنی در جامعه باید 

ضرورت ورزش را ایجاد کنیم. ورزش کردن خوب است و همه این را 

می دانیم ولی این اتفاق کم تر رخ می دهد. باید فضاسازی کنیم تا 

این تحرک بهتر شود. از برگزاری این رویداد خوب و بزرگ روستایی 

گرفتیم  قبل  سال  رویدادهای  از  خوبی  بازخورد  خوشحالم.  خیلی 

در  داشت.  خواهد  خوبی  نقش  روستایی  استعدادیابی  حوزه  در  و 

ولی شرایط شکوفایی شدنش  استعدادهای خوبی هست  روستاها 

نیست. قطعا در حوزه قهرمانی هم این رویداد نقش می آفریند. الان 

داریم.  را  بزرگ  رویداد  کارکنان دولت یک  در حوزه  تیم  با ۶۱۱۱ 

حوزه گل کوچک هم می تواند یک رویداد همگانی و محلات داشته 

باشد.

 معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی :

جام پرچم باید به برند ورزش جامعه روستایی تبدیل شود

رئیس فدراسیون کاراته :

هشت هزار کاراته کا در استان البرز 
مشغول به فعالیت هستند 

البرز  استان  در  کاراته کا  هزار  هشت  حدود  گفت:  کاراته  فدراسیون  رئیس 
مشغول به فعالیت هستند که ۴۰ درصد این جمعیت را بانوان تشکیل داده اند.
به گزارش ایسنا، سید حسن طباطبایی با حضور در مجمع انتخاباتی هیئت 
استان البرز که در سالن اجتماعات اداره کل ورزش و جوانان البرز برگزار شد، 
اظهار کرد: هیئت های شهرستانی در خط مقدم رشد و توسعه کاراته بوده و 

باشگاه ها نیز بازوان اجرایی استان ها در این زمینه هستند.
و  قهرمانان  از  البرز  کاراته  افزود:  البرز،  در  کاراته  پویایی  به  اشاره  با  وی 
باید پر رنگ تر  بانوان نیز  پیشکسوتان ارزنده ای برخوردار است و در بخش 

ظاهر شود.
و  داوران  مربیان،  تلاش  مرهون  کاراته  افتخارات  اینکه  بیان  با  طباطبایی 
قهرمانان این رشته است؛ گفت: اگر امروز کاراته توانسته شرایط افتخارآمیزی 
داشته باشد، به سبب توانایی بالای شما ورزشکاران، مربیان و داوران گرانقدر 

است.
وی عنوان کرد: با توجه به ظرفیت انسانی موجود در البرز، توقع ما درخشش 

کاراته این استان در سطح کشور است.
به تمام  هیئت  رئیس  داریم  انتظار  کرد:  کاراته خاطرنشان  فدراسیون  رئیس 
سبک های این رشته توجه کرده و انرژی خود را تنها به یک سبک معطوف 

نسازد.
وی تصریح کرد: حدود هشت هزار کاراته کا در استان البرز مشغول به فعالیت 

هستند که ۴۰ درصد این جمعیت را بانوان تشکیل داده اند.
در پایان مجمع انتخاباتی هیات کاراته استان البرز مهدی جعفری به مدت 

چهار سال به عنوان رئیس هیات کاراته استان البرز انتخاب شد.

شناسه آگهی: 1642633

آگهي موضوع ماده 3قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف  وضعيت ثبتي اراضي و 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي 

تكليف  تعيين  قانون  موضوع  هيات    1402/10/09 مورخ   140260309003002518 راي  برابر 
كلاسه   ، آبيك  ثبتي  واحد  در  مستقر  رسمي   سند  فاقد  ساختمانهاي  و  اراضي  ثبتي  وضعيت 
بند  عليرضا حسام  خانم   / آقاي  متقاضي  بلامعارض   و  مالكانه  تصرفات   1402114409003000267
كهيل فرزند محمود صادره از آبيك به شماره شناسنامه 1223 و كد ملي 5089897255 در ششدانگ 
يكباب مغازه به مساحت 23/15 متر مربع از پلاك 1 اصلي واقع در بخش 16 قزوين حوزه ثبت ملك 
آبيك مي باشد . احراز  مالكيت متقاضي نسبت به ملك مورد تقاضا و انتقال ملك از مالك رسمي به 
متقاضي داشته و تصرفات متقاضي نسبت به مورد تقاضا احراز  گرديده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي گردد در صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند 
مالكيت  متقاضي  اعتراضي  داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي و نيز املاك واقع در 
تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملك تسليم و  روستاها از تاريخ الصاق در محل 
رسيد اخذ نمايند و معترض بايد ظرف يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض مبادرت به تقديم دادخواست 
در مراجع قضايي نموده و گواهي آنرا را به اداره ثبت تحويل دهد و در صورتي كه اعتراض در مهلت 
قانوني واصل نگردد يا معترض گواهي تقديم دادخواست به دادگاه عمومي محل را به اداره ثبت ارائه 
نمايد و صدور سند مالكيت مانع مراجعه  اداره ثبت محل مبادرت به صدور سند مالكيت مي  نكند 

متضرر به دادگاه نمي باشد .
تاريخ انتشار نوبت اول : 1402/10/26

تاريخ انتشار نوبت دوم : 1402/11/14
علي مافي - رئيس اداره ثبت اسناد و املاك آبيك 
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کارشناس فوتبال ایران گفت: نوراللهی از لحاظ کیفیتی و 
فنی در بهترین شرایط ممکن قرار دارد و قلعه نویی باید 
پاسخگوی این سوال باشد که چرا این بازیکن را به تیم 

ملی دعوت نکرده است.
ایرنا، در خصوص لیست  با  جلال چراغپور در گفت وگو 
تیم ملی کشورمان اظهار داشت: فکر می کنم این تیمی 
نگاه  آن  به  لحاظ  از چند  باید  داریم  که در حال حاضر 
کنیم. جنبه مثبت تیم ملی این است که بیشتر بازیکنانش 
سال ها در کنار یکدیگر بازی کرده اند و هماهنگ هستند. 
تک  که  است  تجربه  هم  تیم  این  مثبت  نکته  دومین 
تک بازیکنان تیم ملی تجربه بالایی دارند که می تواند 
در بازی های جام ملت ها به ما کمک کنند.سومین نکته 
مثبت تعداد بالای لژیونرها است که تجربه آنها می تواند 
در بازی به ما کمک کنند و امیدوارم امیر قلعه نویی به 

نحوه احسن از بازیکنان لژیونر استفاده کند.
وی افزود: نقطه ضعف تیم ملی میانگین سنی اش است 
و در حال حاضر میانگین سنی تیم ملی بیشتر از ۳۰ سال 

به  ملی  تیم  مسابقات،  پایانی  دقایق  در  در  قطعا  است. 
مشکل می خورد و بازیکنان افت شدیدی می کنند.

کارشناس فوتبال کشورمان در مورد اینکه آیا برترین های 
الان  یادآورشد:  شدند  دعوت  ملی  تیم  به  ایران  فوتبال 
فوتبال  برترین های  قطعا  هستیم  شاهد  که  لیستی 
ایران در آن حضور دارند و شک ندارم حضور دستیاران 
قلعه نویی در استادیوم ها و تماشای بازی های لیگ برای 
هم  الان  بود.  بازیکنان  فنی  وضعیت  گرفتن  نظر  زیر 
لیستی که ارائه شد بهترین ها هستند و امیدوارم بتوانند 

برای کشورمان موفقیت زیادی به دست بیاورند.
چراغپور درباره نیامدن احتمالی سردار آزمون گفت: ۱۰۰ 
حمله  خط  در  را  بزرگی  خلل  آزمون  سردار  نبود  درصد 
تیم ملی ایجاد می کند. او همیشه در کنار مهدی طارمی 
بازی کرده و نبودش باعث می شود خط حمله تیم ملی 
دچار مشکل شود. به نظر من ژوزه مورینیو نگران است 
که آزمون در تیم ملی مصدوم شود و دیگر نتواند برای 
رم بازی کند و به همین دلیل نمی گذارد او به تیم ملی 

به  فدراسیون  که  نامه ای  با  امیدوارم  ولی  شود.  اضافه 
باشگاه رم داده است اجازه بدهند سردار به تیم ملی بیاید 

و بتواند در جام ملت ها گل زنی کند.
وی در خصوص عدم دعوت از احمد نوراللهی به تیم ملی 
تصریح کرد: ما از اتفاقاتی که در تیم ملی رخ داده خبر 
نداریم و مسئولان تیم ملی هم در مورد احمد نوراللهی 
لحاظ  از  نوراللهی  من  نظر  به  ولی  نگفته اند.  چیزی 
کیفیتی و فنی در بهترین شرایط ممکن قرار دارد و قلعه 
نویی باید پاسخگوی این سوال باشد که چرا نوراللهی را 

به تیم ملی دعوت نکرده است.
کریم  دعوت  از  انتقادات  مورد  در  فوتبال  کارشناس 
انصاری فرد به تیم ملی گفت: تنها دلیلی که این بازیکن 
اوست.  بالای  تجربه  می شود  دعوت  ملی  تیم  به  مدام 
امیدوارم کریم بتواند از تجربه ای که دارد به نحوه احسن 
خوبی  تعویضی  بازیکن  او  من  نظر  به  و  کند  استفاده 
خواهد بود و می تواند در دقایق پایانی مسابقات به تیم 

ملی کمک کند.

کارشناس فوتبال ایران :

تیمملیبدونآزموندچارمشکلمیشود

دارنده مدال نقره جهان :

درخودممیبینمسهمیه
المپیکبگیرم

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس :

لوکادیانباید
بهپرسپولیسبرگردد

رئیس فدراسیون وزنه برداری :

رکوردگیریازوزنهبرداری
حذفمیشود

دارنده مدال نقره جهان گفت: برای اولین بار در وزن ۸۷ کیلوگرم روی تشک رفتم و عنوان قهرمانی 
را به دست آوردم و با این قهرمانی، کسب سهمیه المپیک را در خودم می بینم.

به گزارش خبرنگار مهر، مسابقات کشتی فرنگی قهرمانی کشور به میزبانی قم در شرایطی برگزار شد 
که در دو وزن المپیکی که کشتی ایران موفق به کسب سهمیه المپیک نشده اتفاقات جالبی رخ داد. 
در وزن ۷۷ کیلوگرم که محمدعلی گرایی سال های یکی از مدعیان این وزن بود به دلیل محرومیت 
از سوی اتحادیه جهانی از حضور در مسابقات قهرمانی کشور منع شد، در مقابل امیر عبدی کشتی گیر 
که  مهمدی  علیرضا  کیلوگرم،   ۸۷ وزن  در  همچنین  باشد.  وزن  این  مدعیان  از  یکی  توانست  قمی 
توانست برای نخستین بار در مسابقات جهانی ۲۰۲۳ به مدال نقره وزن ۸۲ کیلوگرم برسد، با تغییر وزن 

در مسابقات قهرمانی در وزن ۸۷ کیلوگرم به عنوان قهرمانی رسید.
تا به حال محمدرضا گرایی، مهدی محسن نژاد، محمدهادی ساروی و امین میرزازاده برای تیم ملی 
فرنگی سهمیه المپیک کسب کردند و تنها در اوزان ۷۷ و ۸۷ کیلوگرم سهمیه کسب نشده است.علیرضا 
مهمدی در گفت وگو با خبرنگار مهر، درباره قهرمانی در مرحله نخست چرخه انتخابی تیم ملی در وزن 
۸۷ کیلوگرم گفت: خدا را شکر در مسابقات قهرمانی کشور که اولین مرحله از چرخه انتخابی برای 
حضور در المپیک است، در وزن جدید توانستم عنوان قهرمانی را به دست بیاورم. این اولین تجربه من 
در وزن ۸۷ کیلوگرم در مسابقات رسمی بود، خدا را شکر توانستم در برابر همه مدعیان این وزن که 
هدفشان رسیدن به میدان المپیک بود، پیروز میدان شدم.وی در مورد شانس کسب سهمیه در وزن 
۸۷ کیلوگرم گفت: قطعاً برای کسب سهمیه المپیک شانس دارم. مسابقات قهرمانی کشور سطح بسیار 
بالایی داشت و برای اولین بار در وزن ۸۷ کیلوگرم روی تشک عنوان قهرمانی را به دست آوردم. در 
این وزن تنها چند نفری در آسیا کشتی گیران از ازبک و چین هستند، موفق به کسب سهمیه نشدند. 
من در اولین سال حضورم در مسابقات جهانی در وزن ۸۲ کیلوگرم توانستم به مدال نقره برسم. قطعاً در 
خودم می بینم که در وزن جدید هم بتوانم سهمیه المپیک کسب کنم.دارنده مدال نقره جهان در مورد 
برنامه تمرینی اش گفت: از امروز تمرینات را شروع می کنم ولی هنوز کادر فنی برای حضور در مسابقات 
مختلف تصمیمی نگرفته و به ما اعلام نکرده است. هفت ماه دیگر تا المپیک زمان باقی مانده و همه 

تلاشم را به کار می گیرم که در این مدت بتوانم سهمیه کسب کنم و در المپیک روی تشک بروم.

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس گفت: بازگشت او به صلاح پرسپولیس نیست چون الان هواداران 
از دست او ناراحت هستند و یکباره او پرسپولیس را رها کرد و متاسفم بابت این کار بازیکن اگر هم او 

برگردد ما توقع بالای از او داریم.
بهزاد داداش زاده در گفت وگو با ایرنا، در خصوص پیروزی پرسپولیس مقابل نساجی مازندران اظهار 
داشت: خداراشکر توانستیم در این بازی حساس و مهم خانگی در حضور تماشاگرانمان به ۳ امتیاز مهم 
برسیم. این برد برای تیم خیلی حیاتی بود و همین پیروزی مقابل نساجی باعث شد هواداران و یحیی 
گل محمدی با همدیگر آشتی کنند. درست است که امسال پرسپولیس مثل سال های قبل نتیجه قابل 
قبولی نمی گیرد ولی بازیکنان و کادرفنی باید گذشته را فراموش کنند و برای نیم فصل دوم خودشان 
را آماده کنند که بتوانیم قهرمانی را تکرار کنیم. خوشحالم برای تیم نساجی چون با سرمربی جدید 
تیمی فوق العاده شده است و جوان گرایی را در این تیم می بینیم قطعا نساجی در نیم فصل دوم حرفی 
برای گفتن دارد.وی در مورد نقاط ضعف پرسپولیس گفت: بزرگ ترین مشکل پرسپولیس فقط دو چیز 
است یکی نداشتن مهاجم خوب و دومی تعادل نداشتن در خط دفاع و این موضوع نگران کننده است 

و امیدوارم کادرفنی پرسپولیس سریع تر به این مشکل رسیدگی کند.
یادآور شد:  مازندران  نساجی  با  بازی  در  احمدی  درباره عملکرد محمدمهدی  پرسپولیس  پیشکسوت 
را  اعتماد یحیی گل محمدی  توانست جواب  و  بازی خوش درخشید  این  بازیکن در  این  به نظر من 
و  است  او جوان  دهد. چون  قرار  تیم  اولیه  ترکیب  در  را  او  بعدی  بازی  در  امیدوارم سرمربی  بدهد. 
انگیزه های زیادی دارد. علی نعمتی بازیکن خوبی است ولی چوب خطش پر شده است و شک ندارم 
احمدی جایگزین مناسبی برای نعمتی است.داداش زاده در مورد اینکه آیا بازگشت یورگن لوکادیا به 
نفع پرسپولیس است، تصریح کرد: بازگشت لوکادیا به صلاح پرسپولیس نیست چون الان هواداران از 
دست او ناراحت هستند و این بازیکن به یکباره پرسپولیس را رها کرد و متاسفم بابت این کار این. وی 
در خصوص رأی کمیته استیناف مبنی بر بازگشت امتیازات کسر شده از سپاهان و پرسپولیس گفت: 
مسئولان فدراسیون فوتبال باید صادق باشند و همه چیز را صادقانه به مردم بگویند. الان هواداران سه 
تیم لیگ برتری خشمگین هستند که کمیته استیناف این رای را صادر کرده است. امیدوارم مسئولان 
شفاف سازی کنند؛ آنها نباید طرفدار تیمی باشند و باید طرفدار حق باشند تا حقی از تیمی ضایع نشود.

و  نخواهیم داشت  نام رکوردگیری  به  وزنه برداری گفت: چیزی  فدراسیون  رئیس 
برای  بود.  خواهد  ملی  تیم های  به  ورود  معیار  کشور  قهرمانی  و  لیگ  مسابقات 
سال بعد برنامه های متعددی را در دستور کار داریم و با هیچ ورزشکاری تعارف 

نخواهیم داشت. 
سجاد انوشیروانی در حاشیه لیگ وزنه برداری با اشاره به شرایط این رشته در مسیر 
حال  در  وزنه برداری  رقابت های  فینال  که  خوشحالیم  خیلی  کرد:  اظهار  المپیک 
برگزاری است هرچند از این شرایط راضی نیستم چراکه اعتقاد دارم باید بهتر از 
این ها باشیم. برای سال بعد تمهیداتی را در نظر گرفتیم که مسابقات با تیم های 
بیشتری برگزار شود. سال های قبل مسابقات به صورت غیرمتمرکز، در ۲ گروه و 

با جذابیت بالایی دنبال می شد و باید این هیجان دوباره به وزنه برداری بازگردد.
حضور  مسابقات  این  عطف  نقطه  و  خوب  اتفاقات  از  دیگر  یکی  داد:  ادامه  وی 
کادر فنی و رصد وزنه برداران بود که با دقت همه چیز را آنالیز می کردند. از سال 
بعد مسابقات کشوری، لیگ و رویدادهای مختلفی را در برنامه داریم و باید این 
مسابقات با کیفیت بالاتری برگزار شود. تقویم فدراسیون با خرد جمعی بسته شده 

و تا امروز بدون نقص کارها پیش رفته است.
رئیس فدراسیون وزنه برداری با اشاره به ۲ انتخابی دیگر تا المپیک پاریس یادآور 
در  را  دیگر  رویداد   ۲ ما  می کنیم.  آماده  المپیک  انتخابی  برای  را  ملی  تیم  شد: 
ازبکستان و تایلند پیش رو داریم و حضور در پاریس برای ما بسیار مهم و حائز 
اهمیت  است. وزنه برداری این توانایی را دارد که در پاریس بدرخشد و اردوهای تیم 
ملی با جدیت دنبال خواهد شد. البته نسل جدیدی را هم خواهیم ساخت که در 

سال های آتی روند موفقیت های این رشته را ادامه دهد.
این  مالیاتی  مسائل  و  لیگ  در  وزنه برداران  قراردادهای  خصوص  در  انوشیروانی 
فدراسیون نیز گفت: سال قبل و پیش از حضور من در فدراسیون، بیشترین قرارداد 
۱۲۰ میلیون تومان بود اما الان قرارداد ۵۰۰ میلونی هم داریم اما این پاسخگوی 
نیازهای این رشته نیست و باید به مرز یک میلیارد برسیم. باید تلاش کرد که سال 
بعد لیگ به شکلی متفاوت برگزار شود تا نیازهای وزنه برداران مرتفع شود. در مورد 
بحث مالیاتی هم باید بگویم تا سال ۹۵ پرداخت شده و بدهی های فدراسیون در 

حال بررسی است تا کاهش یابد.
وی در مورد المپیک نیز اضافه کرد: مسابقات داخلی قبل از المپیک و مسابقات 
لیگ بعد از آن برگزار خواهد شد. اما این را باید بگویم که با هیچ ورزشکاری در 
هر سطحی که باشد، تعارف نداریم. مسابقات لیگ و قهرمانی کشور معیار ورود به 

تیم های ملی خواهد بود و دیگر چیزی به نام رکوردگیری نخواهیم داشت.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تكلیف وضعیت  تعیین  قانون  اول/ دوم موضوع  برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۳۱۴۰ هیأت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه دو 
بشماره  صفرعلی  فرزند  جانشورود  رمضانی  نادر  /خانم  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالكانه  تصرفات 
شناسنامه ۱۲۹ صادره از سیاهكل در یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۹۸.۱۴ متر مربع از 
پلاک ۲۶۸ فرعی از ۳۶۲ اصلی واقع در کرج- ولدآباد-محله یزدیها خیابان میثم ۲۵ پلاک ۹ خریداری 
از مالک رسمی آقای بهرامعلی هاشمی محرز گردیده است . لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالكیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالكیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۰/۱۱
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۰/۲۶

مهران رشیدی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تكلیف وضعیت  تعیین  قانون  اول /دوم موضوع  رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۳۱۷۰ هیات  برابر 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج- ناحیه دو 
 ۵۳ شناسنامه  بشماره  محمد  فرزند  اقدام  اله  فتح  خانم  اقای/  متقاضی  بلامعارض  مالكانه  تصرفات 
صادره از در یک قطعه زمین به مساحت ۱۹۱ متر مربع از پلاک ۱۶۶۵ فرعی از ۹ اصلی واقع در کرج 
ماهدشت خ مهران ک اقاخانی پ ۱۰۷ خریداری از مالک رسمی آقای /خانم  اکبر تندرستی محرز 
گردیده است .لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالكیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۰/۱۱
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۰/۲۶

مهران رشیدی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج
شناسه آگهی: ۱۶۳۲۸۴۱شناسه آگهی: ۱۶۳۲۸۶۲

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتی
 و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

اول  هيات   140260331010004062 بشماره  اصلاحی  رای  و   140260331010001435 شماره  رای  برابر 
موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملك فرديس تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضی مرحوم علی اصغر ابراهيمی فرزند عيوض بشماره شناسنامه 
1024 صادره از تهران كه برابر گواهی حصر وراثت شماره 140201390004507130 مورخ 1402/08/20 
شعبه 6 شواری حل اختلاف شهرستان فرديس آقای آزاد مرادی فوت نموده و وراث حين الفوت عبارتند از: 
ابراهيمی 6 حميد  ابراهيمی 5 فرزاد  ابراهيمی 4 منيژه  ابراهيمی -3- منصوره  ابراهيمی 2- مجيد  1-فرهاد 

ابراهيمی 7 سرناز مهديلو تركمانی )زوجه(
بنای احداثی به  با  اعيان می باشد كه در ششدانگ يك قطعه زمين  بهاء ثمن عرصه و  رای صادره به استثناء 
ايستگاه  از  بعد  كانال  از  بعد  واقع در جاده ملارد  اصلی  از 163  از پلاك 8921 فرعی  مساحت 225 متر مربع 
كيوان بن بست رضا پلاك 444 نرسيده به تربيت معلم خريداری از مالك رسمی كه خود متقاضی است محرز 
گرديده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی كه 
اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ انتشار اولين آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ ،رسيد ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذكور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد. از قطعه 13 تفكيكی می باشد. برابر اظهار نظر كارشناس 

مورد تقاضا دارای 11/25 متر مربع اصلاحی آتی دارد كه در زمان بازديد در تصرف متقاضی می باشد.2280
تاريخ انتشار نوبت اول : 1402/10/26 

تاريخ انتشار نوبت دوم : 1402/11/09 
مهتاب هاشمی رئيس ثبت واسناد واملاك فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف 
وضعيت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260331010004908 هيات اول / دوم موضوع قانون تعيين 
تكليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
عظيم  فاطمه  خانم  متقاضی  بلامعارض  مالكانه  تصرفات  فرديس  ملك  ثبت  حوزه 
زاده فرزند امان اله بشماره شناسنامه 588 صادره از قوچان در ششدانگ يك قطعه 
زمين با بنای احداثی به مساحت 320 متر مربع از پلاك 1258 فرعی از 163 اصلی 
واقع در فرديس خريداری از مالك رسمی خود متقاضی محرز گرديده است. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود در صورتی 
كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضی اعتراضی داشته باشند ميتوانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس 
از اخذ ،رسيد ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم ،اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذكور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.2282
 تاريخ انتشار نوبت اول : 1402/10/26 
تاريخ انتشار نوبت دوم :1402/11/09

مهتاب هاشمی-  رئيس ثبت اسناد واملاك فردیس 

برانکو ایوانکوویچ :

به پیشنهاد پرسپولیس فکر نمی کنم
به  اینکه  بیان  با  عمان  فوتبال  ملی  تیم  سرمربی 
پیشنهاد هدایت سایر تیم ها فکر نمی کند، گفت: 
و  است  عمان  ملی  تیم  هدایت  روی  تمرکزم  تمام 

امیدوارم به مرحله بعد صعود کنیم.
به گزارش خبرنگار مهر، برانکو ایوانکوویچ در نشست 
فوتبال عربستان  ملی  تیم  با  دیدار  از  پیش  خبری 
از  و  داریم  قرار  تورنمنت سختی  در  داشت:  اظهار 
پیدا  بزرگی دست  تجربه  مسابقات،  این  در  حضور 
می کنیم. گروه ما با حضور تیمی همچون عربستان 
خیلی سخت است اما می خواهیم به مرحله بعدی 

صعود کنیم.
است که  تیم خیلی خوبی  عربستان  داد:  ادامه  او 
دارای  تیم  این  می کند؛  بازی  را  زیبایی  فوتبال 

من  حال  این  با  است.  مناسب  بسیار  سازماندهی 
بالایی  پتانسیل  دارای  که  دارم  خوبی  بازیکنان 
خوبی  خیلی  عملکرد  که  دید  خواهید  و  هستند 

خواهیم داشت.
و  بوده  جهانی  جام  در  بار   ۳ عربستان  افزود:  او 
شرایط خیلی خوبی دارد. اولین هدف ما صعود به 
تیم هایی  می دانیم  خوبی  به  و  است  بعدی  مرحله 
در  قهرمانی  کره جنوبی مدعی  و  ژاپن  ایران،  مثل 

این جام هستند. هستند که مدعی خواهند بود. 
عربستان  لیگ  بازیکنان  بهترین  میان  از  مانچینی 
داد.  تشکیل خواهد  را  این کشور  ملی  تیم  ترکیب 
ما به خوبی عربستان را آنالیز کرده ایم و بازی های 
از این تیم  آنها را تماشا و اطلاعات کافی  دوستانه 

داریم اما ما ابتدا روی تیم خودمان تمرکز داریم و 
طبق توانایی های خودمان استراتژی بازی را تعیین 

می کنیم.
مهر  خبرنگار  سوال  به  پاسخ  در  ایوانکوویچ  بزانکو 
عمان  با  رقابت ها  این  پایان  در  آیا  اینکه  بر  مبنی 
را  این کشور  یا  داد  ادامه خواهد  را  همکاری خود 
مثل  خود  پیشنهادات  سایر  به  و  کرد  خواهد  ترک 
خیر،  یا  می کند  فکر  پرسپولیس  در  سرمربیگری 
در  سوالات  این  پرسش  وقت  الان  کرد:  تصریح 
نشست خبری نیست. من نمی توانم به این فکر کنم 
که چه اتفاقی در آینده خواهد افتاد. تمام تمرکز ما 
روی بازی فردا است و هر اتفاقی ممکن است برای 

یک مربی رخ دهد.

شناسه آگهی: 1657510 شناسه آگهی: 1657510

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

شماره  اصلاحی  و   1402/06/27 مورخ   140260331011002009 شماره  آراء  برابر 
140260331011004001 مورخ 1402/11/03 هيات موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحيه سه كرج تصرفات 
مالكانه بلامعارض متقاضی خانم مرجان حاجی زاده اورنج بشناسنامه شماره 5 صادره از اردبيل 
با بنای احداثی در آن به مساحت 98 متر مربع  فرزند رمضان در ششدانگ يك قطعه زمين 
جليل  آقای  از  خريداری  با  و  البرز  در  واقع  اصلی   144 از  فرعی   511 پلاك شماره  از  مفروز 
منظور  به  لذا  مينمايد.  تاييد  آبادی  حاجی دولت  قادير  آقای  اوليه  مالك  مالكيت  با  و  رستمی 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی كه اشخاص نسبت 
به صدور سند مالكيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ انتشار اولين آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يك ماه از 
تاريخ تسليم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت 

انقضای مدت مذكور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/11/14
تاريخ انتشار نوبت دوم:1402/11/30

حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاك ناحیه سه کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  هيات   1402/11/04 مورخ   140260331011004032 شماره  رای  برابر 
تعيين تكليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبتی ناحيه سه كرج تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضی خانم شهلا صمدی بشناسنامه شماره 
مساحت  به  ساختمان  يكباب  عرصه  ششدانگ  در  فيروز  فرزند  تهران  از  صادره   24132
با  و  البرز  واقع در  اصلی  از 170  از پلاك شماره 2235 فرعی  201/98 متر مربع مفروز 
تاييد  ترابی  شاداله  آقای  اوليه  مالك  مالكيت  با  و  حسينی  خالصه  حميد  آقای  از  خريداری 
مينمايد. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتی كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از 
اخذ رسيد ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی 
طبق  اعتراض  وصول  وعدم  مذكور  مدت  انقضای  در صورت  است  بديهی  نمايند.  تقديم 

مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/11/14
تاريخ انتشار نوبت دوم:1402/11/30

حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاك ناحیه سه کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  هيات   1402/11/04 مورخ   140260331011004022 شماره  رای  برابر 
تعيين تكليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبتی ناحيه سه كرج تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضی آقای علی اوسط حاصلی بشناسنامه 
شماره 76 صادره از بيجار فرزند ذوالفقار در ششدانگ يك قطعه زمين با بنای احداثی در 
آن به مساحت 71/86 متر مربع مفروز از پلاك شماره 511 فرعی از 144 اصلی واقع در 
اوليه آقای قاسم و قادير  با مالكيت مالكين  از آقای محمد احمدی و  با خريداری  البرز و 
حاجی دولت آبادی تاييد مينمايد. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
متقاضی  مالكيت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  كه  صورتی  در  شود  می  آگهی  روز   15
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
 ، اعتراض  تسليم  تاريخ  از  ماه  اخذ رسيد ظرف مدت يك  از  تسليم و پس  اداره  اين  به  را 
انقضای مدت  .بديهی است در صورت  دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند 

مذكور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/11/14
تاريخ انتشار نوبت دوم:1402/11/30

حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاك ناحیه سه کرج شناسه آگهی: 1655763شناسه آگهی: 1656033شناسه آگهی: 1655819

 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>

 شماره ۱۴۳۹
سه شنبه
یکم اسفند ۱۴02 

>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه  میهنآ5 ن00مار اروزنامه

رئیس شورای اسلامی شهر زنجان گفت: ۵۷ درصد از بودجه ۳۰ هزار 
میلیارد ریالی شهرداری زنجان در سال آینده صرف اجرای طرح های 

عمرانی می شود.
زنجان  اسلامی شهر  علنی شورای  در جلسه  مقدم  ناصحی   مجید 
بودجه  لایحه  ریالی  میلیارد   ۸۰۰ و  هزار   ۳۱ رقم  از  اینکه  بیان  با 
شهرداری برای سال آینده،   اعضای شورا رقم ۳۰ هزار میلیارد ریال 
را تصویب کردند، افزود: هشت هزار میلیارد ریال از مبلغ مذکور سهم 
وصول ارزش افزوده، هشت هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال از محل املاک 
عوارض  شامل  که  کوششی  درآمدهای  از  نیز  مابقی  و  دارایی ها  و 
ساخت و ساز است تامین خواهد شد که عمده درآمدها هم در این 

فصل قرار دارد.
هزینه های  مختص  زنجان  شهرداری  بودجه  درصد   ۴۳ گفت:  وی 

جاری و ۵۷ درصد صرف امور عمرانی خواهد شد.
برخی  در بخش عمرانی  زنجان گفت:  اسلامی شهر  رئیس شورای 
و  است  شده  آغاز  قبل  سال های  در  پروژه ها  خصوص  در  اقدامات 
تکمیل پروژه های نیمه کاره از اولین اولویت های شورا است با این 
حال برای تکمیل این پروژه ها پنج هزار و ۸۰۰ میلیارد ریال در نظر 

گرفته شد.
چهار  دارای  خود  که  کریمی  شهیدان  محور  پروژه  داد:  ادامه  وی 
شهید  کانال  بازسازی  طارمی،  شهیدان  روگذر  پل  است،  پروژه   زیر 
زنجانرود،  کانال  احداث  شهر،  بوستان  پروژه  تکمیل  پیرمحمدی، 
نظر  در  مذکور  رقم  در  مجموع  در  سبزه میدان  شمالی  فاز  تکمیل 
برخی  اجرای  در  معارض ها  رفع  با  امیدواریم  و  است  شده  گرفته 

پروژه ها اقدامات را سرعت ببخشیم.
رئیس شورای اسلامی شهر زنجان با بیان اینکه برخی اقدامات در 
اقدامات عمرانی همانند  انجام گیرد، گفت:  باید همواره  سطح شهر 
کفسازی، پیاده رو سازی و جدول کشی باید به صورت مستمر انجام 
شود که برای این امر ۲ هزار میلیارد ریال اعتبار در نظر گرفته شده 
است. وی یادآور شد: در بخش خرید ماشین آلات سبک و سنگین 

که جزو حوزه های مغفول است باید به سطح استاندارد رسید و در این 
راستا نیز ۹۰۰ میلیارد ریال اعتبار در نظر گرفته شد.

ناصحی مقدم با اشاره به اختصاص ۵۰ میلیارد ریال برای بخش ایمنی 
و آتش نشانی، گفت: توسعه شهر هوشمند نیز نیاز به سرمایه گذاری 
دارد و ۴۷۰ میلیارد ریال برای این امر و ۲۰۰ میلیارد ریال نیز برای 

احداث بازارچه ها در نظر گرفته شده است.

رئیس شورای اسلامی شهر زنجان :

۵۷ درصد بودجه شهرداری زنجان در سال آینده 
صرف طرح های عمرانی می شود

معاون حمایت و سلامت خانواده کمیته امداد قزوین :

۵۰ سری جهیزیه به زوج های نخبه قزوین
 اهدا شد

رئیس اداره طرح و برنامه اداره کل صنعت، معدن و تجارت استان زنجان :

۱۲۰ واحد صنعتی در زنجان برای گرفتن تسهیلات 
به بانک ها معرفی شد

معاون حمایت و سلامت خانواده کمیته امداد قزوین گفت: همزمان با هفته جوان، ۵۰ زوج 
نخبه تحت حمایت کمیته امداد استان جهیزیه خود را دریافت کردند.

محمد صیادی، اظهار کرد: کمیته امداد امام خمینی )ره( خدمات مختلفی را به نیازمندان 
این  از خدمات  یکی  کند که  اهداء می  استان  و همچنین محرومان  تحت حمایت خود 
نهاد به افراد تحت حمایت، هدیه ازدواج به پسران تحت پوشش و همچنین کمک هزینه 

جهیزیه به دختران است.
وی ادامه داد: در این راستا ۵۰ زوج نخبه تحت حمایت این نهاد در استان قزوین که در 
زمینه های تحصیلی، دانشگاهی، ورزشی، هنری و فرهنگی در استان و کشور حائز جایگاه 
های شایسته ای بودند، از هدایای کمیته امداد در استان بهره مند شدند.معاون حمایت و 
سلامت خانواده کمیته امداد استان قزوین اضافه کرد: ارزش هر سری از این جهیزیه ها 
۶۰۰ میلیون ریال بود که شامل یک دستگاه شامل یخچال، تلویزیون، لباسشویی، اجاق 

گاز و جاروبرقی است.
صیادی خاطرنشان کرد: عموم مردم قزوین نیکوکار می توانند از طریق مراجعه حضوری به 
دفاتر کمیته امداد امام خمینی )ره( استان و یا از طریق کد مهربانی #۰۲۸*۸۸۷۷* کمک 

های خود را به نیازمندان و محرومان در هر زمینه ای اهداء کنند.

رئیس اداره طرح و برنامه اداره کل صنعت، معدن و تجارت استان زنجان گفت: با گذشت چهار ماه 
از زمان ابلاغ تسهیلات تبصره ۱۸ تاکنون ۱۲۰ طرح و واحد صنعتی در استان به میزان هشت هزار 

و ۴۰۰ میلیارد ریال جهت اخذ تسهیلات به بانک ها معرفی شده است.
حبیب اله عباسی در جلسه بررسی طرح های صنعتی استان افزود: سهم استان از این تسهیلات بالغ 
بر چهار هزار و ۲۰۰ میلیارد ریال است که تاکنون ۲ برابر این ظرفیت به بانک ها معرفی شده است.
این مقام مسئول یادآور شد: تا پایان بهمن ماه بالغ بر هزار و ۹۰۰ میلیارد ریال تسهیلات به ۱۹ طرح 

تولیدی پرداخت شده و مابقی پرونده ها در دست بررسی در بانک هاست.
قرارداد عاملیت  استان تصریح کرد:  و تجارت  اداره کل صنعت، معدن  برنامه  و  اداره طرح  رئیس 

پرداخت تسهیلات با بانک های ملت، صنعت و معدن و توسعه تعاون است.
عباسی در خصوص شرایط تخصیص تسهیلات به واحدهای تولیدی، گفت: برای واحدهای تولیدی 
دارای پروانه بهره برداری امکان پرداخت تسهیلات سرمایه در گردش تا سقف ۵۰۰ میلیون ریال 

وجود دارد.
وی افزود: طرح های صنعتی دارای پیشرفت فیزیکی بالای ۶۰ درصد نیز می توانند از تسهیلات 

سرمایه ثابت تا سقف ۱۰۰ میلیارد ریال استفاده کنند.

مسوول دفتر نمایندگی ولی فقیه در سپاه استان قزوین:

برای فتح قله گام ها استوارتر و اراده ها
 محکم تر می شود

مسؤول نمایندگی ولی فقیه در سپاه استان قزوین گفت: سخت ترین مسیر را گذراندیم 
اراده ها  و  استوارتر  گام ها  قله  نهایی  فتح  برای  مردم  قدرت  به  راسخ  امید  و  ایمان  با  و 

محکم تر می شود.
حجت الاسلام علیمراد یوسفی در دیدار بسیجیان حوزه خواهران حضرت زینب )س( اظهار 
کرد: مجاهدت و تلاش شما در تربیت نسل پاک برای کشور صحنه تقابل با استکبار را 
به نفع ایران و انقلاب تغییر داده است و در این مسیر برای فتح قله ها گام ها استوارتر و 

اراده ها محکم تر می شود.
وی گفت: در بحث حجاب تنها ۸ درصد بانوان در اغتشاشات با جریان برانداز همراهی 
کردند که فریب جریان رسانه ای خوردند اما وقتی متوجه خباثت دشمنان شدند بازگشتند 

و نقشه دشمنان با طراحی عالی اما محاسبه غلط ناکام شد.
حجت الاسلام یوسفی تشریح کرد: در مقوله حجاب از اول انقلاب تا امروز جامعه ما مطلقاً 
با حجاب نبودند بلکه تعداد اندکی از ابتدا با مقوله حجاب همراه نبودند و امروز بیش از 

۹۲ درصد بانوان ما معتقد به واجب شرعی حجاب بوده و باورهای اصیل ایرانی دارند.
قله  به  فرمودند  انقلاب  رهبر  گفت:  قزوین  استان  سپاه  در  فقیه  ولی  نمایندگی  مسؤول 
و مسئولان  را تشکیل می دهید  اساس جامعه  بانوان که  درایت شما  با  و  نزدیک شدیم 
گام های نهایی را برای رسیدن به قله و تکمیل زیر ساخت های لازم برای شکل گیری 

تمدن نوین اسلامی اقدام کنیم.

 رییس هیات بازرسی انتخابات قزوین :

۱۰۴۰ بازرس و سربازرس انتخابات 
در قزوین آموزش دیدند

 دادستان عمومی و انقلاب قزوین :

فروش بیش از هفت هزار دستگاه 
موتورسیکلت به نفع دولت در قزوین

 رییس هیات بازرسی انتخابات قزوین گفت: تاکنون دوره آموزشی ویژه بازرسی برای یک 
هزار و ۴۰ سربازرس و بازرسان شعب برگزاری انتخابات در سطح شهرستان های این استان 

برگزار شده است.
منظور  به  که  استان  انتخابات  بازرسی  هیات  جلسه  دهمین  در  و  متوسلین  سیدموسی 
بررسی آموزش بازرس و سربازرسان انتخابات برگزار شد، تصریح کرد: هیات های بازرسی 
شهرستان ها در برخورد با تخلفات انتخاباتی باید به صورت جدی ورود پیدا کنند، تخلفات 
براساس مواد ۷۳، ۷۵ و ۸۲ قانون انتخابات در هر سطحی که صورت بگیرد باید برخورد شود 

و رعایت قانون و اقدام به موقع مورد تاکید است.
وی با اشاره به لزوم اصل بی طرفی سربازرسان و بازرسان در فرایند برگزاری انتخابات، اظهار 
کرد: از طریق به کارگیری افراد کارآمد، متعهد و با تجربه و اجرای دقیق مفاد قانون انتخابات 

به ویژه ماده ۸۵، باید سلامت برگزاری انتخابات را تضمین کرد.
متوسلین یادآور شد: تاکنون دوره آموزشی ویژه بازرسی برای یک هزار و ۴۰ سربازرس و 
بازرسان شعب برگزاری انتخابات در سطح شهرستان های استان برگزار شده و به طور قطع 
این دوره های آموزشی به افزایش کارآمدی هیات های بازرسی و کاهش تخلفات انتخاباتی 

کمک جدی خواهد کرد.
گفتنی است در این جلسه گزارشی از اقدامات صورت گرفته از آغاز تشکیل دبیرخانه هیات 

بازرسی انتخابات استان ارایه و گزارش های مربوط به بازرسان مورد ارزیابی قرار گرفت.

 دادستان عمومی و انقلاب قزوین گفت: هفت هزار و ۱۵۰ دستگاه موتورسیکلت به 
ارزش ۲۷۷ میلیارد ریال در مزاید به نفع دولت در این استان به فروش رفت.

در  نقلیه  وسایل  از  زیادی  حجم  وجود  به  عنایت  با  کرد:  خاطرنشان  رجبی  حسین 
پارکینگ های استان که تعدادی نیز نیز قبل از سال ۱۴۰۰ بلاتکلیف رها شده بود، در 
راستای حفظ حقوق عامه “کارگروه ساماندهی پارکینگ های وسایل نقلیه توقیفی” در 

استان قزوین تشکیل شد.
وی ادامه داد: بعد از بازدیدهای میدانی از پارکینگ ها و احصا اطلاعات مشخص شد، 
۱۱ هزار دستگاه موتور سیکلت بلاتکلیف موجود است و به همین منظور با استفاده از 
ظرفیت دستگاه های مربوطه و اطلاع رسانی در رسانه ها و تماس با مالکان، نسبت به 

ساماندهی و تعیین تکلیف این موتور سیکلت ها اقدام به عمل آمد.
رجبی اضافه کرد: با توجه به عدم مراجعه مالکان و به موجب اصل ۴۹ قانون اساسی، 
حکم ضبط ۱۱ هزار دستگاه موتور سیکلت یاد شده به نفع دولت صادر شد و در مرحله 
اول مزایده نیز هفت هزار و ۱۵۰ دستگاه به ارزش ۲۷۷ میلیارد ریال در مزایده برگزار 

شده به فروش رفته و به بیت المال عودت شد.
موتور  دستگاه   ۸۵۰ و  هزار  سه  اینکه  به  اشاره  با  قزوین  انقلاب  و  عمومی  دادستان 
دستگاه   ۸۳۶ اکنون  هم  گفت:  دارند،  قرار  مزایده  برگزاری  نوبت  در  نیز  سیکلت 
موتورسیکلت دیگر به همراه یک هزار و ۷۰۶ دستگاه خودرو برای تعیین تکلیف نهایی 

به دادگاه اصل ۴۹ قانون اساسی ارسال شده است.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۴۰۵۰ هیات اول /دوم موضوع قانون 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
فرزند  بیات  محمدرضا  /خانم  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  دو  ناحیه   - کرج 
متر   ۷98۱  .۶۵ مساحت  به  زمین  قطعه  یک  در  از  صادره   ۱8۱ شناسنامه  بشماره  محرم 
مربع از پلاک ۳ فرعی از8 اصلی واقع در البرز محمد شهر جعفر آباد انتهای بلوار صالحی 
خریداری از مالک رسمی آقای / خانم محرم بیات محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد.
 تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۲/۱۲/۱ 
تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۲/۱۲/۱۶

مسلم مرزآرا- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

آگهی فقدان سند مالکیت
یک قطعه آپارتمان نوع ملک طلق با کاربری به پلاک ثبتی ۳۵۷ فرعی از ۳۱۵۲ اصلی ، مفروز و مجزا 
شده از ۳۵۳ فرعی از اصلی مذکور ، قطعه ۱ در طبقه ۱ و واقع در بخش ۰۴ ناحیه ۰۱ حوزه ثبت 

ملک منطقه یک قزوین استان قزوین به مساحت ۵۷.۰۵ متر مربع
مالکیت عاطفه / محمد بیگی سلخوری فرزند علی شماره شناسنامه ۲۳۱ تاریخ تولد ۱۳۳۶ صادره از 
قزوین دارای شماره ملی ۴۳۲۰8۳۱۵۲۷ با جز سهم ۶ از کل سهم ۶ بعنوان مالک شش دانگ عرصه 
و اعیان با شماره مستند مالکیت ۱۱۵۴۱ تاریخ ۱۳9۲/۱۱/۲8 دفترخانه اسناد رسمی شماره ۱۲۱ شهر 
قزوین استان قزوین موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی ۴۵۱۳۲۲ سری د سال 9۱ که در صفحه 

۱۱۰ دفتر املاک جلد ۵۰۵ ذیل شماره ۱۱۵۳۱۳۳ ثبت گردیده است. بازداشت ندارد .
اسناد  دفترخانه   ۱۳9۲/۱۰/۱۶ مورخ   ۱۱۱۵۵ شماره  رهنی  املاک:  دفتر  محدودیت  محدودیت 
رسمی شماره ۱۲۱ شهر قزوین استان قزوین که بنفع بانک مسکن شعبه فردوسی قزوین به مبلغ 

۲99۳۳۰۵۷۶ ریال به مدت ۱۲۰ ماه ثبت شده .
سپس مالک با ارائه دو برگ فرم شهادت شهود مدعی فقدان سند به علت نامعلوم مفقود گردیده 
و تقاضای صدور سند مالکیت المثتی خود را نموده که مراتب به استناد ماده ۱۲۰ آئین نامه اصلاحی 
قانون ثبت اعلام میگردد تا هرکس به نحوی از هر انحاء نسبت به ملک مذکور حقی و یا معاملاتی 
به نفع او شده و یا مدعی وجود سند نزد خود باشد از تاریخ انتشار این آگهی تا مدت ده روز ضمن 
مراجعه به این اداره اعتراض خود را با ارائه اصل سند مالکیت و سند معامله تسلیم نماید و چنانچه 
ظرف مدت مقرر اعتراض به این اداره نرسد و یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت ارائه نشود 
اداره ثبت المثنی سند مالکیت را طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد کرد این آگهی در 

یک نوبت به شرح ذیل منتشر خواهد شد.
شعبان عسگری- مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک منطقه یک قزوین
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دوشنبه
۱۶ بهمن ۱۴0۲ 

العاده ای  فوق  عملکرد  ملی  تیم  اینکه  بیان  با  فوتبال  کارشناس 
می خواهند  کشورمان  ملی پوشان  اگر  گفت:  داشت  ژاپن  برابر 
قهرمان آسیا شوند نباید در باد پیروزی برابر ژاپن بخوابند و مغرور 

شوند.
مجید نامجو مطلق در گفت و گو با خبرنگار مهر و در خصوص 
پیروزی دو بر یک ایران برابر ژاپن در مرحله یک چهارم نهایی 
هجدهمین دوره جام ملت های آسیا گفت: یکی از بهترین تیم های 
جام ملت های آسیا را حذف کردیم و توانستیم جزو ۴ تیم پایانی 

این جام شویم.
این بازیکن سابق تیم ملی ادامه داد: فوتبال ایران در چند سال 
اخیر چنین نمایشی را از خود ارائه نکرده بود. یک ترکیب ایده آل، 
بازی خوب، بدون اشتباه و عطش گلزنی همه باعث شد تا ملی 
پوشان ما با اینکه یک گل از حریف عقب بودند بتوانند به بازی 
تیم های حال حاضر  قدرتمندترین  از  یکی  دو گل،  با  و  برگشته 

آسیا را شکست دهد.
وی افزود: ژاپن در بازی های دوستانه و مقدماتی تیم های بزرگی 

ملی  اما  بود  ترسناک شده  نوعی  به  و  مواجه کرد  با شکست  را 
پوشان ما بدون ترس از نام ژاپن، بازی فوق العاده ای را به نمایش 
گذاشتند و حالا امیدوار هستیم که بتوایم با پیروزی در نیمه نهایی 

برابر قطر به فینال راه پیدا کنیم.
رسیدن  راه  در  ما  بازی  سخت ترین  شاید  گفت:  نامجومطلق 
نمایش  به  را  خوبی  فوتبال  که  باشد  جنوبی  کره  با  قهرمانی  به 
می گذارد اما اعتقاد دارم همانطور که ژاپن مقابل ما حرفی برای 
شکست  هم  را  اردن  یا  کره  فینال،  در  می توانیم  نداشت  گفتن 
دهیم.کارشناس فوتبال در پاسخ به این پرسش که تیم ملی دو 
نیمه متفاوت را برگزار کرد گفت: معمولًا در نیمه اول دو تیم به 

ارزیابی یکدیگر می پردازند.
همین مساله باعث شد تا دروازه ما باز شود اما بازیکنان ما به بازی 
برگشتند و در نیمه دوم و با نکات فنی که کادر تیم ملی به آنها 
گوشزد کرد نمایش قابل قبولی انجام دادند. اجرای فرامین کادر 
فنی و بازی بدون اشتباه باعث شد تا بتوانیم جزو ۴ تیم پایانی 

جام ملت های آسیا باشیم.

مجید نامجو مطلق در پاسخ به این پرسش که آیا می توانیم به 
فینال راه پیدا کرده و به قهرمانی دست پیدا کنیم گفت: ۴۷ سال 
است که در حسرت قهرمانی در جام ملت ها هستیم و اگر بتوانیم 
با همین روند دو دیدار آینده را با برد به پایان برسانیم این رؤیا 

تبدیل به واقعیت خواهد شد.
تیم ملی کشورمان این پتانسیل را دارد که جام را بالای سر ببرد 
به شرط آنکه در باد این برد نخوابد. خود را از پیش برنده نداند و 

در دو دیدار آینده با تمام توان مقابل حریفان ظاهر شود.
وی در پایان خاطرنشان کرد: باید از چند بازیکن تشکر کنیم. البته 
همه فوق العاده بودند اما جا دارد از امید ابراهیمی که مسن ترین 

بازیکن تیم ملی بود قدردانی کنیم.
 او با این سن بالا فوق العاده بود. خستگی ناپذیر، جنگنده و در 

همه جای زمین حضور مثبت داشت. 
البته نباید از بازی سامان قدوس، سعید عزت اللهی و جهانبخش 
خوش  بودند،  خوب  همه  مجموع  در  و  بگذریم  سادگی  به  هم 

درخشیدند تا تیم ملی بتواند غول فوتبال آسیا را شکست دهد.

کارشناس فوتبال :

ملی پوشان نباید در باد پیروزی برابر ژاپن 
بخوابند و مغرور شوند

نایب رئیس بانوان فدراسیون بسکتبال :

ابهام در تمدید قرارداد سرمربی یونانی 
تیم ملی بسکتبال بانوان

عضو تیم ملی تنیس کشور :

حق استفاده از مربی خارجی در تیم ملی 
تنیس به صورت قانونی را نداریم

دارنده مدال برنز کشتی آزاد بازی های المپیک ۲۰۰۸ پکن :

بار روانی را از دوش یزدانی 
کم کنیم

نایب رئیس بانوان فدراسیون بسکتبال گفت: النی کاپوجیانی فرصت مذاکره با ایران را ندارد و حتی در 
صورت مذاکره نمی توانم اطمینان دهم که با تیم ملی بسکتبال زنان ایران تمدید می کند یا خیر.

فتانه ملک در گفت وگو با ایرنا درباره ادامه همکاری با سرمربی یونانی تیم ملی بسکتبال بانوان، اظهار 
داشت: النی کاپوجیانی به دلیل آنکه هدایت یک تیم باشگاهی را در لیگ اروپا برعهده دارد و تیم او 
در موقعیت خوبی قرار گرفته، فعلا قادر نیست تا برای مذاکره به ایران بیاید. او گفت اگر فرصت کند با 

فدراسیون بسکتبال ایران مذاکره خواهد کرد.
وی افزود: جواد داوری رئیس فدراسیون بسکتبال هم پیگیر این موضوع است تا مذاکرات لازم را آنلاین 
انجام دهد. مساله این است که النی الان بسیار گرفتار است. نمی توانم اطمینان دهم که قرارداد او تمدید 
می شود یا خیر. برای او هدایت تیم باشگاهی اهمیت زیادی دارد. نمی توانم تاریخ مذاکره با او را بگویم و 

حتی نمی دانم بعد مذاکره شرایط چگونه پیش خواهد رفت.
نایب رئیس بانوان فدراسیون بسکتبال عنوان کرد: در حال حاضر اردوهای استعدادپروری و استعدادیابی 
زیر ۱۸ سال برای حضور دختران در مسابقات کاپ ۲۰۲۴ در تیر ماه در حال برگزاری است اما هنوز 
کشور میزبان مشخص نشده است. همچنین جشنواره های استعدادیابی در رده های زیر ۱۲ و ۱۴ سال به 

شکل های مختلف و در کنار آن لیگ نوجوانان و جوانان نیز در حال برگزاری است.
وی ادامه داد: اواخر این ماه هم قرعه کشی لیگ دسته دو را خواهیم داشت. وی یادآور شد: لیگ برتر 
بانوان نیز به مرحله نیمه نهایی رسیده است و هر تیم باید ۵ بازی در این مرحله انجام دهد و از این پنج 
دیدار سه بازی را ببرد تا به فینال برسد. در این مرحله مهرسان با پالایش نفت آبادان دو بازی داشت و 
مهرسان هر دو بازی را برد. اگر تیم مهرسان بازی سوم را ببرد با سه برد راهی فینال خواهد شد. تیم های 

آکادمی سحر و گروه بهمن دو بازی انجام دادند که هر دو یک برد و باخت داشتند.
ملک خاطرنشان کرد: ویژگی مهمی که لیگ برتر بسکتبال در این فصل داشت این بود که چند تیم از 
شهرهای مختلف در لیگ حضور داشتند. تیم های نیشابور، داتیس یزد و آبادان بازیکنان جوان و بومی 
خوبی دارند. هرچند تیم پالایش نفت آبادان به دلیل قوانین داخلی باشگاه خود، نمی تواند بازیکن خارجی 
تیم خوب و  تیم ها در رقابت های سنگینی شرکت کردند. ذوب آهن هم  این  اینجا هم  تا  جذب کند و 

قدرتمندی بود که به خوبی در مراحل مختلف صعود کرد اما نتوانست جزو ۴ تیم برتر باشد.

در  ولی  دارد  به مربی خارجی  نیاز  پیشرفت  برای  ایران  تنیس  تنیس کشورمان گفت:  ملی  تیم  عضو 
مسابقات دیویس کاپ بر اساس قانون هیچ تیمی حق استفاده از مربی غیر وطنی را ندارد.

حمیدرضا نداف در گفت وگو با خبرنگار مهر، در مورد آخرین وضعیت تیم ملی ایران برای حضور در 
مسابقات دیویس کاپ اظهار کرد: ما بعد از سال ها تلاش موفق شدیم به گروه دو جهانی صعود کنیم 
این اتفاق در مسابقات سریلانکا رقم خورد که عنوان قهرمانی را به دست آوردیم. در ادامه و در جریان 
قرعه کشی هم موفق شدیم میزبانی پلی آف دیویس کاپ را به دست بیاوریم. این حق ما بود ولی 

متاسفانه تیم استونی حاضر نشد برای برگزاری بازی به ایران بیاید.
وی افزود: حالا قرار است این بازی در کشور ثالث برگزار شود میزبان مجددا کشور سریلانکاست اما 
اگر میزبان خودمان بودیم شرایط خیلی فرق داشت. هوای آنجا شرجی است و اذیت کننده ولی چاره ای 

نیست تلاش می کنیم نتایج خوبی را رقم بزنیم. بازی بسیار حساسی است و جای اشتباه نداریم.
عضو تیم ملی تنیس کشورمان با بیان اینکه شناخت نسبی از تیم استونی داریم، گفت: برای شناخت و 
ارزیابی تیم کافی است که فقط نیم نگاهی به رنکینگ بازیکن های آن داشته باشیم. دو بازیکن استونی 
واقعا جایگاه خوبی در رنک دارند علاوه بر این ما هم بعد از ۵۰ سال قرار است برای نخستین بار با یک 
تیم اروپایی بازی کنیم. نمی توانم بگویم شناخت کافی دارم چون تجربه نسخت مان است با این حال 

تلاش می کنیم برنده بازی باشیم تا همچنان این جایگاه را حفظ کنیم.
نداف در مورد روند آماده سازی تیم برای شرکت در این مسابقه عنوان کرد: از ۶ الی ۲۰ اسفندماه در 
مسابقات تور جهانی تنیس مردان که در زمین های تنیس المپیک کیش برگزار خواهد شد حضور پیدا 
خواهیم کرد. این مسابقات هم جذابیت خودش را دارد چون اکثر کشورها بخاطر شرایط خوب آب و 

هوای کیش مشتاق حضور در این رقبت ها هستند.
وی با اشاره به لزوم جذب مربی خارجی گفت: بر اساس قانون در مسابقات دیویس کاپ حتما روی 
نیمکت باید مربی ایرانی حضور داشته باشد اما قطعا تنیس ایران برای بروز شدن و پیشرفت بیشتر نیاز 
به مربی و مشاور خارجی دارد. مربیان داخلی هم توانمند هستند ولی همچنان جای پیشرفت داریم و می 

توانیم برای دست یابی به این رشد از حضور مربیان خارجی استفاده کنیم.
نداف در پایان خاطر نشان کرد: تنیس ایران تیم جوان و خوبی دارد همین که بعد از ۹ سال ایران میزبان 
مسابقات فیوچرز بود یعنی گام خوبی برای پیشرفت برداشته شده است. امیدوارم در این دو رویداد پیش 

رو هم بتوانیم نتایج خوبی را برای تنیس ایران رقم بزنیم.

دارنده مدال برنز کشتی آزاد بازی های المپیک ۲۰۰۸ پکن گفت: برای موفقیت در المپیک 
پاریس باید بار روحی و روانی را از حسن یزدانی دور کنیم چرا که او به المپیک خواهد 

رسید.
رقابت های بین المللی کشتی آزاد جام ایوان یاریگین، روزهای ۵ تا ۸ بهمن ماه در شهر 
کراسنویارسک روسیه برگزار شد که تیم منتخب کشتی آزاد ایران با ۸ نماینده در این 
مبین  نقره  تنها کسب یک مدال  آنان  یافت که حاصل تلاش  رقابت ها حضور  از  دوره 

عظیمی بود.
افزود:  یاریگین،  جام  بین المللی  رقابت های  بالای  سطح  به  اشاره  با  محمدی  سیدمراد 
حساسیت  از  همیشه  تورنمنت  این  روسی،  مدعیان  اتفاق  به  قریب  حضور  به  توجه  با 
آنان  خاصی برخوردار بوده است. تعلیق ورزش روسیه در چند سال اخیر و عدم حضور 
در رویدادهای مهم جهانی و اروپایی و از سوی دیگر در پیش بودن المپیک سطح این 

رقابت ها امسال در بالاترین سطح ممکن بود.
زائور بیک سیداکوف و ماگومد رسول  یاریگین،  تنها غائبین جام  امسال  داد:  ادامه  وی 
کراسنویارسک  در  همه  روسی  مدعیان  و  کشتی گیران  سایر  اما  بودند  محمداف  گاژی 
حضور داشتند و سطح این رقابت ها بسیار بالا بود. مبین عظیمی تنها نماینده کشورمان 
در این رویداد بزرگ بود که توانست تک مدال نقره تیم منتخب کشتی آزاد کشورمان را 
کسب کند ولی با توجه به سطح این مسابقات، هنوز فاصله زیادی با کشتی آزاد روسیه 

وجود دارد.
وزن  در  سوادکوهی  علی  حضور  خصوص  در  گوانگ ژو  جهانی  طلای  نشان  دارنده 
اشتباه فردی رقم خورد که در  با یک  داد: شکست سوادکوهی  نیز توضیح  ۸۶کیلوگرم 
 ۱۲۵ وزن  در  حبیبی  سالار  عملکرد  یافت.  تغییر  با شکست  او  پیروزی  پایانی  لحظات 
کیلوگرم مطلوب بود البته او باید تلاش بیشتر داشته باشد تا بتواند با حضور در رقابت های 
متعدد، بهترین نتیجه را کسب کند. اما در سایر اوزان کادر فنی از آزادکاران جوان بهره 

برد تا تجربه آنان را ارتقا دهد.
محمدی بیان کرد: روس ها همیشه مدعیان جدی در اوزان مختلف کشتی از جمله اوزان 
۶۵ و ۷۴ کیلوگرم به حساب می آیند، باید برای المپیک برنامه ریزی ویژه ای داشت تا به 
موفقیت رسید. به لحاظ ظرفیت هنوز از کشتی روسیه فاصله داریم که این خلا یک شبه 
برطرف نخواهد شد بلکه تنها به مرور زمان و تلاش متمادی مربیان پایه محقق می شود.

تغییر کادر فنی تیم ملی آزاد و حضور ملی پوشان در ۲ تورنمنت بزرگ زاگرب و یاریگین 
نظر کرد. وی  اظهار  آن  تیم ملی در خصوص  اسبق  بود که ملی پوش  دیگر موضوعی 
گفت: به طور قطع تا پاریس چندماه زمان مانده و نمی توان نسبت به نتایج ۲ تورنمنت 
ارزیابی خاصی از تیم ملی کشتی آزاد داشت. عملکرد آزادکاران تاکنون خوب بوده البته 
در وزن ۹۷ کیلوگرم امیرعلی آذرپیرا و کامران قاسم پور به خوبی خود را محک زدند ولی 
انتخاب گزینه نهایی بستگی به توان آنان در رویدادهای پیش رو دارد. دارنده مدال طلای 
بازی های آسیایی ۲۰۰۶ دوحه همچنین به وضعیت جسمانی حسن یزدانی اشاره کرد و 
گفت: به طور قطع حسن یزدانی به المپیک خواهد رسید. برای موفقیت او باید بار و فشار 
روانی را از او دور کرد. در وزن ۸۶ کیلوگرم نفرات و پشتوانه های خوبی در اختیار داریم 

که کادر فنی در صورت اما و اگرها تصمیم نهایی را خواهند گرفت.
محمدی در خصوص کسب سه سهمیه باقی مانده کشورمان برای المپیک افزود: با توجه 
به مدعیان آسیایی رقابت در وزن ۵۷ کیلوگرم برایمان سخت است، اما در اوزان ۷۴ و ۹۷ 

کیلوگرم با توجه به شرایط موجود، متفاوت خواهد بود.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۴۱۵۷ مورخ ۱۴۰۲/۱۱/۱۱ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای مهرداد لنگری بشناسنامه شماره ۱۳۸۹۶ صادره از بجنورد 
فرزند نظر علی در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به مساحت ۵۲۱/۳۲ متر مربع 
مفروز از پلاکهای شماره ۲۸۱ و ۴۲۵ فرعی از ۱۴۳ اصلی )که مساحت ۲۲۴/۷۷ مترمربع از پلاک 
با  و  البرز  واقع در   ،  ) میباشد  اصلی  از ۱۴۳  از پلاک ۴۲۵ فرعی  ۲۸۱ فرعی و ۲۹۶/۵۵ مترمربع 
خریداری از آقایان علی دمرچلی و عباس دمیرچی و محسن لنگری و با مالکیت مالکین اولیه آقایان 
علی و اسماعیل مدیر روستا تایید مینماید .لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
۱۵ روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات  تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۱/۱۶
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۲/۰۲

حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۷۳۰ مورخ ۱۴۰۲/۱۰/۲ هیات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
کرج -ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمد ابراهیم خزائی فرزند بگمراد به 
شماره شناسنامه یک به صورت شش دانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۵۷/۰۶ متر 
مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۹۲ فرعی از ۱۵۴- اصلی واقع در حسن آباد خریداری از 
مالک رسمی آقای حسن پناهی طبق قولنامه عادی می باشد که مالکیت نامبرده در صفحه ۲۴۱ 
دفتر ۹۳۸ محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
اعتراضی داشته  به صدور سند مالکیت متقاضی  آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۱/۱۶
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۲/۰۱

مسلم مرزآرا-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج شناسه آگهی :۱۶۷۱0۴۶شناسه آگهی :۱۶۷۱۴۳۸شناسه آگهی: ۱۶۵۸۳۱۸شناسه آگهی: ۱۶۵۷۴۰۵
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چهارشنبه ۱۶ اسفند ۱۴02 - سال هشتم - شماره ۱۴۴۹

شهردار کرج با اشاره به توزیع بیش از ۸۲ هزار نهال رایگان 
با  ما  زیست  محیط  که  شرایطی  در  گفت:  شهروندان  بین 
خطرات بسیاری مواجه است، کاشت نهال باید به یک فرهنگ 

تبدیل شده و این فرهنگ در جامعه گسترش پیدا کند.
مهرداد کیانی این مطلب را در مراسم روز درختکاری که در 

دهکده تفریحی باغستان برگزار شد، عنوان کرد.
توسعه فضای سبز  راستای  در  را  ها  نهال  این  توزیع  کیانی، 
و ارتقای سطح کیفی هوایی که تنفس می کنیم ذکر کرد و 
ادامه داد: این ۸۲ هزار اصله نهال از گونه های مختلف مثمر و 
غیرمثمر تشکیل شده و در جایگاه های متعددی که در سطح 

شهر تعیین شده میان شهروندان عرضه می شود.
این مسئول، یکی از اهداف این اقدام را توسعه مشارکت مدنی 
در فرهنگسازی برای بهبود محیط زیست ارزیابی کرد و افزود: 
هماهنگی لازم انجام شده تا در طول هفته درختکاری و منابع 
طبیعی، تمامی مناطق ۱۰ گانه شهرداری نهال رایگان را بین 
مراسم  اقدام،  این  کنار  در  همچنین  کنند.  توزیع  شهروندان 

جشن درختکاری نیز برگزار می شود.
جدول  اساس  بر  می توانند  کرج، شهروندان  شهردار  گفته  به 
اطلاع رسانی شده از ایستگاه ها و غرفه های سیار منتخب در 

سطح مناطق ده گانه نهال رایگان دریافت کنند.
شهردار کرج بیان کرد: همچنین نهال رایگان همه روزه طی 
عظیمیه  در  واقع  زمین  ایران  درپارک  درختکاری  هفته  ایام 
بین شهروندان توزیع خواهد شد تا با این اقدامات بتوانیم گام 

موثری در حوزه محیط زیست و توسعه فضای سبز برداریم.

ها  نهال  این  از  نگهداری  و  اهمیت حفظ  بر  تاکید  با  کیانی، 
پس از مرحله کاشت، اضافه کرد: ارائه مشاوره رایگان و توزیع 
بروشورهای آموزشی برای شهروندانی که اقدام به تهیه نهال 
می کنند نیز در محل های توزیع نهال پیش بینی شده تا با 
محافظت از درختان بتوانیم آینده سبزی را برای فرزندانمان 

رقم بزنیم.
وی در پایان بر اهمیت همراهی و همکاری مدیریت شهری با 
گروه ها و سازمان های مردم نهاد حوزه منابع طبیعی و محیط 

این همراهی طی سال های  یادآور شد:  تاکید کرد و  زیست 
این  مساعدت  با  که  نحوی  به  داشته  وجود  امروز  تا  گذشته 
در  توجهی  قابل  توسعه  در شهر کرج شاهد  امروز  بزرگواران 

عرصه فضای سبز هستیم.
مراسم روز درختکاری با حضور فرماندار، اعضای شورای شهر، 
اصحاب رسانه و شهروندان در بوستان بزرگ باغستان مجاور 
باغ شهدا برگزار شد و ضمن این مراسم تعداد سه هزار نهال 

در این نقطه از شهر غرس شد.

شهردار کرج:

نهضت کاشت درخت باید در وجود 
شهروندان نهادینه شود

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج :

4۰۰ هزار گلدان شب بو در کرج
 کاشته می شود

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر کرج عنوان کرد؛

تداوم کیفیت ارائه خدمات در سازمان 
آرامستان های کرج

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج از آغاز عملیات کاشت 
۴۰۰ هزار گلدان گل شب بو به منظور افزایش زیبایی های بصری و در راستای اجرای 

طرح استقبال از بهار در سطح مناطق ۱۰گانه خبر داد.
علیرضا عاقلی؛ اظهار کرد: در آستانه فرا رسیدن بهار ۱۴۰۳ و به منظور افزایش زیبایی های 
بصری، معابر و پارک های سطح شهر با اجرای فرش گل و کاشت انواع گل های بهاری 

و متنوع مزین می شود.
وی افزود: ۴۰۰ هزار گلدان گل شب بو به منظور افزایش زیبایی های بصری و در راستای 

اجرای طرح استقبال از بهار در سطح مناطق ۱۰گانه کاشته خواهد شد.
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج بیان داشت: گل کاری 
شهر  در  پاییز  و  تابستان  بهار،  مرحله  سه  در  همه ساله  دائمی  گل کاری  کنار  در  فصلی 
صورت می گیرد.عاقلی با اشاره به اینکه این اقدام به منظور افزایش کیفیت فضای سبز، 
زیباسازی و ایجاد چشم انداز مناسب انجام می شود، گفت: کاشت گل ها در رنگ بندی های 
بهار شاهد  فرا رسیدن  با  تا شهروندان همزمان  دارد  قرار  کار  در دستور  زیبا  و  متفاوت 
شکفتن هزاران گل باشند. وی اضافه کرد: مدیریت شهری کرج از آغاز روز درختکاری 
به مدت یک هفته علاوه بر توزیع نهال رایگان، هر روز جشن درختکاری را به میزبانی 
یک منطقه برگزار می کند و با بسیج تمامی امکانات، شهر را آماده استقبال از بهار می کند.

مدیریت  در سازمان  ارائه خدمات  کیفیت  تداوم  اسلامی شهر کرج گفت:  عضو شورای 
آرامستان ها در دستور کار مدیریت شهری است.

آرامستان های  مدیریت  سازمان  مختلف  پروژه های  از  بازدید  جریان  در  ایزدیار  عمار 
مدیریت  خدماتی  مجموعه های  از  یکی  سازمان  این  اینکه  به  اشاره  با  کرج  شهرداری 
از  زیادی  تعداد  روزانه  مجموعه،  این  خدمات  نوع  واسطه  به  کرد:  اظهار  است،  شهری 
خانواده های سوگوار در آرامستان حضور پیدا می کنند که هم اکنون به بهترین نوع ممکن 

به کار آن ها رسیدگی می شود.
و  عزادار  خانواده های  به  مجموعه  این  در  خدمات  ارائه  کیفیت  تداوم  افزود:  وی 

مراجعه کنندگان در دستور کار مدیریت شهری است.
عضو شورای اسلامی شهر کرج بیان داشت: یکی از خدمات ارزنده در این سازمان، ارتقای 
ناوگان حمل و نقل متوفی است که با خرید ۱۰ دستگاه ون وانا این امر محقق شد و هم 

اکنون این آمبولانس ها در حال تجهیز هستند.
به گفته وی، پروژه احداث ساختمان جدید متوفیات، احداث چندین استخر ذخیره آب و 
نگاه ویژه به تکریم ارباب رجوع و ارائه خدمات به بهترین شکل ممکن در کمترین زمان 

در این مجموعه از دیگر اقدامات مثبت و رو به جلو بوده است.

اقدامات  گسترده فضای سبز منطقه ۹ در طرح استقبال از بهار 
مدیر منطقه ۹ شهرداری کرج از اقدامات اخیر حوزه فضای سبز این منطقه در طرح استقبال از بهار 

خبر داد و گفت: این اقدامات در راستای توسعه سرانه فضای سبز در سطح شهر صورت گرفته است.
حسین عطائی با اعلام این خبر اظهار داشت: به منظور استقبال از بهار و طراوت بخشیدن به فضای 
سبز منطقه، این منطقه اقدام به اجرای کاشت نهال و حفر چاله برای روز درختکاری، آماده سازی بستر 
گل های فصلی تعویض شونده شامل گل های شب بو و همیشه بهار و بنفشه، رنگ آمیزی نیمکت، 
سطل زباله، پایه های چراغ، درب و پنجره سرویس های بهداشتی برخی از  پارک های سطح منطقه،  
شست شوی حباب های پای چراغ جهت افزایش نور مناسب و تعویض لامپ ها، نصب سیستم آبیاری 
تحت فشار )قطره ایی( در عرصه های فضای سبز،  نظافت آبنماها و رنگ آمیزی میدان فجر و  برنامه 

ریزی برای توزیع نهال در روز درختکاری کرده است.
پویایی  به عنوان سرمایه مهم جامعه شهری و لازمه  از فضای سبز  مدیرمنطقه ۹ شهرداری کرج  
زندگی شهرنشینی یاد کرد و گفت: فضای سبز شهری بخشی از منظر شهری است که علاوه بر تأمین 

بهداشت محیط شهر، نقش بسیار مهمی در ایجاد سلامتی شهروندان دارد.
و  ارتقاء سلامت جسمی و روحی شهروندان  آلودگی هوا،  تعدیل  تفریحی،  ادامه، کارکرد  در  عطائی 
زیباسازی محیط را از مهم ترین کارکردهای فضای سبز شهری عنوان و بر ضرورت برنامه ریزی به 

منظور توسعه فضای سبز شهری تأکید کرد.
با توجه  یادآور شد:  استانداردهای توسعه عرصه های سبز،  بر رعایت معیارها و  تأکید  با  این مسئول 
به تغییر و تحولات صورت گرفته در گستره زندگی شهرنشینی، ایجاد فضای سبز وسیع از نیازهای 
ضروری شهری به شمار می آید که باید در برنامه ریزی های شهری مورد توجه مسئولان ارشد قرار 

گیرد.
وی خاطر نشان کرد: در همین راستا حوزه فضای سبز منطقه  طرح های گسترش فضای سبز را با 
رعایت آیتم های مختلفی  در اجرای طرح استقبال ازبهار اجرایی می کند که انتخاب نوع و گونه گیاهی 

مناسب از جمله آیتم های مهم اجرای این طرح ها است.
این مسئول، یکپارچه سازی درختان، جمع آوری شاخه های خشک درختان، هرس علف های هرز، پابیل، 
کند وکوب وکود دهی درختان، هرس پرچین، زیرگیری درختان، کاشت گل های فصلی را از جمله 
اقدامات انجام شده در طرح استقبال از بهار به منظور افزایش سرانه فضای سبز در منطقه دانست و 
گفت: در همین راستا ایجاد تشتک و آبخور مناسب درختان معابر نیزاجرایی شد. قطع و جمع آوری 
درختان خشک سطح منطقه، مرمت ست های تندرستی پارک ها، کاشت گل های فصلی بلوار شهدای 
دانش آموز و کاشت درختچه های لچکی حاشیه اتوبان همچنین هرس درختان و کند وکوب وکود دهی 

درختان از دیگر اقداماتی بود که عطایی به آن اشاره کرد.

بستر قانونی برای مشارکت مردمی در حفاظت از محیط زیست 
فراهم شد

از  آشیل حفاظت  پاشنه  اینکه  به  اشاره  با  دفتر حیات وحش سازمان حفاظت محیط زیست  مدیرکل 
بسترهای  سیزدهم  دولت  در  محیط زیست  سازمان  گفت:  است،  مردم  نبودن  شریک  زیست  محیط 

قانونی لازم برای حفاظت مشارکتی را فراهم کرد.
 غلامرضا ابدالی در مراسم امضای تفاهم نامه سه جانبه درباره حفاظت مشارکتی در خصوص گونه 
های در خطر انقراض آهو، قرقاول، خرس سیاه و گورخر ایرانی افزود: تجربه نشان می دهد که تاکنون 
حفاظت از محیط زیست آنطور که باید موفق نبوده و علت آن نبود مشارکت مردم است بر این اساس 
تا حفاظت  امضا کرد  زیادی  نامه های مشارکتی  تفاهم  راستا  این  در  سازمان حفاظت محیط زیست 
مشارکتی شود.وی تاکید کرد: سازمان محیط زیست به این نتیجه رسید که حفظ محیط زیست در گرو 
پای کار آمدن مردم است و قوانینی که چند سال از آن گذشته و فرسوده شده اند را بازنگری و به روز 

کرد و به این ترتیب بستر قانونی لازم برای حفاظت مشارکتی را فراهم کرد.
تفاهم نامه های  انعقاد  انجام شد که  این زمینه  زیادی در  اقدامات  داد: در ۲ سال گذشته  ادامه  وی 
مختلف با هدف تکثیر و رهاسازی گونه های در خطر انقراض با همکاری بخش خصوصی برخی از آنها 
است.ابدالی با اشاره به نقش قرق های اختصاصی در افزایش جمعیت حیات وحش گفت: ما در کشور 
۵ قرق اختصاصی داریم و ۳۸ قرق نیز در دست بررسی در شورایعالی محیط زیست است. نتایج این 
قرق ها حفاظت از حیات وحش در ۲۷۰ هزار هکتار از مناطق آزاد کشور)مناطق خارج از مدیریت محیط 
زیست( است که برای زیست حیات وحش ایمن شده و برای این کار یک ریال از پول دولت هزینه 
نشده است و قرق ها به صورت مستقیم برای ۱۰۰ نفر و غیرمستقیم ۸۰۰ نفر اشتغال ایجاد کرده است.

مدیرکل دفتر مدیریت و حفاظت حیات وحش سازمان حفاظت محیط زیست خاطرنشان کرد: گاهی 
حیات وحش به باغات ضرر و زیان وارد می کند و سازمان باید جبران کند بر این اساس مبلغ ۱۴ 
میلیارد تومان برای این کار در نظر گرفتیم تا خسارات کشاورزان و باغداران به آنها داده شود. ابدالی 
باشرکت  ایرانی  زرد  گوزن  پرورش  تفاهم نامه های  امروز  داد:  توضیح  تفاهم نامه ها  انعقاد  درخصوص 
گلگهر سیرجان،  با  حیات وحش  گونه های  بازوحشی سازی  مرکز  کارون خوزستان،  و صنعت  کشت 

پرکش آهو و پرورش قرقاول با شرکت کروک پاریز کرمان امضا خواهد شد.

محل هزینه مالیات  های دریافتی به طور دقیق و شفاف قابل شناسایی است
سازمان امور مالیاتی کشور اعلام کرد: امروز مالیات به عنوان یک منبع درآمدی پایدار برای تأمین 
هزینه های عمومی در جامعه است. محل هزینه مالیات  های دریافتی در قوانین کشور بخصوص قوانین 

بودجه سالانه به طور دقیق و شفاف قابل شناسایی است.
عنوان  با  اسفندماه   ۱۵ اعتماد  روزنامه  انتقادی  مطلب  پیرامون  کشور  مالیاتی  امور  سازمان   

»محدودیت های گرفتن مالیات« توضیحاتی جهت تنویر افکار عمومی ارایه کرد.
در پاسخ به مطلب طرح شده در روزنامه اعتماد می بایست ابتدا به محل هزینه کرد مالیات های پرداختی 
منبع  یک  عنوان  به  مالیات  امروز  داشت.  توجه  مالیاتی  درآمدهای  مجموع  میزان  سپس  و  مؤدیان 
پایدار برای تأمین هزینه های عمومی در جامعه است. محل هزینه مالیات های دریافتی در  درآمدی 
قوانین کشور بخصوص قوانین بودجه سالانه به طور دقیق و شفاف قابل شناسایی است. به عنوان 
مثال، در ده ماهه ابتدایی امسال، بیش از ۱۰۰ هزار میلیارد تومان از درآمد ایجاد شده از محل مالیات 
بر ارزش افزوده به شهرداری ها، دهیاری ها، فرمانداری ها و ادارات کل امور عشایر اختصاص پیدا کرده 
و صرف آبادانی و عمران شهرها و روستاهای کشور شده است. همچنین در همین دوره زمانی، ۲۷ هزار 
میلیارد تومان از درآمد ایجاد شده از محل مالیات بر ارزش افزوده به بخش سلامت و بیش از ۷ هزار 
میلیارد تومان از درآمد ایجاد شده از همین محل به بخش ورزش پرداخت شده است.به صورت کلی، 
مالیات علاوه بر پرداخت حقوق کارکنان دولت و بازنشستگان، صرف تأمین نیازمندی های اجتماعی و 
حمایت از منافع عمومی همچون سلامت، ورزش، امنیت و مدیریت شهری می  شود. همچنین مالیات 
بین  و  آزادراه های شهری  و  راه ها  ایجاد  است که صرف  بودجه عمرانی کشور  تامین  منابع  از  یکی 
شهری و احداث بیمارستان ها و موارد مشابه می شود. گفتنی است این یک موضوع پذیرفته شده در 
تمام نظام های اقتصادی جهان است که درآمدهای مالیاتی، محل منطقی و بهینه تأمین هزینه های 
مربوط به تامین نیازمندهای اجتماعی و حمایت از منافع عمومی و همچنین ساخت و تکمیل طرح ها 

و پروژه  های عمرانی است.
دولت  عزم  اصلی  بلکه هدف  نیست،  دولت  منابع  کاهش  یا  بودجه  کسری  مالیات  اخذ  اصلی  علت 
سیزدهم در جهت تأمین سطح بالاتری از کیفیت زندگی برای عموم جامعه است و تمام تلاش این 
دولت بر این است که این درآمدهای مالیاتی از محل ایجاد شفافیت و مقابله با فرارهای مالیاتی بزرگ 
تأمین شود که پیش از این به طور گسترده وجود داشته و ضررهای قابل توجهی به بدنه اقتصاد کشور 

وارد کرده است.

 معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری:

 اقدامات ترافیکی طرح استقبال از بهار در کرج عملیاتی می شود
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری کرج از اجرای اقدامات 
ترافیکی طرح استقبال از بهار در آستانه ورود به سال جدید در 

سطح شهر کرج خبر داد.
تجهیزات  بهسازی  اقدامات  اینکه  بر  تاکید  با  فرشاد  فرزین 
کلان  معابر  سطح  در  بهار  از  استقبال  طرح  قالب  در  ترافیکی 
و  عبور  در  تسهیل  کرد:  اظهار  می شود،  عملیاتی  کرج  شهر 
تصادفات  ترافیک، کاهش  روان سازی جریان  مرور شهروندان، 
اهداف  مهم ترین  از  خدمات  کیفیت  سطح  ارتقای  و  رانندگی 

اجرای این طرح به شمار می رود.  
این  کار  دستور  در  اقدامات  تشریح  به  دیگر  بخش  در  وی 

کرد:  تاکید  و  پرداخت  جدید  سال  به  ورود  آستانه  در  معاونت 
تجدید رنگ آمیزی خط کشی های محوری و عرضی و خط کشی 
با کیفیت آسفالت مناسب از  گذرگاه های عابر پیاده در معابری 

جمله اقدامات در دستور کار این حوزه به شمار می رود.
نسبت  بهار  از  استقبال  قالب طرح  در  اینکه  بر  تاکید  با  فرشاد 
انتظامی فرسوده و آسیب دیده  اخباری و  تابلوهای  به تعویض 
راهنمایی  چراغ های  دکل  تابلوها،  پایه  رنگ آمیزی  همچنین 
استفاده  گفت:  کرد،  خواهیم  اقدام  زن  چشمک  و  رانندگی  و 
حداکثری از توان ناوگان حمل و نقل عمومی متناسب با افزایش 
تقاضای سفرها جهت سهولت تردد شهروندان کرجی از اسفند 

ماه جاری آغاز و تا پایان فروردین ماه سال جدید ادامه خواهد 
داشت.

انواع  تعویض  کرج  شهرداری  ترافیک  و  نقل  و  حمل  معاون 
کاشن  ایمنی،  استوانه  جمله  از  دیده  آسیب  ترافیکی  تجهیزات 
تانک، گل میخ و سایر موارد را از دیگر اقدامات در دستور کار 

این معاونت عنوان کرد.
وی همچنین اجرای برنامه های آموزش ترافیکی به شهروندان 
در  رسانی  اطلاع  و  آموزش  تداوم  نوروزی،  سفرهای  جهت 
دیگر  از  را  بنر  نصب  با  مرور  و  عبور  فرهنگ  ارتقای  راستای 

اقداماتی برشمرد که در این راستا اجرایی خواهد شد.


